
Token suggesties wijk of woonomgeving Kunt u toelichten waarom u voor of tegen het plan bent omtrent De Evenaar?

GR1755V4

Wij wonen op de arendalhof. Dat is vlak achter de evenaar. Volgens mij is er al zo'n woning voor 
personen met een psychische aandoening op de evenaar. Wij hebben twee meiden die veel 
buitenspelen. Een paar keer zijn ze bij me komen klagen dat er een meneer is die raar doet. Heel vaak 
staat er ook iemand daar in de tuin uit te schelden. Ik vind niet dat zulke woningen in woonwijken horen.

GR1726T9
De overlast van in de hand houden van de Bavo is stap 1 en als dat werkt kan er weer 
gekeken worden naar een 2de locatie. Tegen, wij ervaren al genoeg ellende van de bavo.

GR3562Z9 Zie achterzijde

Oosterflank is een aangename en kinderrijke buurt. Kinderen hoeven niet geconfronteerd te worden met 
psychiatrische patienten. Ze moeten al genoeg accepteren in deze multiculturele samenleving. Er zijn nu 
eenmal speciale klinieken voor mensen met psychische problemen. Je moet in deze wereld niet alles en 
iedereen op een hoop willen gooien. Met alle respect voor ieders zijn.

GR1984U5
Oosterflank geldt voor de gemeente rotterdam als "rood" gebied. Een anatal verwarde mensen erbij? 
Nee.

GR4999W3
de gemeente doet toch wat zij willen beslissing is al gemaakt dus mijn suggesties 
gaan geen inbreng hebben.

omdat het in een zeer kindervriendelijke wijk ligt met basisscholen & een speeltuin voor de deur ik woon 
zelf in prinsenlaan tegenover de bavo mijn kinderen & de kinderen in de buurt hebben heel veel last van 
de clienten van de bavo en de bavo doet hier niks tegen, als wij bellen om de overlast te melden dan 
zeggen zij dat de bavo een vrije instelling is en zij niks kunnen doen. elke dag als de kinderen op het 
plein spelen gaan er bavo's zitten en zij vragen de kinderen wiet en vloeitjes, zij drinken bier en laten alles 
liggen op de speelplaats. als moeder zijnde ben ik het meer dan zat. soms rennen of lopen zij 
schreeuwend scheldend over het plein. [persoonsgegevens verwijderd door Enneüs]

GR3009S6
Meer politie en stadstoezichthouders in Oosterflank en omgeving- vooral het zo-
oosterflank Omdat er al genoeg criminelen en drugsdealers en vooral ook gekke enge mensen.

GR2543R8

Wijzigingen aanbrengen in de speelplaats tussen de Kobelaan en Shanghailaan. Wij 
ervaren overlast door voetballende kinderen tegen de parkeergarage . Tevens door 
kinderen die via ons "tuinhuisje" naar de speelplaats gaan en weer terug het dak van 
de parkeergarage op.

Iedereen heeft recht op goede woonomstandigheden en goede begeleiding hierbij indien noodzakelijk. 
Hierbij ga ik er wel vanuit dat de begeleiding ervoor zorgt dat er geen overmatige overlast voor de 
omwoners zal zijn.

GR431T5
In onze wijk zijn al de nodige voorzieningen. Dat moet ook kunnen, maar meer zou 
niet goed zijn.

Er lopen in onze wijk bovengemiddeld veel bijzondere mensen rond. Niet leuk maar moet kunnen. Nog 
meer zou te veel worden.

GR4233X6

De reden dat ik tegen het plan ben, is omdat ik ovelast en onveiligheid verwacht. Die ervaring heb ik nl. al 
mte Bavo Europoort dat vlakbij mijn woning is gevestigd. In het park en speeltuin ervaar ik regelmatig -
met jong kind- onprettig/onveilige situaties door de bewoners van bavo. De wijk is nit voor niets als rode 
zone aangemaakt. Ik snap dat psychiatrische patienten, net als gezinnen met sociale problematiek 
opgevangen moeten worden en ben daar ook voorstander van. Alleen niet in deze wijk/zone die al belast 
is.

GR4148Z9 Dat het blijft zoals he tnu is

GR3362Y8
Geen mening. Ik wil terug naar zuid maar heeft geen geld ben 80 jaar me geboorte 
stad en plaats en ook waar ik ben geboren en opgegroeid

GR777Z5 Zoals nu is het prima.. Hou het zoo
GR3422Q4 Moeten een plek en dat er ook bij want het wordt toeval zwart of goed.
GR1520T7 De brug gewoon dichtgooien, zijn we van die schuimpies af. Mijn kinderen 5 en 9 jaar, spelen daar!

GR4758V5 ??
Mijn inziens horen personen met een psychische aandoening niet in de buurt van kinderen, scholen en 
nette woonwijken gehuisvestigd te worden

GR740T5 Camera's op parkeerplaatsen Zolang er misdaad plaatsvind in deze wijk lijkt het me voor deze mensen geen goeie plek om te wonen

GR520Y4 N.v.t.
Ik ken 1 van de clienten die er eventueel komt te wonen. Persoonlijk vind ik dat iedereen welkom is 
zolang ze maar geen overlast veroorzaken.

GR2918Q1

Er zijn al lokale problemen in de wijk. Daarnaast is er al een instelling van de BAVO gevestigd in Capelle. 
Dit is aangrenzend aan Oosterflank.Mocht nog een psychiatrische opvang nodig zijn dan moet dit beter 
verspreid worden over Rotterdam aangezien in Oosterflank al een instelling aanwezig is.

GR4061Q4
IN DE LAATSTE 10 JAAR IS DE WIJK zo erg achteruit gegaan, van een 
kindvriendelijke wijk naar een wijk waar je, je kinderen niet wilt zien opgroeien

De bewoners met psychische problemen moeten meer verspreidt worden over Rotterdam, en niet 
allemaal in 1 regio worden geplaatst

GR2624R3 Voor het plan, omdat ik vind dat je niemand mag afwijzen in een buurt

GR1024X1
Ik wens iedereen een prettige en veilige leef-omgeving. Ik weet niet wat de mogelijke consequenties zijn 
van het plan voor de leefomgeving

GR2097S4 Graag meer proactieve preventie We willen een rustige en veilige woonomgeving



GR4229S3

De patienten van de BAVO Europoort dienen meer, al dan niet permanent toezicht te 
hebben tijdens hun 'uitje'. Heel vaak lopen zij vrij rond en zijn zij volledig beschonken 
op klaarlichte dag. In deze toestand hangen zij dan ook rond bij de speeltuinen. Ik wil 
durf mijn kinderen op deze manier niet vrij buiten te laten spelen.

Zowel het idee als het proces hoe dit plan tot stand is gekomen is onzalig. Het plan werd niet samen met 
enig inspraakorgaan van de wijk bedacht en werd aan de bewoners gepresenteerd als voldongen feit, 
met als argument een kapper, een restaurant en andere diensten voor de buurt. Als de gemeente 
interviews had gehouden en misschien ook gewoonweg had nagedacht, had deze tot de conclusie 
gekomen dat wij als bewoners daar helemaal niet op zitten te wachten. We hebben immers het 
Alexandrium op steenworpafstand. Daarnaast krijgt de wijk Oosterflank na 30 jaar een tweede bloei, de 
wijk verjongd omdat de eerste generatie die deze wijk groot heeft gemaakt veelal zijn huis te koop zet. 
Nieuwe, jonge gezinnen doen hun intrede, met jonge kinderen. Het is een fundamenteel recht dat 
kinderen zich buiten kunnen ontwikkelen, in een rustige en veilige buurt. Daar passen bewoners met 
psychische problemen simpelweg niet bij!

GR4229S3
Patienten van BAVO eurpoort dienen meer, wellicht permanent toezicht te hebben. Ik 
wil mijn kinderen veilig laten spelen bij speeltuin

zowel het idee als het proces ernaartoe is onzalig. De wijk bloeit weer op, verjongt met jonge gezinnen. 
Zo'n wijk kan mensen met psychische problemen simpelweg nu niet gebruiken. Er zijn elders in het lang 
al genoeg voorbeelden geweest waar het fout is gegaan

GR4053Q7

Op dit moment heb ik het erg naar mijn zin in de Oosterflank, we ervaren wel heel 
veel overlast van de BAVO Europoort in Capelle aan den Ijssel. Als de BAVO ook nog 
in de Evenaar zal komen, en dat terwijl dit een RODE zone is,  ga ik serieus op zoek 
naar een andere woning. Het is namelijk niet zomaar dat dit gebied is aangewezen als 
RODE zone!!!!!!! Zie vorige opmerking.

GR593S5

De oosterflank heeft een aantal probleemgebieden en de gemeente heeft qua 
onderhoud alleen oog voor de eerste straten die grenzen aan het winkelgebied. 
Deze straten zien er ook qua onderhoud goed uit zodat het beeld voor bezoekers 
van het alexandrium een ok uitziet. Verder in de wijk is dit echter anders. Qua de 
Evenaar kannde wijk er niet nog meer druk bij krijgen. Daarnaast is de leegstand 
door Humanitas zelf gecreëerd door oudere bewoners verplicht te laten verhuizen. 
De leegstand was er namelijk niet in die mate die ons nu voorgehouden is.

Zie mijn vorige opmerking over het verplicht verhuizen van de voormalige bewoners en extra druk naast 
de bestaande opvang bavo, bouman is geen gewenste situatie.

GR2653V5

Laatste 5 jaar is de wijk enorm achteruit gegaan. Er zijn steeds meer asociale mensen 
komen wonen in onze wijk. Deze zorgen voor overlast, vervuiling in straten en 
gebouwen en veiligheid negatief beinvloeden. Doe wat aan de samenstelling van de 
wijk waardoor deze weer op vooruit zal gaan.

Wijk is al achteruit gegaan. Als deze mensen er ook nog eens bij komen wordt dit alleen maar erger. Als 
het doel is om 'normale, nette' mensen uit deze wijk weg te jagen zitten ze op de juiste weg. Wij vinden 
het al minder veilig voor de kinderen en hiermee zal het alleen maar erger worden. Wij denken er over na 
om op korte termijn naar een netter buurt te verhuizen, als personen met psychische aandoeningen bij 
komen zal dit nog sneller gaan.

GR4769W1 aanpak hangjongeren
wij voelen ons al niet veilig zonder psychische huisvesting in de evenaar laat staan met die mensen erbij. 
Ook is er nu veel overlast.

GR4761X8
Knap de parken eens op en maak hier gewoon weer een aantrekkelijke wijk van zodat 
mensen hier weer willen wonen.

Wij dragen ons maatschappelijke steentje meer dan genoeg bij. ROOD=ROOD Voorkomen is beter dan 
Genezen

GR3285R1
We ervaren nu al overlast van de bavo capelel aan den ijssel dus nog meer van dit soort mensen liever 
niet.

GR466Z6 Veiligheid van ons kinderen en als het plan door gaat wij willen hier niet meer wonen.

GR4077T4

vanwege bavo en bouman lopen er al genoeg mensen met een probleem rond in de wijk en rondom de 
speelgebieden. Nog meer mensen met dit soort problematiek in de buurt van speeltuin is niet handig het 
is niet prettig om kinderen alleen te laten spelen met deze doelgroep in de buurt.

GR1419T9

BAVO Europoort in Cappelle a/d IJssel is de naam zorginstelling onwaardig. In plaats 
van mensen te behandelen, laat de BAVO hun patienten zich bezatten, drugs 
gebruiken en plassen en kotsen in onze speeltuinen. Laat staan aanranding en 
verward en gewelddadig gedrag. Het is zeer vaak feitelijk gebleken dat het hier 
praktisch altijd om BAVO bewoners gaat! Ik ben er laatst nog 1 de instelling in 
gevolgd. Zolang de huidige BAVO instelling zijn verantwoordelijkheid niet neemt om 
mensen langdurig (sommigen jaren) laveloos onze wijk in te sturen, zijn wij als wijk 
TEGEN nog meer opvang van sociaal-psychische patienten. Het absorptievermogen 
is allang bereikt. Eerst die problemen oplossen, dan een aantal jaar pas op de plaats, 
en dan kijken we wel verder. Desnoods gaat de Evenaar nu maar tegen de vlakte en 
komen er leuke koopwoningen. De economie laat het toe!!!

TEGEN. We ervaren al veel te veel overlast van mensen met psycho-sociale problemen in de wijk. Oa 
vanuit de BAVO en de aanleunwoningen van de Evenaar. Niet voor niets is de wijk een rode zone in het 
convenant bijzondere doelgroepen. Een rode zone moet ontzien worden. De huidige plannen in de 
Evenaar gaat deze rode zone niet verbeteren, maar zorgt voor een verslechtering van het hart van de wijk 
t.o.v. de bejaarden die er altijd met veel plezier hebben gewoond. Er zijn tientallen mogelijkheden met 
de locatie van de Evenaar, maar huisvesting van mensen met psycho-socale problemen is daarbij in de 
huidige realiteit geen reele optie.

GR3203Y2
Veiligheid: surveilleren. Economisch: kantoor en winkels leegstand tegengaan. 
Verkeer: meer parkeerplaatsen creeren

tegen. Onzekerheid omtrent de personen met psychische aandoening en betreft 'regeling en veiligheid' 
van de evenaar

GR1371Y7

- Bierblikjes en rotzooi van patienten BAVO Europoort (onder bankjes, randen 
speeltuinen). Oplossing: 1 opruimdag vanuit BAVO per week in onze buurt; - Rotzooi 
op parkeerplaats snackbar De Evenaar, hufterig gedrag van tuig dat afval uit raam 
auto gooit na

Tegen, in verband met te weinig creativiteit van de planmakers om de zorgen van de bewoners in de 
definitieve eindsituatie te tackelen. Daarnaast vermengen zich zorgen die breder in de buurt aanwezig 
zijn met het plan omtrent de woon-zorgcomplex. Tot slot heeft de wijk een 'rode classificatie'. Dan is het 
niet handig om nog meer te gaan concentreren.

GR2267Q9 Meer veiligheid. Geen asielzoekers en psychiatrische patienten in de wijk!! Tegen het plan. De evenaar moet een bejaardencomplex blijven voor senioren!
GR1286V9 Zet die aanhangwagens met camera's weer terug. Die doen goed preventief werk. Stuur ze naar Portugaal, daar horen ze beter thuis. Niet in een wijk.
GR4254W1 Geen Bavo, CVD. Luister naar de Oosterflankers! Rode zone! 1300 petities. Verdeel ze over de stad.



GR2928Y1

Metro/trein station staat vol tuig. Rondom de oosterhof staan groepen hangjongeren 
die maar al te graag ruzie zoeken. Ik kan na 20:00 de straat niet op, zonder figuren 
tegen te komen die mij lastig vallen. Mijn vriendin kan de metro niet pakken zonder 
lastig gevallen te worden door stereotyperende etnische minderheden.

Personen met of zonder aandoening die wonen in deze buurt, zijn geen reden voor meer zorgen dan de 
inwoners en personen die er nu al rondlopen.

GR3960U5
Personen met een psychische aandoening moeten ook huisvesting hebben en De Evenaar is daar een 
goede locatie voor.

GR2215T8 overlast

GR4258W1

Ontlast Oosterflank door geen Bavo en CVD te huisvesten. En investeer in de 
leefbaarheid en veiligheid in Oosterflank. Het Programma Oost bevat knelpunten ten 
aanzien van criminaliteit, overlast, sleetsheid van de openbare ruimte. Laat zien dat 
Rotterdam trots is op de gezinswijk Oosterflank.

Oosterflank is een rode zone in het Convenant Huisvesting Bijzondere Doelgroepen. Dat is niet voor niks! 
Oosterflank heeft verspreid in Oosterflank al veel mensen met een rugzak gehuisvest. Dat geeft overlast. 
Net zoals de overlast van patienten van BAVO Europoort in Capelle aan den IJssel. Op korte afstand van 
die instelling een gebouw vullen met mensen die ook overlast kunnen veroorzaken is vragen om 
problemen in een kinderrijke buurt. De veiligheid van kinderen en kwetsbare ouderen is in het geding 
met het voorgenomen plan.

GR4719V5

Meer controle op alcohol en drugs gebruik in de wijk voor op de speelpleinen en het 
park en de straat tussen de bavo en de supermarkt Coop (Hammerfeststraat) Dit is 
een dagelijks probleem en en grote overlast

Omdat wij al veel te veel overlast hebben en er weinig gedaan word door dit plan word het zoizo veel 
erger wij hebben dus geen vertrouwen in dit plan en de organisatie is nu al slecht laat staan als dit 
doorgaat.

GR4399S7 Meer toezicht en duidelijke aanspreekpunten voor overlast
Omdat we hier in de wijk al genoeg overlast hebben van personen met psychische problemen zijn wij 
tegen het plan omdat we al in een rode zone wonen

GR1754R2
Woon reeds 20 jaar in Oosterflank en zie het steeds meer verpauperen! Toename 
hangjeugd en criminaliteit.

Omdat er al reeds diverse huisvestingen zijn voor probleempersonen en willen nite nog meer bij 
hebben! Sorry

GR3115X9 meer voor starters
Omdat dit dezelfde gang van zaken is als in zuidwijk (of perspectief), geen opvang in een woonwijk! Dit 
geeft alleen maar overlast!

GR3161T9 neutraal, werkelijke overlast is pas te ondervinden als het een feit is door het opengaan van de locatie

GR3533U1
Schonere omgeving, minder zwerfafval (oa door plaatsing extra vuilnisbakken). Meer 
groen en meer groen onderhoud. Nabijheid andere zorginstellingen.

GR703S9 Meer speelgelegenheid voor kinderen. Minder auto verkeer. Mogelijk gevaar voor de kinderen en medemens door de eventuele labiele toestand van de patienten.

GR2715T9

Mits deze nieuwe bewoners onder goede begeleiding staan heb ik niks tegen de plannen. Echter, moet 
ik heel eerlijk zijn dat ik niet heel erg zou vinden als het plan niet door zou gaan. (Schuin onder me 
woonde namelijk iemand met psychische klachten, die al een tijd onder toezicht stond, maar laatst voor 
wat opschudding in het complex zorgde door zijn eigen slaapkamer in de fik te steken. En ik ben blij dat 
diegene niet meer terugkomt) Dus nogmaals hoop ik echt dat deze mensen goed worden begeleid en 
dat er ook extra toezicht zal zijn in de wijk in de vorm van toezichthouders/BOA's.

GR1280Q6

Meer handhaving op het gebied van veiligheid en geluidsoverlast (racen van 
motoren en auto’s op de Hoofdweg en Grote Beer). Meer doen aan uitstraling en 
sfeer van pleinen en straten. (Bijvoorbeeld Poolsterplein en Alexanderplein). Beter 
bijhouden van parken en inrichten met goed meubilair (Semiramistuin). Ook wat 
doen met het braakliggende gras terrein (al meer dan 12 jaar)  op de hoek Grote 
Beer/Hoofdweg. Inrichten als klein parkje/tuin/veldje.

Met de juiste begeleiding onder goede woonomstandigheden en handhaven van veiligheid in de wijk is 
het geen probleem.

GR531U6

Maak betere fiets/scooter routes dwars door de wijk. Logische fiets/scooter-routes 
lopen nu over voetgangersgebied (bijvoorbeeld de route evenaarplein - 
valexandrium via GSR.

mensen moeten toch ergens wonen. Maar vraag is of Oosterflank wat toch al niet de meest sociaal sterke 
wijk is daar de juiste plek voor is.

GR4595V9 It is more suitable to accommodate the mentioned group outside of the urban areas.

GR231S7

Het afgelopen jaar wordt het vooral onveiliger door rondhangende, vooral alcohol & 
drugs gebruikende mensen bij vooral the amazing oriental. Ik ben daar al meerdere 
keren lastig gevallen. Ze fietsen achter mijn vriendin aan om seks te vragen, meerdere 
keren gebeurt helaas.

Ik weet er te weinig vanaf. Veiligheid is een kerntaak van de gemeente. Zolang die gewaarborgt blijft heb 
ik geen bezwaar.

GR3105Y3 Meer groen/minder hang jeugd. Geen winkelwagens overal Ik weet er niet genoeg vanaf
GR2672V7 Ik vind het prima, wanneer de personen niet door de wijk gaan zwerven en overlast veroorzaken
GR4628V6 Ik denk dat een groep van vijfendertig te groot is. Een kleinere groep zal misschien wel lukken.

GR1590U6

Ik ben van mening dat de onrust is ontstaan door een gebrek aan kennis.De doelgroep van Bavo 
Europoort voor De Evenaar is eenvoudigweg niet in staat om voor grote overlast te zorgen.De doelgroep 
zal bestaan uit mensen met een psychiatrische achtergrond maar met een zeer slechte somatische 
gezondheid/ hoge leeftijd.



GR4266U7

1. Meer jonge gezinnen aantrekken. De wijk verouderd sterk.2. Beter onderhoud aan 
buitenruimte. Fiets en wandelpaden en wegen zijn schots en scheef.3. Er zijn een 
heleboel kleine speeltuintjes, waar kinderen snel op uitgekeken zijn. Er is geen grote 
speeltuin waar echt de hele wijk naartoe gaat, zoals bijvoorbeeld speeltuin 
vereniging Tarwewijk. Hierdoor geen binding in de wijk.4. Er zijn een heleboel 
buitenruimtes die zinloos zijn ingevuld, zoals bijvoorbeeld het evenaar plein, waar 
echt niks is en net aantrekkelijk is. Daarnaast is er een groot grasveld achter het 
horsenserf waar ook echt niks is behalve een totaal vergane betonnen voetbalkooi. 
Dit zou mooi omgebouwd kunnen worden. De hele wijk ziet er uit of er sinds de jaren 
80 niks meer gebeurd is. Ik licht dit alles graag toe. [persoonsgegevens verwijderd 
door Enneüs]

Ik ben tegen. Mijn achtertuin grenst aan de evenaar. Ik heb jonge kinderen en ik kan ze niet alleen naar 
de speeltuin laten gaan als ze langs mensen met een psychische aandoening moeten. Alle garanties die 
mij gegeven worden door de diverse bestuurders, kan ik niks mee. Over een paar jaar zitten er weer 
anderen en, dan gaat het van kwaad tot erger. Er zal vast weer bezuinigd moeten worden of iets anders 
en je kan er gewoon niet van op aan. Daarnaast vindt ik het gewoonweg onverantwoord om dit soort 
mensen midden in een woonwijk te plaatsen. Als het plan doorgaat vertrek ik, desnoods met verlies op 
mijn huis. Ik wil niet wonen in een wijk waar het "nog net vol te houden is" maar in een wijk waar het leuk 
opgroeien is voor mijn kinderen.

GR1315U8
speelgelegenheden voor kinderenaanleg parkgeluidsoverlast verkeer, Alexandrium 
beperken

hoor het nu pas voor het eerst maar ben van mening dat iedereen recht heeft op een fijne plek om te 
wonen dus ook mensen die het lastig hebben. hierbij ga ik er wel van uit dat er voldoende toezicht is

GR4756W2

De 'overlast' vanuit de BAVO word voornamelijk ondervonden in de aanloop route en 
rondom de Coop Supermarkt. Overlast buiten ervaar ikzelf als zijnde luidruchtigheid, 
open dronkenschap en vervuiling. In de supermarkt zorgen zij voornamelijk voor veel 
op onthoudt door geen saldo te hebben voor betalingen of het niet kunnen maken 
van keuzes wanneer de patiënt van de Bavo aan de beurt is. O.a. het gedrag wat 
getoond word door de patiënten van de BAVO maakt wat ik deze wijk ongeschikt 
vind om kinderen op te laten groeien in de wijk; ze zijn in te grote getalen aanwezig 
op o.a. de speelplaatsen en overige plaatsen waar ook kinderen zich ophouden. 
Zonder toezicht van volwassenen (die het gedrag van een patiënt aan een kind kan 
uitleggen; wat in vele gevallen niet word gedaan, zelfs niet door ouders zelf) kan dit 
een 'angst/onbegrip' reactie geven bij de jongere inwoners van Oosterflank 
waardoor ze zogezegd bang worden van deze mensen en ze actief mijden.Ik denk 
niet dat het wenselijk is om meer van dit type mens toe te voegen aan de wijk. Ikzelf 
ben import uit een klein dorp en ben vanwege economische redenen deze kant op 
verhuisd en actief zoekende naar andere huisvestiging. Ik voel mijzelf niet onveilig in 
de wijk maar mis het sociale aspect wat langzaam uit deze wijk is weggeëbd onder 
andere door de overlast vanuit de Bavo.

Het voor traject vanuit de gemeente is enorm stil verlopen en pas toen de plannen in vergevorderde 
stadia was werden wij als bewoners pas geïnformeerd.  Hierna is het aanzienlijk beter geworden met het 
inloop uur en de informatie avonden die georganiseerd zijn geweest. Ik ben van mening dat onze wijk 
niet nog meer personen met een psychische aandoening nodig heeft, met de aanloop vanuit Capelle en 
de meerdere begeleid wonen trajecten staat onze wijk voldoende open voor bewoners met psychische 
aandoeningen.

GR642V2

Meer speelplaatsen voor kinderen.- Auto vrije straten, wordt in veel straten te hard 
gereden waar ook kinderen spelen.- Een aantal grote bomen in straten ( Marseillehof 
en Evenaar) weghalen waardoor er meer licht en ruimte komt.

Het opvangen van nog meer ''probleem'' mensen in onze wijk is een zeer slecht idee. Dit gaat voor 
overlast zorgen en grote onvrede bij de bewoners, zeker omdat er ook gezinnen met jonge kinderen 
wonen. Om te voorkomen dat veel mensen gaan vertrekken uit onze wijk (waar nu al sprake van is en ik 
als vader van een jonge zoon dan ook over nadenk) moet dit plan NIET doorgaan. Mijn advies is: maak er 
leuke starters appartementen van zodat ook jonge mensen de mogelijkheid krijgen om in onze wijk te 
komen wonen. Dit zal een groot positief effect geven op de wijk.

GR4249Q1

Het zou goed zijn voor de uitstraling en aantrekkelijkheid van de wijk als bepaalde 
onderdelen worden gerenoveerd en er op plekken nieuwbouw (verdichting) wordt 
gerealiseerd. Verder kan functiespreiding helpen om de wijk levendiger te krijgen. De 
voorgestelde ontwikkeling van De Evenaar biedt daartoe goede kansen. Tot slot denk 
ik dat er meer voorzieningen moeten komen voor kinderen / jongeren. Denk hierbij 
aan natuurspeeltuinen voor kinderen en jongeren (zoals De Speeldernis in West) of 
Tech Playgrounds waar jongeren kunnen experimenteren met techniek.

Het is belangrijk dat De Evenaar een goede invulling krijgt, passend bij het bestemmingsplan. Dit lijkt een 
reëel en vooral haalbaar plan. Alternatieven zullen niet snel haalbaar zijn op deze schaal. Ook vind ik het 
belangrijk om aandacht te hebben en ruimte te bieden aan mensen met wie het minder gaat. Deze 
voorziening helpt mensen juist om hun leven weer op de rit te krijgen. Deze ontwikkeling van De Evenaar 
biedt voort kansen om de plint in te vullen op een manier die goed is voor de wijk. Ook zie ik 
mogelijkheden om synergie te bereiken met andere doelgroepen in de wijk, zoals bijvoorbeeld jongeren.

GR3539T7 geen bijzonderheden graag informatie hierover

GR4572V5
* meer groen en/of aanpassing (zie bijv moermanspad) * nieuwe bestrating zodat er 
een frisse uitstraling komt ipv oude tegels enkel ophogen

Gezien het feit wij al overlast ervaren van de huidige BAVO, het een onveilig gevoel geeft voor de 
kinderen en ouders en de gemeente dit plan zonder overleg heeft geprobeerd snel door te drukken zijn 
wij tegen!

GR3278Z7

Gezien de nieuwsberichten omtrent personen met een psychicsche aandoening: is er onderzoek gedaan 
of de personen in kwestie ook een historie van geweld hebben? Ik heb een vrouw en wij verwachten een 
kind einde jaar. Ik zou me ernstig zorgen gaan maken  om hun veiligheid en de kwaliteit van de buurt. 
Ook zal dit een nadelige invloed hebben op de prijs van mijn koopwoning.

GR4506X9 Er zijn hier al voldoende overvallen en inbraken. Geen ruimte voor extra lastige gevallen.

GR495P1
Straten ongelijk en niet goed onderhouden; groenvoorziening wordt niet goed 
onderhouden en schoongemaakt. Er zijn al veel mensen met geestelijke problemen.

GR1598V5 meer investeringen in infrastructuur (wegen) er zijn al genoeg faciliteiten zoals deze in dit gebied

GR2159U6

Vechthonden verplicht met muilkorf. Vechthonden worden uitgelaten op 
kinderspeelplaatsen en schoolpleinen.Hondenpoep op straat, wat niet wordt 
opgeruimd door de baasjes. Er zijn al genoeg asociale bewoners met of zonder psychische problemen in de wijk Oosterflank.

GR3033T1 Meer groen/recreatie voorzieningen Er lopen hier al genoeg gekken rond

GR1420Y7
Ga met de bewoners in gesprek betreffende plannen in plaats van enkel 
mededelingen over reeds genomen beslissingen.

Er is reeds genoeg overlast met de huidige patienten van de instellingen in de buurt, Daar hoeven niet 
nog meer bewoners met psychische problemen bij te komen. Tevens is dit tegen de regels in, daar 
Oosterflank een rode zone betreft.

GR5204R9 er is nu al overlast van patienten, ze vallen voornamelijk kinderen lastig



GR143S8
Meer controlle op straat. (veiligheid) Stations + hangplekken zwerfvuil/grofvuil. 
Speelplekken beter onderhouden (vuil, groenvoorzieningen) Er is genoeg overlast. Ik woon hier sinds 2004 en ik heb de wijk en omgeving flink achteruit zien gaan.

GR4312V9

Er is geen sprake van participatie geweest. De druk op de wijk is al groot genoeg door de aanwezigheid 
van de bavo. Met een opgroeiend kind, letterlijk nast de evenaar voorzien wij een potentieel (extra) 
gevaar met de beoogde doelgroep

GR4570V5

meer politie, minder hard rijden, teveel gehang bavo patienten, kinderen komen 
steeds thuis terugomdat ze het eng vinden omdat de bavo patienten op onze trap 
hangen en bier drinken er is al teveel overlast in de wijk, het word er niet beter op

GR3052U9 Veel hangjeugd, rare mensen op straat. Meer patrouille op straat van de politie Er is al genoeg gezeik in oosterflank, miss zo meer psychische personen in deze hinderlijke wijk

GR4575T2

Elke ochtend staan deze mensen om 8 uur al voor de supermarkt om vervolgens om  5over 8 al hun 
biertje te nuttigen op het speelplein voor de evenaar.Verder lopen er nu al veel jonge drugsdealers rond 
bij dit plein. Je kunt je voorstellen dat het dan nog drukker wordt met bezoeker.s onwenselijk lijkt mij

GR238X4

Beter onderhoud van de buitenruimte. Minder personen met "bagage" in 
Oosterflank. Door de Bavo Capelle, het Bouwman huis en de begeleid wonen 
trajecten in de wijk wordt er al veel overlast ervaren van door de wijk trekkende 
patiënten. Daarnaast hangen veel patiënten rond op het evenaar plein wat voor 
overlast zorgt en on prettige situaties met zich mee brengt.

Doordat Bavo Capelle en het Bouman huis in de buurt zitten en er in de wijk diverse huizen gebruikt 
worden voor begeleid wonen geeft dit al overlast in geheel Oosterflank. Daarnaast is de wijk al 
bestempeld als rode wijk wat inhoud dat er geen opvang van dergelijke patiënten meer mag 
plaatsvinden in de wijk. De komst van de genoemde groep psychische patiënten en opvang van andere 
in de Evenaar gaat alleen maar meer druk op de wijk geven en de overlast zal toenemen.

GR4029Q9
Betere controle van politie patienten van bavo cappelle a/d ijssel moeten niet onze 
wijk lastig vallen

de politie doet te weinig aan de huidige overlast kinderen kunnen straks niet meer alleen buiten spelen. 
Ik blijf tegen om zoveel mensen in onze wijk te parkeren

GR5204R9
De Patienten vallen nu al inwoners lastig (voornamelijk kinderen), Ze horen niet thuis in een woonwijk 
waar nota bene kinderen buiten spelen.

GR1709T8

De locatie voor een dergelijke opvang, midden in een woonwijk met gezinnen met kinderen en ouderen 
is daarvoor niet geschikt. Zeker niet gezien het feit dat Oosterflank als een 'rode zone' door de gemeente 
zelf gemarkeerd is. Zelfs met alle voorzorgsmaatregelen en garanties die gegeven kunnen worden, is dit 
vragen om problemen. Helaas moet er in Nederland altijd eerst een erg incident (beroving, moord, 
verkrachting, intimidatie etc.) gebeuren voordat verandering bewerkstelligd wordt, maar ik zou als 
gemeente niet de verantwoordelijkheid willen dragen voor een dergelijk incident. Waarom is voorkomen 
nou niet beter dan genezen en wordt er elders een geschikte locatie gevonden voor dergelijke zorg.

GR424T1
Opknappen van het voetbalveld aan het begin van de evenaar + iets doen aan de 
wortelopdruk maar wel het groene behouden

De bavo en de evenaar liggen te dicht op elkaar waardoor de huidige overlast zal toenemen omdat de 
"druk" op de wijk groter wordt.

GR352Z5

Betere achtergrond check door woningbouw instelling. ik woon in de wijk  tuniserf  ( 
5 min van de bavo vandaan ) tussen alcoholisten dealers hennepkwekers en  
handelaars in allerlei goederen en ter gelijk met gezinnen en bewoners die in allerlei 
sectoren werkzaam zijn en die keihard werken en in willen genieten van hun woon 
gebied. . Het contrast is te groot. lach flessen tussen de speel tuinen en voor de deur 
en zakjes drugs en wiet is aan de lopende dag.  deurwaarders die op en af rijden .  
dealers die ik regelmatig hun klanten voorzien van drugs aan de lopende dag .  
onderhuurders aan de lopende band etc etc etc .Toen ik hier kwam wonen  heb ik de 
eerste jaar 98 deurwaarder  brieven gehad . daarnaast drie maanden geen stroom 
omdat er letterlijk werd gezegd dat de wijk een rode wijk is dit betekent dat alle 
alarm bellen gaan rinkelen bij allerlei instanties . triest maar waar.  ik  heb zelf 
kinderen en alles wat er voor zorgt dat deze boven genoemde  nog meer      worden 
daar ben ik dan op tegen .

Daarnaast werk ik in de zorg met de type mensen die bavo omschrijft en ik kan u verzekeren dat bavo en 
anderen  wel de kennis heeft maar niet de man kracht heeft om deze doelstelling te realiseren . De 
agressie en de externe  factoren  en de onberekenbare gedrag van deze cliënten is zo heftig  dat die voor 
veel meer overlast gaan zorgen.  daarnaast is de kans op verpaupering in de wijk groot. het onderhouden 
van hun woningen is een must maar dat gaat ze niet lukken simpel weg omdat ze het niet meer kunnen . 
sociaal emotioneel kunnen ze niets meer opslaan.  zwaardere medicatie heeft enorme gevolgen voor hun 
gedrag en dit moet je echt NIET onderschatten verder zijn er vele kleine speeltuinen en kinderen actief In 
de buurt. ik hou me hart vast wanneer cliënten een mindere dag hebben met alle gevolgen van dien NEE 
. IK BEN TEGEN  en zwaar ook . waarom ik maak het dagelijks mee in mijn werk en het is geen pretje om 
met cliënten in  de intensieve zorg te mogen  begeleiden. de bavo bij het ijsseland ziekenhuis worden ze 
al in de ochtend losgelaten . deze mensen zijn in kleding hokken en in het buurt van de ingang  te vinden 
dronken en onder zware medicatie of gewoon teringzooi ( excuses ) schreeuwen ze tegen en elke 
willekeurige voorbijganger . tot slot   ik hou van me kinderen en de buurt   hoewel de politie zijn 
stinkende best doet hebben ze in deze wijk niet voldoende  middelen en mankracht om de extra 
problemen die hier gaan ontstaan aan te pakken .   de veiligheid van mijn gezin en een ander staat enorm 
onder geding.  dank u

GR2120Z1

De Coop buurtsuper moet er weg want de winkel verkoopt alcohol aan de bavo 
cliënten en daardoor komt de meeste overlast’verder vind ik het goed wonen hier 
ben hier geboren en getogen Ben neutraal niet voor of tegen

GR1848V1 Al genoeg mensen met problemen in de omgeving (bavo)

GR4238T1 Diverse speel pleintjes voorzien van borden verboden voor alcohol + softdrugs

1. oosterflank is een rood gebied, de gemeente overtreed haar eigen grens. 2 er is 0 inspraak gevraagt 
vooraf, het plan moest op een stille manier ingevoerd worden, minachting van de bewoners van 
oosterflank en minachting van de democratie

GR356U4

We hebben al genoeg idioten in de wijk wonen. Als de bavo Europoort toch hier 
komt voorzien ik nog meer problemen in de wijk. Zo ik denk voor de kinderen is het 
beter als ze niet komen

GR296W7
Verbeteringen zijn stoppen met zulke woonvormen aan te nemen. Dit hoort niet in 
een woonwijk waar kinderen buiten spelen.

Zoals eerder...kinderen spelen buiten mensen met zulke aandoeningen horen niet gedropt te worden in 
woonwijken. Net zoals gastgezinnen het gaat nu al soms mis.

GR2239U9

In mijn omgeving (huurflat) veel overlast van 'buren' oa drugs(dealen) en bewoners 
met psychische problemen. In mijn flat bv, 8 woningen en 2 werkenden. Het zit teveel 
bij elkaar. Er is hier al genoeg. Zie vorige opmerking.  In iedere vrijgekomen huurflat worden al mensen met 'problemen' gezet.

GR4161Y3
Meer toezicht. Minder problematiek in de wijk. Niet nog meer mensen met een 
psychisch of sociaal probleem.

Zie toelichting vraag 2. In een wijk zijn er te veel instellingen, er kunnen er niet nog meer bij om 
problemen (nog meer) te voorkomen.



GR2483R9 Meer controles op overlast-gevende personen, een schonere wijk

We hebben in Oosterflank al genoeg overlast van mensen met een psychische aandoening. Vooral in de 
buurt van De Evenaar, de speeltuin die daar is, de bankjes bij het gras richting het IJsselland ziekenhuis 
en in de Coop-supermarkt. Ik durf om die reden mijn kind niet alleen daar naartoe te sturen.

GR722W1 Houd de buurt zoals die nu is!
we hebben genoeg aan bewoners van de bavo: er hoeft niet met personen met psychologische 
aandoening te huisvesten in een klein en kindvriendelijke wijk als Oosterflank

GR1379X7

We hebben de Bavo al. Dit is genoeg op 1 plek. Mijn kind moet veilig buiten kunnen spelen. De Bavo aan 
de ene kant en nog psychiatrische instelling aan de andere kant kan de veiligheid van vooral kinderen 
niet gewaarborgd worden.

GR4549T9

Opknappen buitenruimte, meer aandacht voor de groenvoorzieningen, iets wat er 
namelijk aantrekkelijk en minder verpauper uitziet, trekt ander publiek en stimuleert 
ander gedrag

We hebben de BAVO al om de hoek. Een dergelijke faciliteit als nu voorgenomen, doet de druk op de 
wijk alleen maar vergroten. Ikmaak mij zorgen over de veiligheid van mijn kinderen

GR4414W6
Geen extra bavo op opvang voor ander soort moeilijke gevallen. Meer politie 
aanpakken aanzicht van de wijk we hebben al genoeg probleemgevallen & opvang voor dit soort in de wijk!

GR4921U1 we hebben al genoeg last van deze mensen

GR4545U9

Meer zichtbaar toezicht en de Bewoners en of patiënten  van de BAVO niet zomaar 
overal laten zwerven. Voor ouders en kinderen kunnen bepaalde personen namelijk 
heel intimiderend/agressiefoverkomen. We hebben al genoeg aan de BAVO en Bouwmankliniek.

GR2208T5 wat meer wijkagenten Vind het vervelend als ze door de wijk lopen. Ik heb wel kinderen

GR2314U6
De speeltuinen zijn niet erg uitnodigend voor de kinderen van Oosterflank. Waarom 
word er hier niets aan gedaan? Meeste kinderen kampen ook met overgewicht. Vanwege mijn kinderen.

GR4101X6

Veiligheid! Duidelijke regels over het vele wietgebruik. Elkaar niet lastig mogen 
vallen. Geen keiharde muziek s'nachts, bijvoorbeeld uit een auto die ergens een tijdje 
stil gaat staan in de straat.

Toen ik hier 2 jaar geleden kwam wonen was het veilig en rustig. Nu wonen er alleen al op mijn gang 3 
gezinnen van Arosa met veilig thuis indicatie terwijl er steeds mannen bij wonen, veel herrie van komt, 
schreeuwende en rennende onopgevoede kinderen door de gangen, 's nachts geruzie en keihard 
gescheld ect. Ramen moeten vaak dicht vanwege wietgeur. Smerig overal. De sfeer is zo anders, ook 
onder de vertrouwde bewoners. Als ik makkelijk weg kon zou ik gaan.

GR4521P1 Tegen; omdat de wijk mijns inziens al voldoende belast is in vergelijking met omliggende wijken.
GR4403Y1 GGZ patienten begeleid activiteiten laten uitvoeren Rotterdam heeft al meer dan genoeg inwoners met psychische problemen

GR2108U8

Ik heb een zoon van 11, en hij komt regelmatig in aanraking met BAVO patienten die 
voor onze deur staan. Hij vindt dit niet prettig en zelfs eng. Hierdoor durft hij soms 
niet naar buiten of weer naar binnen.. Dit lijkt mij niet te kunnen. Controle houden op 
de mensen van de BAVO die buiten lopen  is noodzakelijk.

Regio Rotterdam is groot. Wij hebben al te maken met de BAVO. Ik denk dat ze ook in andere delen van 
de regio wat mogen opvangen. Oosterflank wordt op deze manier DE BAVOWIJK. Dat kan en mag niet. 
Mijn kind moet hier veilig en fijn kunnen rondlopen zonder steeds geconfrobteerd te worden met 
mensen met een psychische aandoening. Oosterflank wordt er niet veiliger op.

GR1440P2

De leefbaarheid wordt steeds minder vanwege de grote overlast in de wijk. Maar als 
ik er niet zou willen blijven wonen zou ik niet alle moeite doen om de problematiek 
onder de aandacht te brengen.

Participatie nihil, alleen participatie over plint is zo oneerlijk t.o.v de wijkbewoners (zowel voor de voor als 
tegenstanders), bij dit soort huisvesting moet je juist zorgvuldig zijn en de wijk betrekken dus gemiste 
kans, rode zone dus juridisch mag het niet eens,  Actiecomité moest veel te lang wachten op Wob 
verzoek wettelijke kaders worden genegeerd. Als het moeilijk wordt, wordt er getwijfeld aan de intentie 
van de buurtbewoners, overlast BAVO is al te veel. De BAVO lost overlast nu al jaren niet goed op. 
Vertrouwen is weg! Gebiedscommissie is top de enige die wil participeren. Nu maar hopen dat de 
Coolsingel luistert. Oh en heeft er Iemand nagedacht over de parkeerruimte? Ik denk het niet. Let op 
niets tegen mensen met problemen maar wel tegen overlast!

GR2364U3 Hou het kindvriendelijk! Misschien meer te doen voor de kids!
oosterflank is een kindvriendelijk wijk, er is nu al overlast van bavo! Wil geen risico factoren rond mijn 
buitenspelende kinderen!

GR2453P9

Oosterflank is aangemerkt als rode zone en zit al vol met zorginstellingen en mensen met problemen. De 
'ongeveer 35 personen met een psychische aandoening, die geen verleden hebben met verslaving of 
zedendelicten' kunnen er gewoon niet bij.

GR655V4
Er wonen te veel psychiatrische patienten bij mij op de gallerij dat 2 woningen van 
pameijer. Oosterflank heeft al voldoende mensen die overlast veroorzaken door psychische aandoeningen.

GR4960R2

Oosterflank gaat enorm achteruit op veel gebieden. De Bavo is ook op loopafstand. Door meer 
kwetsbare mensen op te vangen in Oosterflank zal de wijk nog meer achteruit gaan. Ik maak mij zorgen 
over de onveilige opgroeisituatie van mijn kinderen in deze wijk en wij voelen ons genoodzaakt te 
verhuizen naar een wijk waar het prettiger wonen is.

GR3916R4

Ook personen met een psychische achtergrond hebben recht om te kunnen/mogen wonen waar ze zelf 
willen.Al vind ik het wel belangrijk dat er regelmatig toezicht wordt gehouden op personen met een 
psychische aandoening.

GR3026T8 Geen BAVO opvang in de evenaar! Omdat ik het niet veilig vind in een buurt met veel kinderen

GR2040U6
Omdat ik denk dat er in oosterflank al veel mensen wonen met zorgvraag en laagopgeleide die al voor 
overlast zorgen.

GR2190Q9 Omdat er veel kinderen in de wijk wonen en spelen.Het zou onrust veroorzaken.
GR353W8 omdat er nu al overlast is en dat kan allen maar erger worden



GR4564S7

Sommige perkjes mogen wat beter onderhouden worden (zoals op het 
Moermanskpad bij de Coop, dit ziet er nu wat treurig uit). Meer acties tegen afval. Ik 
vind niet dat de gemeente dit constant op moet ruimen maar er moet wel iets 
gedaan worden om te voorkomen dat er zoveel afval op de straten en bij speeltuinen 
wordt weggegooid. Daarbij liggen er heel veel lege blikjes bier in het park. Dit is een 
concreet voorbeeld van overlast van patienten van BAVO Europoort. Zij lopen de wijk 
in om het bier, wat bij de Coop is gekocht, ergens op te drinken. Dit is al onprettig en 
daarnaast vind je overal het afval terug.

Omdat er al voldoende mensen met psychische problemen/aandoeningen in deze wijk aanwezig zijn. 
Het complex de BAVO is een groot complex en deze patienten trekken de wijk in richting en rondom de 
Coop (omdat men daar alcohol/sigaretten en andere boodschappen kan halen). De speeltuin voor de 
Evenaar was eerst een gezellige plek waar de ouderen uit het zorgcomplex en kinderen  (en ouders) uit 
de wijk samen kwamen.  Helaas zijn de ouderen weg en zitten/lopen er nu ook regelmatig patienten van 
de BAVO rond. Het blijft gelukkig ook een plek waar, tot nu toe, veel kinderen komen. Wanneer het plan 
voor De Evenaar door zou gaan betekent dit dat er verschillende patienten direct voor de speeltuin 
wonen. Dit zorgt automatisch voor overlast. Tijdens een informatie-avond gaf een van de bestuurders aan 
dat dit patienten zijn die stabiel zijn. Maar mensen met borderline of een andere vergelijkbare 
aandoening zijn enigzins stabiel misschien maar blijven hulp en begeleiding nodig hebben en zijn op 
sommige momenten onberekenbaar. Daarbij was de bestuurder ook niet op de hoogte van de overlast in 
de wijk van de bestaande BAVO locatie. Dit geeft geen vertrouwen in de plannen zoals ze nu 
gepresenteerd worden.

GR654Z3
Geen Bavo  en CVD in een rode zone! Er is al genoeg  overlast van Kotsende, 
dronken en openbaar poepende urinerende  en masturberende mensen!

Omdat er al genoeg overlast is. En Oosterflank is een rode Zone. Onze kinderen  moeten kunnen 
buitenspelen  dat kan daar nu niet meer!

GR3881R4

handhaving overlast drugsdealers-geluidsoverlast van motoren tot diep in de nacht- 
toeleveringsbedrijven (vrachtwagens) laten de auto's draaien als ze afleveren-
dronkenlieden die overal hun troep op straat gooien - zo ook de parkeerders voor 
Alexandrium en oosterhof Nog meer problemen in de wijk!

GR367S1
Er kan vanuit woningcorporaties beter gekeken worden welke bewoners er geplaatst 
worden. Zie te veel bewoners wel eens rondlopen zonder goede hulp.

Neutraal, tuurlijk moeten die personen een woonplek krijgen maar wel met goede begeleiding en goed 
afgestemd. Plaats niet zomeer iemand. Zie dat te veel gebeuren.

GR2693R4 nee

GR1469Y9

misschien kunnen jullie nog overwegen om ook studenten in het pand te laten wonen. het blijkt effectief 
te zijn om studenten voor een lager tarief te laten wonen en hen ook te vragen om vrijwilligerswerk in het 
pand te laten doen voor de ouderen of de mensen die begeleid wonen.

GR2744U7 meer speelplaatsen voor de kinderen
mijn kinderen kunnen nu veilig lopen langs de evenaar naar huis. Als ze daar gaan huisvesten, zal ik mijn 
kinderen niet gauw alleen laten lopen

GR1356Y1
Mijn kind speelt hier graag buiten en komt alleen naar huis van school. Ik ben het absoluut niet eens dat 
mensen met psychische aandoening hier komen wonen, zij zijn nu eenmaal onvoorspelbaar, sorry

GR1370Z8
Andere plannen voor de evenaar. Meer controle op de bavo bewoners. Lopen nu 
verslaafd en als bezetenen door de wijk te slenteren.

Midden in een woonwijk is nog meer mensen te plaatsen met psychische klachten is niet veilig. We 
ervaren nu al last van de bavo capelle. Kinderen zijn bang, durven niet buiten te spelen/ Lijkt mij niet de 
bedoeling in een kindervriendelijke wijk.

GR4242Z4 Met de bavo in de buurt hebben wij al ons steentje bijgedragen op de sociale ovang. Rood is rood
GR4726Z7 Met Bavo hebben we al genoeg patienten in de buurt. Last wordt niet gelijk over Rotterdam verdeeld.

GR720R9
Minder bavo patienten. Minder begeleid wonen woningen/projecten. Avondwinkel 
sluiten. Buurt is echt achteruit gegaan!

Mensen met psychische problemen horen niet middenin een woonijk geplaatst te worden tusen de 
(kleine)kinderen die daar een speeltuintje voor de deur hebben. Belachelijk plan!

GR1112V2
Mensen met psychische aandoeningen gaan voor overlast zorgen. In andere wijken is dit namelijk ook 
gebleken.

GR4709V9
De wijk heeft al overlast van BAVO. Toen mijn kinderen kleiner waren durfden ze niet 
alleen buiten spelen, en dat zegt genoeg je voelt zich niet veilig/prettig, kinderen zijn bang, ze schreeuwen, soms midden op weg leggen ze e.z.v

GR1502V9
Waarom zijn er gemeenschappelijke bovengrondse containers in verschillende 
straten geplaatst?

Intelligente dicht bij elkaar (bavo en evenaar), overlast in de coop, de woonvoorziening zou ook goed 
dienst kunnen doen voor starters op de woningmarkt

GR1988Y6

In het verleden ‘niet aan de evenaar’ als kind weerloos een aanvaring gehad met een patiënt die ook zorg 
in onze buurt genoot. Daarom ben ik geen voorstander om mensen met een psychische aandoening in 
een kinderlijke omgeving te plaatsen

GR2272R4
extra buurtpreventie/inzet van wijkagenten tegen overlast hangjongeren (tot 
middennacht) op speelpleinen. In een kindvriendelijke omgeving is dit de laatste wat je zu willen!

GR1494R9
geen bavo meer + geen woonzorgcomplex vol met gevaarlijke, gestoorde mensen. 
Geen aso's, zijn er al genoeg

In deze wijk wil men rust en orde. Je durft naast de bavo al je kinderen niet naar buiten te laten. Straks 
met het plan van de evenaar helemaal niet

GR2352T3 plaats hier a.u.b. geen mensen met psychische problemen e.d. dit leidt tot overlast
Ik zie regelmatig mensen v.d. BAVO langslopen en het roept geen veilig gevoel op. Ook ben ik een paar 
keer door ze lastiggevallen bij de metro. Zelfs de Pameijer in mijn wijk geft vaak overlast

GR1508Z1

Doordat wij last hebben van de patienten van de Bavo, kunnen mijn kinderen niet 
meer alleen buitenspelen. Ik heb al meerdere meldingen gedaan bij de BAVO 
hierover. Ik vind het een kwalijke zaak dat er mensen vanuit de BAVO in de wijk blikjes 
bier drinken op speelplaatsen. Dat mensen die hardop in het openbaar schelden 
alleen door de wijk lopen. Het zal allemaal te maken hebben met bezuinigingen. 
Maar ik vind het niet eerlijk tegenover de kleine kinderen dat deze doelgroep zonder 
begeleiding buiten in de wijk loopt.

Ik vond Oosterflank een prettige wijk om in te wonen en een fijne wijk om kinderen te laten opgroeien.In 
de 9 jaar dat ik de wijk oosterflank(tegenover de Bavo) woon heb ik in de eerste 7/8 jaar niet of 
nauwelijks last gehad van de Bavo in Capelle a/d Ijssel. Sinds ruim een jaar zie ik steeds meer en meer " 
nieuwe" bewoners.  En lopen de patienten van de  Bavo zonder toezicht in de wijk . Ons gezin bestaat uit 
drie kleine kinderen. Ik stoor mij ontzettend aan het feit dat wij ons oudste zoontje niet meer alleen 
kunnen laten buitenspelen. Hij is al meerdere keren geconfronteerd met het gedrag van patienten vanuit 
de Bavo. Het plan om in de evenaar personen met een psychische achtergrond te plaatsen vind ik dan 
ook ronduit schandalig en niet fair naar de kinderen in onze wijk. Er is namelijk al overlast!Huisvesten van 
studenten of starters op de woningmarkt oid. Het idee om er mensen te huisvesten die zorg behoeven op 
psychische vlak doet de wijk niet goed. Wij  hebben deze doelgroep al in de wijk.

GR2091V7 Ik vind niet acceptabel dat het plan in de woonwijk uitgevoerd wordt, niet veilig voor bewoners



GR609P7

Meer contact/ laagdrempeliger bereik met de wijkagent. Meer stadstoezicht controle, 
jongeren die hangen/ alcohol nuttigen, vuil op straat/ naast containers, 
geluidsoverlast, snel rijdend verkeer nabij zebrapaden

Ik vind het niet verantwoord om in een speelse/ natuurwijk, waar veel jonge kinderen op straat spelen 
met elkaar (soms wel/ soms niet met begeleiding) mensen met bepaalde zorgen te huisvesten. De kans 
op recidive of uitval is aanwezig. Dit zijn risico's voor vrijwel alle partijen.

GR1361Z2 Het aanpakken van de hangjongeren/scholieren in/en/om de winkelcentrum
Ik vind het geen goed plan om meerdere personen met psychische problemen of aandoeningen in een 
zelfde omgeving te huisvestigen. Ik maak me dan zorgen om de veiligheid, vooral van kinderen

GR277X2 Houd het kindvriendelijk, niet meer patienten in de wijk plaatsen ivm veiligheid
Ik vind dat er voldoende personen i/d buurt zijn met sociale/psychische verslavingsproblematiek, dat 
leidt tot onveiligheid en angst bij buurtbewoners

GR215R8
Graag meer speeltuinen met leukere speeltoestellen voor de kinderen om lekker 
mee te spelen.

ik heb zelf jonge dochters. Ik vindt het een onprettig idee dat er op loop afstand van mijn  huis mensen 
wonen die door verschillende problemen van hun zelf eventueel mijn kinderen en andermans kinderen 
iets kunnen aandoen.

GR3976Y7
Het schoonhouden, geen afval op straat, eventueel campagnes om mensen ervan 
bewust te maken. Het is geen wonen in een schone omgeving!

Ik heb zelf een hele nare ervaring gehad met een persoon, hij vroeg om hulp, die bood ik aan en even 
later werd ik gewurgd door deze zelfde persoon! Enz.

GR1256V8

Ik weet niet of de gebiedscommissie hier wat aan kan doen maar ik woon aan de 
overkant van de oosterhof en se verloedering wordt net de dag meer zichtbaar. Door 
toename van bepaalde eettentjes nemen de hangjongeren toe. Pissen en blowen 
rustig in portieken en op straten. Bakker verdwenen, schoenenwinkel verdwenen, 
primera verdwenen, fietsenwinkel zie ik zo verdwijnen. U mag 3x raden wat wij ervoor 
in de plaats hebben gekregen. Oosterflank is een een prima plek om te wonen mits 
je verwijderd bent van de drukte en een leuk beneden huisje met een tuin hebt. 
Helaas maakt het huidig beleid in Rdam het onmogelijk voor mensen met een klein 
budget om 1 van die gewilde woningen te bemachtigen. Bizar hoe er op 100 m 
verder meer rust is. Denk dat aan de drukte en de overlast hier op het oosterfof 
weinig verandert. Toename van een Bavo locatie zal niet helpen maar ik moet eerlijk 
bekennen dat ik hier weinig overlast van deze mensen heb. Meer de hangjeugd. 
Begint op noord te lijken hier. Dat ben ik juist ontvlucht.

Ik heb kleine kinderen en die zien al genoeg troep op het moment dat we uit de portiek stappen. Bij wijze 
van. Bovendien heeft Rotterdam oost al genoeg verloedering tegen te gaan. Ik kwam hier voor de rust, 
zie het hier langzaam in zuidplein veranderen.

GR5082W5 Ik heb kinderen en wil niet dichtbij wonen met die psychische problemen mensen.

GR4367W2
Ik heb er geen bezwaar tegen, mits deze mensen de juiste ondersteuning krijgen en hierop 
gecontroleerd worden. Het is namelijk niet de bedoeling dat zij anderen tot last vallen.

GR1731R5

Minder bavo patiënten in de wijk toelaten. In supermarkt ‘coop’ voel ik mij onveilig 
vanwege de bavo patiënten. Ook is het belangrijk dat er meer politie toezicht is in de 
wijk. Bij metro stations prinselaan en oosterflank zijn vaak groepen hangjongeren te 
vinden uit andere buurten. Ook bij winkelcentrum alexandrium zijn vaak grote 
groepen hangjongeren te vinden, waardoor ik een zeer onveilig gevoel krijg (vooral 
tegen sluitingstijd). Wij overwegen te verhuizen vanwege onze zoon van 1,5 die wij 
graag in veilige wijk willen laten opgeoeien. Wij vinden ook dat de basisscholen 
helaas achteruit zijn gegaan

Ik heb een zoon van 1,5 die in niet willen laten opgroeien tussen personen met een psygische 
aandoening. Verder vind het ook niet in wijk als oosterflank passen.

GR1056Q6

Niet.het is hoer 1 zootje van overlast en niet alleen van bavo klanten.politie doet wel 
wat maar niet genoeg.ik woon hier liever niet meer en daar zou ik ook voor verhuizen 
als dat gekke bavo huis hier komt.

Ik heb een psychisch ziek persoon onder mij wonen, die toegelaten is door de woningstichting. Hier veel 
last van en er is alleen maar eens in de zoveel tijd een vrouwtje dat een keer langs komt om met m te 
praten. Lost niks op dus als ik dat al heb hoef ik de rest van de bavo hier ook niet.

GR5086S2 Ik denk dat we hier al genoeg te stellen hebben met overlast.

GR1899Y3 meer wijkagenten

ik ben zelf ex bavo patiënt ik zit nu bij pameijer.je kan best mensen met psychische problemen hier neer 
zetten.ik vind dat daar individueel naar gekeken moet  worden van persoon tot persoon.ik heb 
schizofrenie en ptst angst stoornis maar ik kan als ik me medicijnen netjes inneem kan ik goed 
functioneren daarom vind ik dat er goed gekeken word of bepaalde bavo patiënten wel gewoon kunnen 
functioneren in de maatschappijen die geen overlast veroorzakenniemand heeft last van mij en niemand 
weet ook dat ik ex bavo patiënt benik heb wel last van bavo klanten ze vallen me vaak lastig en moet vaak 
wegrennendurf savonds niet naar buiten met me hondenen ik ken veel bavo klanten omdat ik ernaast 
heb gezeten op de fjord 16 jaar geleden kom daar nog af en toeen zie gewoon dezelfde mensen van 
toenmaar mijn mening is kijk eerst of de patiënt wel capabel genoeg is om in de evenaar te wonenmaar 
ik oordeel verder nietmaar ik zelf voel me er niet prettig bij als de evenaar word goed gekeurd

GR576S3

voor voetballende kinderen rond de leeftijd van 9 jaar is het voetbalveld aan het 
einde van de Evenaar (tegen Capelseweg) net te ver, aan de kant van het 
Evenaarplein en in de buurt van de Napelshof zou een voetbalveld heel gewenst zijn. 
Nu voetballen de jongens op een betegeld stukje tussen tuinen waar de bewoners 
last van hebben omdat er dagelijks 1 of meerdere ballen in de tuin belanden. De 
kinderen worden weggestuurd maar kunnen eigenlijk nergens naar toe. Enig 
verbeterpunt zou erg welkom zijn.

Ik ben voor omdat we onze medemens een plek moeten bieden. Maar faliekant tegen wanneer zeden- of 
drugs- of asocialeproblematiek de oorzaak zijn van de opvang. Onze wijk gaat al achteruit, ik zelf woon 
hier nu bijna 20 jaar maar zie het in die tijd verpauperen. De nieuwe aangroei is vaak van andere 
oorsprong en neemt een andere levenshouding met zich mee. Vervuilen bv de eigen woonomgeving en 
houden duidelijk minder rekening met anderen. Mijn vrees is dat wanneer er toch zoals eerder 
genoemde gevallen opgevangen gaan worden, de buurt nog meer achteruit gaat en dat ook het gevoel 
van veiligheid verder terug zal lopen.

GR5167T7 Ik heb geen verbeteringen. Het is goed zo!! Ik ben voor iedereen heeft plek hebben om te wonen. Ik heb geen problemen mee.



GR4342S5

In de loop der jaren is de gemeente steeds minder gaan onderhouden, hierdoor ziet 
de wijk er vervallen uit. Overal ligt, vuil, glas en onkruid. Als je het meldt duurt het 
weken voordat er iemand langskomt en kunnen de kinderen dus niet fatsoenlijk 
buitenspelen. Voorheen werd de wijk en dan met name de speeltuintjes goed 
onderhouden. Nu komen er paar man om de bomen heen schoffelen en dat was het 
dan.  De hangjongeren veroorzaken veel overlast en een onveilig gevoel. Dat in 
combinatie met de bewoners van de bavo wordt de wijk steeds onprettiger om in te 
wonen.

Ik ben van mening dat de evenaar als doel verzorging van ouderen moet houden. Hier is namelijk een 
enorm te kort aan. De evenaar had een geweldig reputatie qua verzorgen waar lange wachtlijsten voor 
stonden. Ik begrijp dan ook niet waarom er niet wordt geïnvesteerd om dit in stand te houden. 
Ouderenzorg en ouderen revalidatie past prima in onze wijk. Alle overige doelgroepen zeker de mensen 
met een psychische aandoening passen niet in deze (kinder) wijk. Door de aanwezigheid van de BAVO is 
onze wijk genoeg belast met deze doelgroep.

GR4200V3
Ik ben tegen, we zitten al in code rood met onze wijk. De plannen door laten gaan is olie op het vuur! Met 
het BAVO "dorp" in Capelle is meer dan genoeg voor deze wijk!

GR4740V8 Meer controle bij parkeerplaats achter de Coop. Hier vindt o.a. drugsverkoop plaats
Ik ben tegen omdat er al genoeg overlast is van de huidige BAVO Europoort. Uitbreiding hiervan zal voor 
uitbreiding van de overlast zorgen.

GR2498V2

Oosterflank is geen fijne wijk om te wonen. Voorheen was het een rustige 
kindvriendelijk woonwijk. Als ouders zijn wij toch extra alert met onze kinderen mbt 
buitenspelen/zelfstandig naar school fietsen

Ik ben tegen het plan. Er is reeds in de wijk en omgeving een Bouman kliniek, een Bavo kliniek, 
woonvorm Belagestraat Pameijer. Mijn vraag is waarom dienen alle instellingen in dezelfde buurt te 
worden gevestigd

GR1263Q2

In mijn portiek heb ik last van de bavo patienten. Zij maken er een rotzooi van. Er 
wordt veel ingebroken in de auto's. Ik voel mij niet veilig met de bavo patienten op 
straat

Ik ben tegen het plan. De bavo patienten horen niet in oosterflank. Zij verstoren oosterflank en haar 
imago ik vind dat de bavo ergens anders hoort en niet in en woonwijk

GR3208W7

Meer levendig laten worden. Restaurant vooorzieningen. Denken aan nieuwe 
binnenweg, waterdracht deliplein. Kop van zuid. Prins alexander is aan het 
verpauperen ik ben niet op de hoogte van eventuele plannen en dus geen mening

GR1972Q2

De laatste tijd heeft Oosterflank meer en meer te kampen met criminalititeit, 
vandalisme en  verloedering. Wij wonen op zich in een redelijk goed deel, maar als je 
2 straten naar achteren gaat zie je het vuil op straat liggen en graffiti op de muren (bij 
ons ook onlangs gebeurt), hangjongeren of drugscriminaliteit. Hondenpoep is hier 
ook een groot probleem: van de opruimplicht daar trekt menig hondenbezitter hier 
iets van aan. Het is wel een wijk met veel diversiteit, echter neigt het de laatste jaren 
meer de slechte kant op te gaan. BAVO-europoort daar hebben wij niet zo zeer last 
van (net te ver weg), maar de capaciteit van de wijk is daarin bereikt. Het feit dat zo 
veel mensen tegen zijn, geeft volgens mij vooral aan dat ze betrokken zijn bij het in 
stand houden van wat nu goed gaat. En daar mag meer nadruk op komen. Wat gaat 
wel goed, wat zijn verbeteringen, welke (overige) zorgen worden gesignaleerd en 
hoe wordt hier op geanticipeerd.

Ik ben neutraal, omdat ik vind dat deze mensen naar mijn verwachting niet zozeer voor overlast hoeven te 
zorgen. Echter als dit een druppel wordt, waarmee de rest van de wijk nog verder achteruit gaat, dan 
wordt het hier een soort Charlois  of Rdam zuid en daar heb ik met mijn familie niet voor gekozen. Wij 
hebben niets tegen diversiteit en zijn gevallen op een hele fijne woning in een wat mindere wijk. Maar als 
de wijk verder achteruit gaat, dan weet ik niet of we hier willen blijven wonen.  En volgens mij komt daar 
de weerstand ook bij de wijkbewoners vandaan. Het is slecht, wordt slechter en dit maakt gevoelsmatig 
dat er geen ommekeer mogelijk is...

GR4362X1

Doe wat aan die mensen van de bavo die hier op het pleintje komen zitten nadat ze 
hun drank en sigaretten zijn gaan kopen bij de coop het is een speelplein geen 
opvang voor psychos

Ik ben erop tegen omdat wij nu alGenoeg overlast hebben van die mensen die hier komen zitten op het 
pleintje ik heb een dochter van 6 en 2 en die mogen daar van mij niet spelen en zelf zit ik er ook niet op 
Mn gemak als er zo een bavo patiënt op een bankje zn drank zit te nuttigen het is een woonwijk geen 
opvang voor mensen met een psychose of stoornis !

GR1525S1
door 'minder'instellingen voor patienten te openen en meer te doen om gezonde 
gezinnen aan te trekken

Ik ben erop tegen omdat er al veel mensen vanuit de bavo in de wijk aanwezig zijn. Er kan niets meer bij, 
anders is de verhouding zoek er moet naar andere wijken uitgeweken worden

GR3986Q2
Meer verlichting op straat. Vooral in het weekend-avonden heb ik weleens overlast 
van jongerne of gezinnen die ruzie hebben. Meer preventie bv.

Ik ben er tegen, omdat ik denk dat dit niet de juiste omgeving ervoor is en de combinatie klopt ook niet. 
Ik merk dat in de buurt Varnasingel zat aan gedaan kan worden.

GR4227R9
Dat ik het zeer zou waarderen als de nieuwe plannen voor het gebouw van humanitas 
niet door zou gaan

Ik ben er tegen ! We hebben hier al genoeg overlast   En ik voel me onveilig. En dat zal alleen maar nog 
erger worden als er mensen met psychische aandoeningen hier in de buurt komen wonen. Mijn wens is 
dat die plannen niet door gaan



GR4722X9

Er zijn weinig voorzieningen voor jongeren vanaf 10 jaar.Onderhoud voetbalveldjes is 
niet goed, bankjes zijn weggehaald, verlichting ontbreekt. Het voetbalveld ligt in een 
stuk waar het omgeven is door bomen. Hier is geen toezicht mogelijk alleen als je 
erbij gaat zitten. In het park is een tenniskooi die nooit gebruikt wordt. Kan er niet iets 
komen waar de jongeren wat aan hebben bijvoorbeeld tafeltennistafels.Zorg ervoor 
dat alle verslaafden van de BAVO niet elke keer dronken in het park, de steegjes en 
de brandgangen zitten. Misschien een verbod van alcohol aan BAVO patiënten in de 
COOP waar ze vanaf 8 uur in de ochtend de deur al plat lopen om dan o 9 uur al 
dronken in het park te zitten.

Ik ben  ervoor dat iedereen recht heeft om ergens te wonen. Daarbij vind ik dat het gebied OOsterflank 
waar ik in woon al ruimschoots voldoet aan het herbergen van allerlei soorten mensen met psychische of 
verslavingsproblematiek. Met een BAVO en Bouman om de hoek en diverse huizen in de omliggend 
estraten waar mensen wonen met problemen is het gewoon te veel van het goed in een klein stukje 
Oosterflank. Daar meer mensen bij zetten is vragen om nog meer problemen en overlast.Ik woon nu 17 
jaar in de hammerfeststraat en heb mijn kantoor ana het Gedserpad (naast De Evenaar). Ik ben dus hele 
dagen in de omliggend estarten anwezig. Het is niet normaal dat mijn zoon van 10 het wel normaal vind 
dat er dronken, vies ruikende mensen die duidelijk afwijken van de rest van de bewoners van de wijk, bij 
bosjes door onze straat lopen. Beginnende om 8 uur in de ochtend met een blikje bier in de hand terwijl 
hij op weg gaat naar school. Dat is geen normaal straatbeeld maar in mijn straat helaas wel. Als daar nog 
een groep mensen bijkomt met psychische problemen nota bene aan een plein wat speciaal ingericht is 
voor de jongste bewoners om veilig zelfstandig buiten te leren spelen dan is dat geen goed plan. Waar 
mijn zoontje nog alleen naar buiten mocht zal mijn neefje, die op diverse dagen in de week bij mijn  
moeder op het Gedserpad verblijft, niet alleen naar buiten mogen. Gewoon omdat je geen risico's gaat 
nemen met ene kid met mensen met psychische problemen in de wijk.Daarbij is het ooit de bedoeling 
geweest dat mijn moeder vanuit haar woning zou doorverhuizen naar de Evenaar. We zijn just 
gezamenlijk in een wijk gaan wonen waar we die mogelijkheid hadden. Dit is nu dan geen optie meer.Ik 
maak me verder zorgen over de vele passanten in de wijk die geen enkele binding met de omgeving 
hebben maar wel tijdelijk in de wijk komen wonen. Ik zie niet wat voor goeds dit voor de wijk zou 
betekenen. Met een wijk die al als rode zone staat aangemerkt lijkt het mij een duidelijk signaal dat de 
wijk Oosterflank al vldoende voldoet aan zijn maatschappelijke normen waar andere wijken nog wel rek 
kennen.

GR4577P8
meer controle op hangjeugd voor speeltuin (vlakbij coop). Maken vaak laat op de 
avond herrie

ik begrijp dat deze mensen natuurlijk ergens moeten wonen en wellicht een kans verdienen. Echter, 
gezien de ligging van de BAVO en overheid die patienten daarvan al veroorzaken wijkt de evenaar geen 
geschikte plek. Er is hier al overlast en straks kunnen kinderen hier helemaal niet meer buiten spelenn

GR2289Y9 Iedereen verdient een huis
GR4155W3 iedereen verdiend een kans!

GR2520R7 Straten moeten schoner. Hangjongeren; zowle in de wijk als in de winkelcentra.
Iedereen heeft recht op huisvesting en een gebied om te leven. Wel belangrijk dat deze groep mensen 
goed begeleid worden!

GR2757R6 Het wordt de 'echte veiligheid 'en het 'gevoel'van veiligheid gewaarborgd?

GR4064V1 Geen BAVO in De Evenaar
Het pleintje bij De Evenaar is onveilig. Het word nog  erger als daar komen dwemensen met psychische 
aandoening.

GR250U5 Misschien meer verlichting het lijkt mij eng om alleen over straat te lopen

GR4661P6

Het is goed dat de evenaar een nieuwe bestemming krijgt. Ik werk zelf in een gebouw waar ook een 
begeleidt wonen afdeling van de BAVO zit en de bewoners zorgen daar absoluut niet voor overlast. Ook 
vind ik dat iedereen een geschikte woning moet krijgen dus ik snap niet waar al die weerstand vandaan 
komt en ik betreur het dat er zoveel ophef over ontstaat. Ik hoop van harte dat de plannen definitief door 
zullen gaan en ik steun het project

3067WJ32

Betaald parkeren invoeren. Meer controle op afvaldumping, vuurwerk overlast, 
schreeuwende mensen, mannen op evenaar plein die vrouwen lastig vallen. 12 jaar 
geleden was het een mooie wijk. Nu is een Rotterdam zuid aan het worden. Geen 
onderhoud aan wegen en voetgangergebieden. Er wordt steevast hard gereden. 
Afval overal veel muizen en ratten overlast. Veel gekke mensen in de wijk.

Het is een wijk dat al overbelast is. Moeten er doden vallen voordat de ggz gaat begrijpen dat dit niet 
goed is. Of moeten we onze kinderen binnenhouden omdat ggz psych patiënten wil huisvesten. Ik woon 
al met gekke mensen in de straat. Dagelijks geschreeuw, drugsgebruik etc. Moet ik nu noodgedwongen 
verhuizen om mezelf en mijn kind veilig te voelen? Gaat ggz het verlies betalen van de verkoop van mijn 
huis of gaat ggz evt een dood of misbruikt kind Vervangen? Ggz moet zelf maar psych patiënten bij hun 
medewerkers in huis gaan vestigen!

GR1769Y5 Niet nog meer toestanden erbij. De wijk is al flink achteruit gegaan
Genoeg patienten in de wijk. Ook begeleid wonen zit overal. Kinderen kunnen niet meet veilig buiten 
spelen zo

GR4156Y5
ik vind dat de fietspaden op de evenaar flink aangepakt dient te worden want de 
tegels liggen vaak omhoog gedrukt en daar is haast niet over te fietsen of te lopen. geen mening

GR331T6
Het is en vies gebied. Wordt geen aandacht aan besteed. Als ik naar buiten kijk zie ik 
een sloot vol met rotzooi! Geen juiste buurt. Wonen in mijn omgeving al genoeg mensen met problemen.

GR512Z4

meer agenten en evt buurtprefentie. Jongeren worden hier teveel lastig gevallen. 
Moet er eerst iets ergs gebeuren voordat er dan pas akte wordt overnomen. DENK 
NA. Kijk journaal

gebeuren er ak niet genoeg met dit soort pers. Ze hebben zelf zeker geen kinderen wordt steeds meer 
hier een getto.

GR2711P1
De bavo ergens anders heen verhuizen en er gewoon weer een ouderen zorg 
complex van maken zoals het was

Er zit al iets vederop een bavo inrichting die al veel overlast geeft waarom dan binnen een straal van 1 
kmNog een voorziening

GR2212X2

Er zit al genoeg voorzieningen in de omgeving! En in gezinswijk hoeft zo iets niet te komen. Veiligheid 
boven alles. Zoiets moet in een buitenwijk geplaatst worden met afgeschermde muren voor de 
buitenwijk. Zo kunnen deze mensen opbouwen in hun plan vannaapak om weer zo in de maatschappij te 
komen. Hoe het nu is hoort dit niet. Dat dit goed gekeurd is eerste instanties snappen wij niet. Er zijn hier 
eisen en regels voor om zo iets te doen

GR4842W8

Er zijn veel scholen met kleine kinderen in de buurt.Waarom kan de opvang van ggz-cliënten niet worden 
gevestigd bij kantoor-bedrijventerrein naast station Alexander? Het is dichtbij voorzieningen maar op 
afstand van scholen met kleine kinderen.



GR1639Y4
*verbetering buurt door tuinenbeleid *onderhoud huurwoningen * vuilniszakken= 
geen gezicht *zwerfafval bij vuilniscontainers * onderhoud van groen

er zijn al mensen met psychische problemen in de wijk. Namelijk Bavo Europoort & huurwoningen 
(zelfstandig). Het toeziccht op deze laatste groep is onvoldoende. Hierdoor is er woonoverlast ontstaan. 
Het beeld van de wijk veranderd. Oosterflank is al een aandachtswijk en dit zou juist hersteld moeten 
worden!

GR4461W6

suggestie voor de wijk: meer controle, patienten van de Bavo Europoort enkel onder 
begeleiding van medewerkers buiten het complex laten. Suggestie voor de Evenaar: 
laat het een verpleeghuis of bouw een deel om tot ouderencomplex. Voor 65+ 
doelgroep er zijn genoeg echtparen die uit elkaar moeten omdat 1 van de partijen 
zorg nodig heeft gun deze doelgroep een plek in de Evenaar

er word al genoeg overlast ervaren van de Bavo Europoort we zitten in een rode zone en tegenover de 
evenaar staat een speeltuin waar kinderen veilig moeten kunnen spelen mensen met een psychische 
problematiek horen niet thuis in een kindvriendelijke woonwijk! dit is niet veilig en verantwoord!

GR1093Q4 Er is veel hangjeugd bij ons voor de flat. Grote beer. Naast het consultatiebureau
Er wonen kinderen in de buurt. Mensen met psychiatrische problemen. Kunnen voor meer overlast 
zorgen.

GR1724Y1
Er wonen hier zoveel kinderen, die vrij en veilig moeten kunnen spelen/ Mensen met psychische 
problemen moeten daar ver vandaan blijven!

GR1652V6

Hang jongeren in het park die de beol vervuilen aanpakken. Mensen die bij de BAVO 
lopen, alleen onder begeleiding erop uit sturen naar loop! I.v.m. vervelende situaties 
die ontstaan, bijv. aanspreken van je kind (6jr) die er niets van begrijpt!

Er spelen veel kinderen buiten. Hopelijk zijn de mensen met psychische aandoeningen niet gevaarlijk en 
krijgen ze begeleiding in de woonwijk als ze naar buiten gaan en vormen ze geen gevaar voorde 
buurt/kindreen die buiten spelen!

GR1246W9

Er moet meer focus komen op ouderen die moeten revalideren en gezinnen die tijdelijk professionele 
ondersteuning / opvang nodig hebben. Om daar ook mensen met een psychische aandoening bij te 
plaatsen lijkt me niet zo verstanding. Er zou meer focus moeten komen om ons als bewonders in de buurt 
in contact te brengen om misschien te helpen etc. Ik zou daar persoonlijk voor open staan. Op het 
moment is er niet veel bekend. Ik vind het ook moeilijk om mijn mening te geven als iemand die niet zo 
betrokken is, deze brief / uitnodiging is het eerste wat ik over deze plannen hoor.

GR753U8
zorgen dat er normale mensen in de wijk wonen, zodat het kindvriendelijk blijft! Te 
veel drank en drugs overlast de afgelopen jaren

Er lopen al te veel mensen met zware psychische toestanden rond. En de kids voelen zich al niet meer 
veilig als ze naar school gaan

GR4337Z5

De wandelpaden achter het Kalundborgerf en de parken die daar liggen mogen 
beter gesnoeid worden. Op de bankjes bij het park in de voetbalkooi en einde van 
het Kalundborg erf liggen regelmatig patiënten van de Bavo te slapen met een tas 
van de Coop gevuld met bier. Meer controle uit oefenen, zodat vrouwen en kinderen 
er gewoon kunnen lopen. Heel goed alles snoeien want het pad achter het 
Kalundborgerf is nu zo dichtgegroeid daar gaan de patiënten ( zoals eerder 
genoemd) graag zitten dan zijn ze uit het zicht. Er liggen daar heel veel bierblikken en 
die vallen nu niet meer op, kan daar ook zeker beter verlicht gaan worden.

Er is nu al overlast van de Bavo. Patiënten daarvan zwerven door de parken met drank en drugs. Liggen 
daar op bankjes en daar wordt naar mijn ervaring en mening weinig mee gedaan. De omgeving 
Oosterflank en de Evenaar zijn al genoeg belast. Ik ben het daarom oneens om in de Evenaar personen 
met een psychische aandoening te huisvesten. Er zijn al genoeg problemen, de buurt is al onveilig. Zelf 
durf ik in de ochtend en avond niet meer met de hond naar buiten. Heb al diverse malen in de parken 
achter het kalundborgerf en bij de voetbalkooi deze mensen aangetroffen. Je ziet ze nooit op afstand en 
ineens beweegt er weer één op een bankje, stinkend naar de drank, agressief doen naar mij en mijn 
hond.

GR616R9

probleem vroeger v/r'dam zuid is naar oosterflank gegaan voor gevoel. - zwerfafval te 
bizar voor woorden - gemeente houdt niks bij t.o.v. groenvoorziening. Onkruid zo 
hoog dat hond niet fatsoenlijk kan worden uitgelaten. - grote cultuur verschillen. 
schreeuwen op straat, hardrijden met auto/scooters, je eigen straat/voordeur 
schoonhouden.

er is al zoveel overlast van veel zaken in de oosterflank, nu nog meer? Had de ouderen daar laten zitten, 
dat had nog een functie tot maatschappelijk betrokkenheid als je hond bijv. uit laat. Nu wordt je al veel 
lastig gevallen met de mensen v/d Bavo kliniek sinds 2 jaar. Is genoeg, woonde hier met plezier.

GR4465X8

Oosterflank was zo'n leuke wijk. Wij wonen hier nu 15 jaar. We maakten veelvuldig 
gebruik van ons mooie park. Nu niet meer. We voelen ons niet veilig tussen de 
mensen die zich daar nu ophouden met drank en drugs. Onze dochter speelt niet 
meer buiten zonder toezicht. We zien te veel enge mensen die agressief en verward 
overkomen. Is niet meer veilig. Dat moet stoppen!!

Er is al te veel overlast. Daarnaast zijn we volledig gepasseerd en genegeerd bij de totstandkoming van 
dit (slechte) plan. Deze bijzondere doelgroepen dienen evenredig te worden verdeeld over heel 
Rotterdam. Dat is dus niet in onze rode wijk die al zo onder druk staat en waar al genoeg bijzondere 
doelgroepen gehuisvest zijn.

GR4724W7

Meer controle op patienten van bavo. Laat deze mensen geen gebruik maken van de 
Coop in de Hammerfeststraat. Dit is nu een vaste looproute. Meer controle op 
asociaal gedrag zoals hondenpoep op gras en onverzorgde voetpasen en 
plantsoenen.

Er is al overlast van patienten van bavo in capelle. Onze kinderen zijn soms bang voor deze patienten. Ze 
drinken in het openbaar, zien er onverzorgd uit, schreeuwen of intimideren. De evenaar ligt bij een 
centrale kinderplaats en huizen, een voorziening voor mensen met psychische klachten is volledig 
ongepast daar.

GR4029Q9

Weinig politie controle ondanks verschillende meldingen over overlast. Bavo capelle 
aan den ijssel patiënten zitten nu al in het park op een bankje te drinken. Niet echt 
een veilige gedachte. Het kan niet om nog meer van deze mensen in de wijk de 
parkeren.  Zet ze lekker in de villa wijken maar dat wil ook niemand maar ook niet in 
onze wijk oosterflank. Genoeg is genoeg

Er is al genoeg overlast van de Bavo uit capelle aan den ijssel in oosterflank. Nog meer van deze mensen 
zal er toe leiden dat mensen de wijk gaan verlaten vanwege hun veiligheid. Mensen met een psychische 
aandoening moet je niet in een wijk met kinderen stoppen.

GR3919S4

meer toezicht op straat, speelpleinen!! Een eventueel 'ouderwets' buurthuis voor de 
kinderen zodat verveling en pesten na school minder zal zijn vanwege een 
leuke/juiste dagbesteding voor d ejeugdigden, zowel jong als oud! Want deze 
zoeken elkaar op de verkeerde manier op en dit leidt tot hevige conflicten

dit is een buurt met veel opgroeiende kinderen, waarin de laatste tijd veel zijn ontstaan bij de ouders of 
onze kinderen nog wel veilig kunnen opgroeien in deze wijk. De evenaar is omringd met voornamelijk 
koopwoningen en veel groen en speelvoorziening (1 van de beste in de wijk). gezinnen voelen zich 
hierdoor niet meer op hun gemak en zijn niet meer zeker van hun toekomst hier in oosterflank. hebben 
'gekocht' hier om oud te worden en worden nu noodgedwongen om in een veiligere omgeving te 
moeten gaan wonen! Onze kinderen en hun welzijn/veiligheid gaan voor op dit plan!

GR1585R5

Planmatig en structureel onderhoud aan de wegen/trottoirs en groenvoorziening en 
het riool. Het Malmopad (n 70 tm 117) is bijvoorbeeld nog nooit onderhouden en 
verpaupering ligt op de loer

Deze wijk is kwetsbaar en staat al behoorlijk onder druk. Ipv extra 'belasten'en 'laten verpauperen'zou de 
wijk ontlast en gerenoveerd moeten worden, voor het nog erger wordt

GR1491Y8
Meer begeleiding bij bavo patienten. Er lopen vaak patienten met bier en afval door 
de wijk en laten troep achter + geen fijn gevoel als wij met onze kids buiten spelen

Deels ben ik voor- zoals de ouderen + gezinnen prima! Ik ben tegen de psychische patienten die er 
komen. We hebben al problemen met bavo en nu komen er nog meer bij. Dit geeft een prettig gevoel + 
aanzicht wijk gaat hierdoor flink achteruit helaas.



GR1495V5 De 'warme' kant v.d. evenaar aanpakken. Veel hangjongeren, criminaliteit.

De wijk is in de loop der jaren hard achteruitgegaan. Ik heb daardoor mijn kinderen vorig jaar van school 
gehaald en geplaatst op een school in de wijk Prinsenland. Door nog een risicogroep toe te voegen 
vraag je om nog meer problemen. Steeds meer goed opgeleide mensen verlaten de wijk. Pak deze 
problemen aan ipv nog meer risico's te nemen met een risicogroep in de evenaar te plaatsen.

GR2657W2
er zijn al te veel gezinnen uit achterstandswijken gehuisvest hier. Hierdoor is de wijk 
enorm achteruit gegaan!

de wijk is al een soort achterstandswijk geworden is. Ik wil geen mensen met psychische problemen in de 
buurt hebben!

GR725X6 Minder (sociale) huurwoningen toestaan

De wijk ervaart al veel overlast van Bavo Europoort en heeft code rood. Dit zegt genoeg: veel lagere 
sociale milieus, werkeloosheid, al aanwezige opvang in de wijk etc. Er zijn genoeg wijken die deze last 
veel beter kunnen dragen. Denk aan: Prinsenland of Nesselande. Het pand kan beter gebruikt worden 
om de woningsnood in Rotterdam tegen te gaan. Of maak er een studentenhuis van. 35 Mensen die 
begeleid worden door de Bavo,

GR725X6
Tegengaan hangen/dealen op of rond  Evenaarplein, meer surveilleren dus. Verder 
minder (sociale) huurwoningen toestaan.

De wijk ervaart al veel overlast van BAVO Europoort en heeft code rood! Dit zegt genoeg: veel lagere 
sociale milieus, werkeloosheid, reeds aanwezige opvang in de wijk, etc. Er zijn genoeg wijken die deze 
last beter kunnen dragen. Denk aan Prinsenland of Nesselande. Het pand staat midden in een woonwijk 
naast een speeltuin. De 35! mensen met psychische problemen hebben een DSM diagnose, anders 
komen ze de ggz überhaupt niet binnen. Dat houdt in dat ze geen lichte psychische problemen hebben. 
Lichte psychiatrie bestaat immers niet! Dat wil je toch niet midden in een woonwijk? Zeker niet als de wijk 
al code rood heeft...Het pand kan beter ingezet worden om de woningnood in Rotterdam terug te 
dringen. Dus een projectontwikkelaar zoeken die er mooie en betaalbare woningen van maakt. Desnoods 
een hospice of studentenhuis. Opties genoeg.

GR2360S4

Ik durf mijn kinderen nooit alleen buiten te laten spelen. Er komen hier veel cliënten 
van de Bavo langs en de een scheld zomaar en laatst had stond er een man heel de 
tijd naar kinderen in het speeltuintje te kijken. Ondanks dat ik hem filmde en dat zag 
hij bleef hij gewoon staan kijken en ben maar weggegaan en heb andere kinderen 
naar huis gestuurd.

De mensen met psychische problemen horen niet in een wijk met kinderen. Dat is vragen om problemen. 
Er is nu al overlast.Ze hebben hulp nodig maar daar moet een andere locatie voor worden gevonden.

GR1872T7
Laagdrempelige activiteiten organiseren voor brede doelgroep: alleenstaanden, 
gezinnen, ouderen, stelletjes, verschillende herkomsten

De manier waarop door de gemeente al plannen zijn vastgelegd (kader) zonder stem vd wijk is niet oke. 
De wijk is rood, staat onder druk, neem dat serieus en steek daar eerst eens een aantal jaren energie in.

GR4357Y6 De locatie (bij een speeltuin middenin een woonwijk waar al overlast is) is niet wenselijk.

GR2160X6
Meer handhaving ook in de avonden.  Meer inspraak in de wijk en betere 
voorzieningen voor kinderen in diverse leeftijd caterogies.

De evenaar zit te dicht bij bouwmankliniek. Waardoor in de wijk al hinder wordt ondervonden. Wie zegt 
dat dit niet erger gaat worden met uitbreiding van deze caterogie in de evenaar.  Vooral voor de 
bewoners in de directe omgeving.

GR5027U6
De combinatie van doelgroepen kan, mits goed begeleid door Bavo, bijdragen aan goed herstel, goede 
reintegratie in de samenleving, het voorkomen van sociaal isolement.

GR3128R4
meer camera's bij de zebrapad wllen bijna geen auto's stoppen. Heel gevaarlijk voor 
kinderen dan ben ik bang om mijn kinderen alleen naar huis te sturen van school of winkel

GR1947Z3 Bavo in Capelle aan de ijssel zit al vlak bij en daar hebben we al overlast van.
GR4400T1 Politie meer zichtbaar zijn in de wijk.

GR2769W8 meer mandaat voor de politie en harder optreden
wij hebben meerdere keren overlast gehad van verwarde personen die veel mensen lastig vielen zelf zijn 
wij ook ernstig bedreigd, wat door de politie en justitie afgedaan is als onbelangrijk

GR4219W7 Alle speeltuintjes opknappen, en bijhouden
oosterflank is al een 'rode' wijk' . Nog meer personen met psychische problemen toevoegen vind ik 
vragen om problemen. Niet doen dus!

GR1693V7 Nog meer maakt de verdeling onevenredig ten opzichte van andere wijken.

GR2151V6 zeker geen bavo
mijn moeder van 92 en meerdere ouderen, moesten plaats maken (humanitas evenaar) voor psychische 
drama, midden in een woonwijk tegenover een kinderspeelplaats zijn g.v.c. gestoort bij de gemeente

GR3708T1 Leven voor verbetering vatbaar zeker geen verslechtering Genoeg patienten hier

GR1510T7
Bewakers van ijsselland/bavo? Parkeren bij ons in de straat en laten afval op straat 
liggen als ze weer weg gaan. Misschien kan dat opgepakt worden

Als ergoed zicht op hen is en voor de veiligheid in de buurt geen bezwaar! Zij moeten toch ook ergens 
kunnen wonen?

GR4605Y3

GR4447R1

De wijk Oosterflank is in de bijna 30 jaar dat ik/wij er wonen erg veranderd. Mede 
door de komst van de BAVO en de latere uitbreiding(en), dit heeft geleid naar 
meerdere "verwarde" mensen in de wijk.Mensen die op kinderspeelplaatsen voor 
overlast zorgen (alcoholverslaafden).Patiënten van de BAVO die hun dagelijkse dosis 
alcohol komen kopen in de buurt supermarkt.Het plan om de seniorenhuisvesting om 
te bouwen naar huisvesting voor meer patiënten met o.a. psychische problemen is 
dan ook onaanvaardbaar.Waarom kan het verzoringshuis "de Evenaar" b.v. niet 
worden omgebouwd voor huisvesting voor starters uit de Oosterflank e.o.?

Zoals al eerder genoemd heeft onze wijk al genoeg overlast van de patiënten van de BAVO.Ik ben van 
mening dat er in deze buurt geen ruimte is om nog meer opvang van o.a. patiënten met psychische 
problemen.Er zijn volgens mij in de regio Rotterdam meerdere mogelijkheden om deze opvang te 
realiseren.Maar om de rode zone wat de Oosterflank nu is verder te ontwikkelen naar een "pimpelpaarse" 
zone gaat mij te ver.Ook ben ik bang dat deze ontwikkelingen de waarde van onze woning ook nadelig 
zal gaan beïnvloeden.

GR4757T4
Sowieso luisteren naar de bewoners. Rood is al erg genoeg. Roder moet het niet 
worden. Eerder minder. Laat andere (deel)gemeenten hun verantwoording nemen

Ziet punt 2. 4 incidenten in 2 maanden meegemaakt. Het ontmoeten van "psychiatrische patienten" bij de 
Coop geeft altijd een "onprettig" gevoel.

GR687Y2
Ik vind het desondanks geen goed idee om de Bavo tussen onze kinderen te plaatsen 
op de Evenaar Zie vraag 2



GR4247Q7

Probeer bewoners niet met 'wassen neuzen' rustig te houden. Ik ging met neutrale 
houding naar de eerste bewoners bijeenkomst, en ben met kapot geschrokken van 
de onbenulligheid van de argumentatie van wethouder de Langen. Toen wij in 
Oosterflank kwamen wonen in 1999 was het een fijne wijk, ook voor kinderen om op 
te groeien. Nu zijn we zo'n 5 overvallen op de buurtsuper verder, is mijn zoon in het 
park overvallen en beroofd, en wijken we voor boodschappen maar uit naar de 
Koperwiek vanwege de onveiligheid in de buurt. Suggestie: denk eens na wat het 
betekent om nu mensen met problemen midden in de wijk te plaatsen. Deze 
enquête, hoezeer ik ook de intentie waardeer, is opnieuw een wassen neus. De 
Langen heeft immers aangekondigd dat het besluit genomen zal worden voordat de 
uitslag van de enquête bekend is. Ik voel me als burger dus niet serieus genomen.

Zie vorige vraag eigenlijk. De eerste bewoners bijeenkomst waren er jonge ondernemers die interesse 
hadden in een ruimte in het pand. O.a. een goudsmit een kapster, en iemand die een kringloopwinkel 
wilde beginnen. Dat zou ik toegejuicht hebben. Na de uiteenzetting van de Langen haakten ze 1 voor 1 
af. Hoe kun je nu als wethouder verwachten dat de 'waarborgen' voor de veiligheid in de wijk vertrouwen 
wekken, als iedereen al ziet om zich heen dat die voor de Bavo in Capelle a/d IJssel al niet werken. Niet 
alle onveiligheid wordt door Bavo klanten veroorzaakt, maar ik zie wel met regelmaat geweld in de 
supermarkt als ik daar plastic weg kom brengen. Ik ga niet meer naar binnen. Dus denk eens na voordat 
je dit soort plannen wilt ontplooien in een wijk die het al moeilijk heeft.

GR2609R1

Ik wil in een veilige wijk blijven wonen. Te veel extra druk op de wijk met mensen die 
extra zorg en psychische begeleiding nodig hebben is niet gewenst. Zeker niet nu 
ook al bewoners van  een BAVO via onze wijk de uitvalswegen gebruikt om aan 
verboden middelen (bv drank) te komen. Zie mijn eerdere reactie.

GR1442Q1
Minder druk op de wijk van diverse dienst hulpverleners zoals bavo, ijsseland, 
pamijer, en ander (hulpverleners)

Zie eerste toelichting. Men kijkt niet naar de belangen van mensen die investeren in deze wijk zoals een 
koophuis. Men ziet alleen het belang van de hulpinstancie's

GR2899U4
Ze moeten ergens wonen en er is begeleiding voorzien. Het is ook een goede herbestemmming voor het 
verzorgingstehuis.

GR1623P1

Er is niet alleen overlast van de Bavo. Veel mensen in de wijk die behoren tot de 
doelgroep met sociaal emotioneel en  psychisch problematiek. Veel woningen in de 
buurt van de buurt super de Coöp, in de hoek van kopenhagenstraat / 
Stockholmpad, de flats aan het Stockholmpad zelf en bijvoorbeeld aan de overkant 
van de BAVO, bij het gemaal langs het Scandinaviëpad . Van de begeleid woningen 
op de evenaar van verstandelijk beperkten ervaren we geen overlast. In een jaar tijd 
de buurtsuper overvallen en de snackbar. Opruimen / bijhouden van de 
groenvoorzieningen. Bijvoorbeeld in het parkje langs het Scandinaviëpad aan de 
kant van de school de boomstam die als zithoek wordt gebruikt verwijderen. Dit 
scheelt samenscholing en bierdrinken op een semi verborgen plek. De groenstrook 
langs de uitlaat / losloopzone, overwoekerd de paden.  Ook zou een hek dat het 
fietspad scheid van de uitlaatzone het duidelijker maken waar de honden wel en niet 
kunnen komen (honden zelf lezen immers slecht, maar zien wel hun vriendjes aan de 
andere kant...). Misschien zelfs een stukje groen met een complete omheining waar 
de honden lekker los kunnen gaan (iets zoals in de molenbuurt van 
Capelle)Prullenbakken plaatsen en legen op de diverse speelpleintjes. Parkeerbeleid 
handhaven. Even voor je eigen huis parkeren voor in/uit laden van de auto is prima, 
maar je auto in de nacht op de hoek van de straat op de stoep zetten is niet de 
bedoeling. Ook file parkeren voor je huis, tegenover insteekparkeerplaatsen is 
onhandig.  De straatjes zijn al redelijk onoverzichtelijk, er wordt redelijk hard 
gereden, parkeren doe je in de vakken. Stoep gelijkwaardig maken aan de straat op 
de hoeken, voor invalide voertuigen en fietsende kinderen.

Wij zijn tegen de huidig beoogde mix van bewoners omdat wij als wijk al genoeg overlast hebben van de 
BAVO, zonder een soort dependance van die BAVO in het midden van de wijk te krijgen, grenzend aan 
een kinderspeelplaats en in het pand waar onze kwetsbare ouderen hun veilige thuis moeten ervaren. 
Daarnaast is Oosterflank een Rode Zoneringswijk, dus geen extra belasting. De mix van bewoners zou 
ook met bijvoorbeeld studenten kunnen zijn, of in een mix met een kinderdagopvang.

GR1634V1

De wijk is in de loop der jaren zienderogen achteruit gegaan. Deels door slecht 
onderhoud, controle op misstanden. Bijvoorbeeld huisvuil, grof vuil bij 
bovengrondse bakken etc.  Maar ook duidelijk woningen waar niet normaal geleefd 
wordt, ramen geblindeerd, tuinen niet onderhouden.  Ondanks dat een groot deel 
van de huizen koopwoningen zijn is er een duidelijke import van andere normen en 
waarden.  Het niveau is de laatste jaren zeer duidelijk aan het zakken.

Wij moeten open staan voor mensen met psychische problemen maar een woonwijk met gezinnen is 
daar geen oplossing voor. Zeker niet met de gedachte van een centrale , gemixte opvang. Bewoners van 
de Bavo zijn bekend in de wijk, ga eens praten met de COOP winkel. Daarnaast is er ook nog een 
speciale school in de wijk waarvan de kinderen door de wijk lopen tijdens de pauzes. Hoe ervaart de 
school de plannen?  Zijn de ouders van deze kinderen waarvan sommigen kwetsbaar zijn op de hoogte 
van de plannen?  Bovendien er zijn meerdere ingangen tot de wijk vanaf de Bavo, niet alleen het 
bekende bruggetje in de buurt van de COOP winkel. Er wordt alleen gesproken over de ene en dus 
"controleerbare"  toegangsweg vanaf de Bavo.  Er wordt expliciet gezegd geen verslaving of zedendelict 
verleden. Blijkbaar hebben de wijzen nog nooit een psychiatrische patiënt meegemaakt met een 
psychose of een patiënt die ontregelt is.

GR1648T7
Meer toezicht in de wijk. Beter onderhoudt van openbare plekken. Parkeren: er wordt 
veel op stoepen geparkeerd

Wij hebben genoeg overlast van de bavo van cappele ad ijssel. Wonen daar vlakbij, worden als deze 
plannen door gaan ingesloten door verwarde  personen. Voor en achter ons. Dit is voelt niet goed.

GR1400W8 Meer controle op zwerfvuil en meer controle op inbraak
Wij hebben al genoeg (over) last van de patienten van de reeds in de buurt gevestigde zorginstellingen 
en opvanghuizen.

GR2934S3
veiligheid in wijk, schoner rond alexandrium minder verkeersoverlast (herrie) 
hoofdweg vuil op straat dat scholieren aanpakken Wie dit bedacht heeft is knettergek en heeft totaal geen respect voor ouderen. Schandalig plan!!!

GR5112R9
Haal de borden (blauw/geel) aan de wanden van o.a. Keulenhof weg met 'wij groeten 
elkaar'etc. etc. Dit werkt stigmatiserend, stempel aso-wijk onnodig.

Werkt wijkontwrichtende. Vind het bovendien niet netjes van Woonnetrijnmond.nl dat ze bij de woningen 
(..) etc. niet aangeven dat er moet gebeuren. Had bijna verkast.

GR1583T6

Door verbetering van onderhoud aan straten en plantsoenen zal de uitstraling van de 
wijk sterk verbeteren. Nu zijn straten verzakt (malmopad 113) en perkjes vies en 
smerig. Rioolverstopping door bomen en verzakking komt regelmatig voor.

We wonen al dichtbij Bavo en verslavingsinstituut. Deze mensen lopen al regelmatig door one wijk. Dit 
uitbreiden is ongewenst.



GR4748U1

Veel bewoners (buiten bavo) vertonen asociaal, onaangepast gedrag en geven 
overlast (geluid, verkeer, afval, intimidatie). Deze problemen waren er al voor de 
BAVO kwam. De wijk gaat steeds meer achteruit We willen het een kans geven maarwillen wel een duidelijk beleid wanneer er problemen komen

GR4330Q5 Blijf 't groen en bestrtingen en voorzieningen goed onderhouden
We moeten allemaal "ergens"wonen en als er voldoende controle plaats heeft, kan huisvesting toch géén 
grote problemen opleveren.

GR4163V5 toezicht op rondhangende bewonders van de BAVO en de verslavingskliniek

we hebben al meer dan genoeg overlast van de bewoners van de BAVO in de vorm van het lastig vallen 
van omwonenden en ook kinderen die aan het spelen zijn in de speeltuintjes, verspreiden van afval 
wildplassen. De BAVO doet daar nooit wat aan, ook niet na klachten.

GR4339Y5 Ruim het vuil op.Meer toezichthouders en politie.Treed op tegen overlastgebeuren.

We hebben al genoeg overlast van onder andere de bavo Capelle en de Boumankliniek.Het gaat hier om 
zwervende personen in de wijk.Zij plassen,poepen en maken een wipje onder het oog van kinderen.Ook 
laten zij veel afval achter.Wij hebben hier regelmatig over geklaagd bij de instanties.Nooit hebben wij 
hier een reactie of een optreden op gehad.Dus een nieuwe risicogroep is gewoon teveel.Wij hebben al 
genoeg overlastgevenden.Genoeg is genoeg.Deze enquête is ook een wassen neus.Lees het AD van 31 
mei .Onze wethouder is niet van plan om het plan uit te stellen.Dit is nu precies waarom wij in de 
Oosterflank steeds bozer worden.Er is en wordt niet naar de bewoners geluisterd.Zowel in het verleden 
bij het aangeven van overlast als nu met dit nieuwe plan.Waarom niet een plek in Nesselande of 
hillegersberg?Waarom alles in wijken die al heel veel problemen hebben?

GR1358Y8

meer politie controle op straat. sluit de coop zodat men daar geen drank meer kan 
kopen welke de bewoners van de Bavo daar komen koipen en lazerus door de wijk 
zwalken. her en der liggen te slapen enz enz

we hbben al overlast genoeg in onze wijk van de Bavo Capelle. Zeer onwenselijk om nog meer mensen 
met psychische problemen te huisvesten. Onze kinderen kunnen amper meer veilig spelen. Dit soort 
mensen halen draank bij Coop en pissen bij mensen in de tuiin en zelfs naaktlopers zijn nreeds 
gesingnaleerd.

GR1054X8 Luister naar de bewoners. Goede mix van nederlandse en buitenlandse mensen
Wat ik jammer vind is dat er niets is gevraagd aan de mensen die daar woonden en dat ze elders zijn 
ondergebracht. Hun wilden allemaal blijven!!

GR4750Y5
Meer veiligheid. Geen clusters voor oost europeanen ooserflank als woonwijk, en niet 
als opvang voor allerlei doelgroepen Wanneer we dit soort doelgroepen accepteren, brengt dat alleen maar onrust en onveiligheid in de wijk

GR4248P7
Fietspad van de Evenaar herleggen. Instaleer een wijkraad voor Oosterflank. Een 
tweede huis van de wijk (in de Evenaar)

Voorstander omdat alle mensen nou eenmaal een plaats nodig hebben. Bovendien krijgt het ventrum 
een wijkfunctie en is er ruimte om mee controle uit te voeren door plaatsnemming in een commissie.

GR2062Z8 Voor omdat iedereen een kans moet kunnen krijgen
GR1113R2 De beleid tot nu, doorzetten Voor belang van niet zichzelf zorgen-mensen

GR861S5

Vestia heeft destijds ook geexperimenteerd om patienten van de BAVO met lichte psychische 
aandoeningen te plaatsen in het appartementen complex aan de grote beer. Waaronder het 
appartement naast mij. Helaas heeft deze patient mij regelmatig (meerdere malen per dag) lastig 
gevallen met nogal dringende verzoeken (waar ik niet aan kon voldoen) . O.a. of ik een kennis wilde 
bellen (omdat de client dat zelf niet kon). Deze kennis gaf echter aan dat zij daar niet op prijs stelde en 
dat de patient in de war was.  De patient accepteerde mijn mededeling niet en bleef daar meerdere 
malen per dag om verzoeken.Ik voelde mij daardoor onveilig en hoopte dat er niet aangebeld zou 
worden.Ik heb zelf toen weinig (of eigenlijk niet) gemerkt dat deze patient door de BAVO werd begeleid.

GR4503Q8
het wordt steeds rommeliger, er is steeds meer ongemak. Hangjongeren, lawaai van 
buren, brand, politie, dode babylijkjes.

verkapt doordrukken van huisvesting van mensen met ps problemen in een rode wijk. De wijk kan dit niet 
meer aan

GR1364Z8 Bavo weg
Veel teveel overlast, wildplassen,schelden,rotzooi maken, dat is er nu al, straks in veelvoud, kortom 
hopeloos plan

GR1963Z9
Woon-zorgcomplex De Evenaars slechts benutten voor ouderenzorg vergrijzing! 
/dakloze gezinnen(betaalbare)/kortdurende revalidatie Vanwege overlast bavo europoort capelle ad ijssel risicofactor buitenspelende kinderen

GR1514R5

Indien besloten wordt om ivm veiligheidsgevoel de diensthandhaving in de wijk 
Oosterflank in te zetten neem dan dit in gedachten: het gaat niet om verkeerd 
geparkeerde auto's of op de stoep fietsende mensen!!

Uit sociale overegingen. En het feit dat ik al mijn hele leven in deze wijk woon; ervaren heb dat grote 
overlast van bavo/bouman kliniek patienten en sinds 6 jaar nog maar zeer beperkt overlast daarvan heb. 
Daarom heb ik vertrouwen dat de overlast beperkt zal blijven.

GR1463U3 Uit sociaal oogpunt een veilige plek voor iedereen.

GR1671S1

Minder hangplekken.Er lopen al veel en regelmatig patienten van de BAVO door de 
wijk. Een enkeling af en toe is niet erg maar het is nu al veel.Nog meer gaat zorgen 
voor grote problemen. Politiek en stakeholders beloven dat dat niet zo is maar dat is 
onzin. Dat weten we allemaal. Ik heb zelf gewerkt met deze moeilijke doelgroep en 
mijn ervaring is’het gaat goed tot het fout gaat’. Beloften door stakeholders op een 
veilige probleemloze omgeving is nergens op gebaseerd.

Teveel probleemgevallen op een te klein oppervlak. Zijn daar geen kentallen voor / hoever kan je een 
gebied hiermee belasten zondeer dat dat voor problemen gaat zorgen? BAVO Europoort (Capelle aan 
den IJssel) zit op ca 700 meter van de Evenaar. De patienten van de BAVO trekken nu al in ruime 
getallenvan Capelle aan den IJssel Oosterflank in. Het zal leiden tot meer (gewelds)incidenten, 
onveiligheid en dat ouders met kinderen en anderen deze wijk zullen gaan mijden. Het is een illusie dat 
dit door goede begeleiding (mocht daar al voldoende geld voor beschikbaar zijn) goed geregeld gaat 
worden.

GR2103Y7 Geen bavo in de evenaar!! teveel overlast in een toch al moeilijke wijk
GR337U2 Luister eens goed naar de mensen hier!!! Tegen! Overlast in het gebied met toch al veel overlast

GR4607R2
* meer schoonmaak straat en bij de containers. * meer groen ipv stenen * 
zichtbaarheid van politie/wijkagent + stadstoezicht Tegen! Er zijn al genoeg problemen in de buurt als gevolg van o.a. de bewoners BAVO

GR4562X8
corrigerend en bestraffend gedrag naar overlast gevende jongeren (agressief gedrag 
- veel rotzooi en afval verspreiden)

tegen: politiek drijft zin door ondanks duidelijke bewijzen dat economische en socialie 
veiligheidsaspexten hierdoor sterk verminderen. Gewone ouderen krijgen geen zorg meer



GR872X9

Op het plein voor de evenaar  stond een kar van de politie met camera ivm overlast. 
Toen was het rustig op het plein maar zag je ze bij onze flat op de grote beer. Graag 
kar terug en veel meer in avond/nacht de controle/toezicht overlast 
drank/herrie/groepen/wagens die uren op pleintje staan in avond/nacht. In flat grote 
beer zie je steeds jongeren bij bepaalde portiek. Bij vestia al aangegeven mogelijk 
drugs? Dus genoeg te doen aan overlast!

Tegen het plan. Wij zijn niet op de hoogte gebracht!Daarnaast is er al veel overlast van mensen 
(drank/drugs). Veel verwarde ouderen van de  Evenaar die hier steeds lopen en hulp vragen omdat ze de 
weg kwijt zijn. Plus in onze flat zitten ook al bewoners van PA meijer stichting. En stuk verderop bij 
ijssellandziekenhuis zit ook al deel met psychiatrische / dronken mensen die hierheen komen. Wijk gaat 
heel erg achteruit door deze mensen en het onveilige gevoel word steeds groter.

GR1659S9 Meer surveillance politie Tegen het plan vanwege meerdere huisvestigingen met psyschische patienten welke reeds aanwezig zijn
GR4253U6 Te veel personen met psychische problemen gecentreerd in één gebied

GR488V8

Binnen gestelde kaders blijven!! 'rood' gemarkeerd serieus nemen. 
Snelheidsbepereking evenaar beter bewaken. 30=30 en geen 60. bestrating beter 
onderhouden en schoonmaken. Bestaande 'toezicht' afspraken bavo nakomen. 
Letters op papier is onvldoende

rood'betekent vol. De wijk draagt haar steentje bij dus / de hardnekkigheid waarmee het bestaande plan 
zelfs als 'nieuw plan' wordt angeboden. Onbegrijpelijk

GR4269Q7

Rond de Evenaar en het plein voor de Evenaar zijn er al dagelijks verwarde patienten die een stempel 
drukken op de wijk en deze is niet positief. De sociale achterstand gaat in dit tempo percentages gewijs 
wel heel erg naar beneden. de wijk heeft al een hoog niveau van mensen met een sociale achterstand en 
dat in deze eens rustige groene wijk zijn sporen al na.

GR1489Q4
Meer toezicht in de wijk door bijvoorbeeld een politiebureau in de wijk zoals 
voorheen het geval was reeds psychiatrische voorzieningen aanwezig in de wijk met de nodige overlast

GR1919W3
Prima wijk om in te wonen en dit wil ik graag zo houden! Ik vrees overlast van dit initiatief en dit zal ten 
koste gaan van de leefbaarheid in mijn wijk, Tegen !

GR4813Z3 Past niet midden in deze woonwijk
GR1941Q1 Meer activiteiten voor jongeren past niet in deze kinderlijke wijk
GR2073Z6 Zwerfvuil aanpakken onderhoud straten en groen verbeteren Overlast, protest tegen afbraak voorzieningen voor ouderen.

GR4764P3

meer onderhoud in de woonwijken (niet alleen om en nabij Alexander zorgt voor 
verwaarloosde uitstraling. 30 jaar is onze straat nog nooit opgehoofd 
(gothenburghof)) spreek bewoners aan op onderhoud van hun privegebid, zeker als 
dit openbaar gebied grenst

Op de grens met Capelle en de oosthof ligt Bavo Rno. Dat geeft al overlast in bepaalde delen. 
Alexandrium trekt ook niet alleen positieve klanten. Al met al heeft de kleine wijk op dit moment 
voldoende aan de problemen die er al zijn

GR4765U2
Oosterflank is nu een redelijk fijne woonwijk, laten we dat niet veranderen door een grote groep psy. 
Personen

GR4673Z4
verbetering v.d. infrastructuur o.a. fietspaden o/d evenaar. Meer zichtbare 
politie/handhaving i/d wijk

oosterflank is in het beleid van Rotterdam (chbd) een rode wijk. En rood betekent: stop! Ben 
rolstoelgebonden en voel me nu al niet veilig, laat staan dan

GR4238U2

Oosterflank is een rode wijk meer bewoners met psychische problemen levert nog 
meer onveiligheid en overlast. Mijn suggestie is, voorlopig deze bewoners weren uit 
de wijk. Meer controle op straat zal ook bijdragen aan een veilig gevoel.

Oosterflank is een rode wijk en heeft al problemen genoeg. Er zijn regio voorbeelden aangedragen de 
laatste tijd tijdens de bijeenkomsten. Huisvest studenten in de beschikbare ruimte's welke nu voor 
mensen met psychische problemen zouden worden ingericht. De wijk is vol, voor psychische patienten. 
We willen onze veiligheid weer terug (niet meer onveiligheid)

GR1461V9

Oosterflank moet een plezierige wijk blijven voor stedelijke middenklasse met 
koopwoning of vrije sector woning.  Het moet geen wijk worden waar je in de 
supermarkt alleen maar BAVO klantjes en statushouders tegenkomt.

Oosterflank is aangemerkt als rode wijk. Dat betekent dat de gemeente zelf erkent dat de grens van het 
absorptievermogen bereikt is.  Nog meer mensen met psychische problemen in deze wijk is niet 
gewenst. Draagvlak organiseren nadat de gemeente zich eerst onbetrouwbaar heeft getoond is niet 
(meer) mogelijk. Plan moet van tafel!

GR2421W7 Oosterflank heeft al meer dan genoeg mensen met een probleem. Het is al teveel.

GR4431Q8
Oosterflank heeft al meer dan gemiddeld aantal opvangplaatsen. Nog meer zou niet meer in verhouding 
staan.

GR2949P6
Oosterflank biedt al erg veel opvang aan mensen die extra zorg nodig hebben en soms voor overlast 
zorgen. We zijn niet voor niets een rode wijk wat betekent dat er NIET MEER ZORG gewenst is

GR4360U2

Patienten van BAVO Europoort kopen bier in de plaatselijke COOP en gaan dit dan 
gebruiken in het aansluitende park in de wijk of bij de kinderspeelplaats voor 
verzorgingstehuis De Evenaar, opvallend is dat dit de afgelopen maanden minder is 
sinds de discussie omtrent het plaatsen van psychiatrische patiënten in het 
verzorgingstehuis De Evenaar. Voor onze ouderen zorgen vind ik een prima plan, 
doch méér psychiatrische patiënten lijkt mij in een woonwijk met kleine kinderen niet 
gepast. Kortom ik maak mij zorgen om mijn leefomgeving!

Onze wijk is een code ROOD wijk, wat betekent dat wij al genoeg problemen hebben met de patiënten 
van BAVO RNO uit het aangrenzende Capelle aan den IJssel.Genoeg is genoeg, jammer dat onze 
Gemeente Rotterdam ons vooraf niet heeft geïnformeerd en dat wij achteraf hier mee worden 
geconfronteerd. Ik heb hier een buitengewoon vervelend gevoel aan over gehouden. Mijn vertrouwen is 
geschaad!

GR4441Q3
geen bavo clienten in de evenaar! Overlast + veiligheidin de wijk neemt toe. 
Parkeerplaatsen rommel en onveilig onveilige speelplaatsen. Parkeerplaatsen. Rommel in de woonwijk

GR562X8 Onveilige gevoel.
VAASAHOF66Betere veiligheid,geen bavopatiënten erbij in de evenaar,schoner. Omdat we al veel overlast ervaren en een rode zonewijk zijn!

GR4169T5
Nu regelmatig al overlast van de bavo voorgesteld aantal van 35 is veel te veel permanente begeleiding 
is noodzakelijk en langdurig! (niet slechts paar maanden!)



GR4246T5

Nu hebben wij al regelmatig overlast van Bavo of andere patiënten, het gebied is tot rode zone verklaard 
wat betekend dat er geen plaats is voor nieuwe patiënten.deze zone is niet voor niets benoemd, nu 
probeert men op slinkse wijze alsnog nieuwe probleem groepen in onze wijk te huisvesten.Eerst werd het 
alleen gemeld dat het reeds was besloten en kon men achteraf alleen nog meedenken hoe het moest 
worden ingevuld ,op deze manier was van enige inspraak al helemaal geen sprake waardoor er ook 
nagenoeg geen draagvlak voor bestaat.ook de nieuwe plannen die zijn gepresenteerd waren meer van 
hetzelfde, echter de patiënten arriveren in fases wat natuurlijk geen enkel verschil maakt.overleg doe je 
vooraf en niet achteraf als er reeds is besloten.Eerdere vergaderingen waren slecht georganiseerd en je 
werd slechts voor voldongen feiten gesteld.ook nu nogmaals het is een rode zone en duld dus alleen om 
die reden al geen uitbreiding van problematische  patiënten in de wijk.

GR1479V9
Betere controle en toezicht door wijk-handhaving en gedrag bepaalde doelgroepen 
monitoren Nu al hang 'patienten' door de wijk-bankjes in park bij buurtsuper en in speeltuin

GR4133U9

Laten we eerst de huidige problemen maar eens zien op te lossen, die zijn in de 12 
jaar dat wij hier wonen heel erg toegenomen.De handel in drugs, flessen drank in het 
park en op speelpleintjes, de mensen van de bavo capelle in de buurt die overlast 
veroorzaken.Gewoon erg dat je kind in het park niet meer kan vissen of spelen 
zonder toezicht, zelfs op de speelpleintjes gaat het achteruit voor de 
kinderen.Moeten we wachten totdat er iets ernstigs gebeurt en dan pas weer 
ingrijpen, het zou uw kind maar zijn die zo moet opgroeien.

Niet al in een wijk met een rode zone, en laten we eerst de huidige problemen gaan aanpakken.Daarbij 
worden wij wel gehoord maar er wordt ook steeds gezegd dat het plan toch zal door gaan, ondanks de 
velen tegens.Daarbij was niet iedereen op de hoogte in de wijk middels post.Daarbij kunnen ze niet 
100% veiligheid garanderen naar de omwonende van de Evenaar, er wordt gewoon gezegd : Ja je kan 
ook last van je buurman krijgen.En willen ze omwonende gebruiken voor sociale controle, hoe is dit nu 
mogelijk voor mensen die werken of ouderen, kinderen en daarbij wij zijn geen politie of medewerkers 
van de Evenaar.Wij willen zo veilig mogelijk wonen in onze wijk, en niet zoals een hoop mensen al praten 
om te gaan verhuizen, zodat dit ook al weer een achterstandswijk kan gaan worden.

GR1729Z9
Opruimen vd rommel. Aanpakken hangjeugd. Meer parkeerplaatsen. Preventie 
diefstal (inbraak). Bioscoop in het Alexandrium. Neutraal: ik ben dus niet echt tegen.

GR5057U3
Bavo Europoort neemt vaak klcahten niet serieus. (ex) patienten worden geplaatst in 
een woning tussen "normale" bewoners, gaat vaak mis. Middenin een woonwijk zoals deze is vragen om problemen.

GR4492P7
Het beter onderhouden van het straat meubulair en de wijk beter onderhouden met 
betrekking tot onkruid groenvoorziening en schoonhouden van straatafval.

Met de huidige locatie van de bavo lopen deze clienten af en aan naar de coop supermarkt om bier te 
kopen welke als deze leeg zijn gedeponeerd worden in de bosjes of op straat.  Het gebouw de evenaar 
staat nog dichter bij deze supermarkt met een kinder speeltuin hier tussen. Mijn mening is het wachten 
op problemen als hier mensen worden gehuisvest met een gevoelig verleden hiervoor. En waarom 
moeten deze mensen midden in een woonwijk geplaatst worden er zijn  veel meer locaties te bedenken 
waar deze mensen klaar gemaakt kunnen worden om weer terug te stromen in de maatschappij. Als het 
plan door gaat zal ik mijn dochter niet meer laten spelen in deze speeltuin. (Voorkomen is beter dan 
genezen)

GR2954Z7
Geen nieuwe BAVO mensen meer in Oosterflank en doe eens iets aan de overlast 
van laden en lossen aan de Pegasusweg. Mensen met psychische problemen horen thuis in een gesloten inrichting weg van de bewoonde wereld.

GR4333T5 Beter toezicht op bavo patienten. In principe niet 'los'in de wijk laten lopen
mensen met psychische problemen horen niet thuis in een woonwijk, zolang ze tenminste 'vrij'kunnen 
rondlopen

GR2023Q4

De gecentraliseerde onpersoonlijke koopmoloch Alexandrium is funest voor enige 
sociale cohesie in de wijk. W.s. uit angst voor overlast van hangjongeren is zelfs dáár, 
laat staan in de wijk, niks te beleven: 1 ouwelullencafé, een gokhalletje en 2 
restaurantjes met terras. Volwassenen komen in de wijk alleen buiten om de hond uit 
te laten of de auto te wassen. Want er is verder niks er is geen enkele reden om naar 
buiten te gaan. Buren kennen ze vaak niet men praat ook niet met elkaar. En bij 
conflicten tussen huurders belt men de politie of de won.st…maar politie is 
onderbezet (laat staan de herkenbare wijkagent), is zelfs nauwelijks zichtbaar in het 
straatbeeld en de wijkopzichter (Havensteder) blijkt volkomen ongeschikt aangaande 
“huurderszaken.” Dit werkt als een snelkookpan waar de druk steeds verder 
oploopt…totdat deze met een enorme knal uiteen spatAls ik aan een levendige 
volkswijk denk zie ik een bonte verzameling buurtwinkeltjes, cafeetjes en terrassen. 
Een ontmoetingsplek die fungeert als een soort minidorp waar iedereen met elkaar 
praat en bij naam beter kent. Waar bewoners daardoor vanzelf ook geneigd zijn zélf 
initiatieven en activiteiten te ondernemen en problemen automatisch ook eerder 
ónderling worden opgelost. Heeft dezelfde werking als een releaseventiel als de druk 
te hoog wordt…

Mensen ergens gecentraliseerd wegstoppen is niet alleen slecht voor de patiënt...het kweekt ook geen 
beter begrip bij `normale mensen` voor dit soort aandoeningen. Zij horen ook bij een/ de leefbare 
samenleving. waar sociale normen en waarden dienen te worden gerespecteerd.

GR4532S8
meer snelheidscontrole op de evenaar. Meer toezicht op winkelcentrum en station 
oosterflank

Maximale belasting voor oosterflank is bereikt. Oosterflank staat geboekt als rode wijk, de gemeente 
geeft aan:ontzien! Dit moet dus ook gebeuren

GR2213X4 Komt in de supermarkt bavo inwoners tegen

GR1663U8 Meer toezicht, rondom openbare trapveldjes
Kinderen ervaren deze personen als eng, mijn kleindochter is al div malen op een vreemde manier 
aangesproken.

GR993V7
order en netheid is soms ver te zoeken. Maar dat horen de mensen die er wonen ook 
zelf te doen is mij totaal ontgaan

GR3410Z1 Opvang of plaatsing in eigen omgeving is belangrijk voor patienten bavo europoort. Is belangrijk voor mensen uit deze omgeving (plaatsing dichtbij eigen omgeving)



GR1475U4
Meer wijkcontroles door politie en dan wel fietsend of lopend. Een politie post 
inrichten waardoor de inwoners een beter contact hebben (een wijkagent).

In Oosterflank ervaren we nu al, in het gebied rondom De Evenaar, overlast van de BAVO bewoners. Afval 
wordt op straat achtergelaten, er wordt geurineerd en er wordt geregeld “gehangen” op plekken welke 
niet voor deze patienten bedoeld zijn.

GR1593T3 Riolering en bestrating rond Malmöpad 70-90 is aan onderhoud toe.
In onze wijk lijkt een onevenredige verhouding te ontstaan voor dit soort huisvesting.  Rondom het 
ziekenhuis staat al veel opvang en zorg.

GR2084R1

De wijk veranderd in zo'n snel tempo, qua inwoners en gedrag van deze inwoners dat 
de wijk achter uit gaat. Een betere hoge leiding van mensen uit andere culturen met 
hoe wij leven zou zeer wenselijk zijn

In het verleden zijn er tallozen incidenten en erger geweest in ons land. En dan als het fout gaat hoor je 
niemand! De hulpverleners zijn te vaak goeddenkend en zeer naief

GR4779P2

Aanpassen parkeergelegenheden (geen bomen of lantaarnpaal zodat een 
middelgrote auto er ook kan staan)Onderhoud buitenruimte en sanctioneren van 
nalatige bewoners (straatvuil e.d.)

In diverse straten zijn al meerdere woningen voor bewoners met of nauwelijks begeleiding.  In de 
wijksupermarkt leidt dit geregeld tot irritaties bijv door het meenemen van een winkelwagen d wijk in en 
achterlaten van blikjes.

GR754Z3 Woonerven aanleggen voor de gehele wijk, wordt zeer hard gereden. In de wijk Zijn al genoeg opvangplekken voor deze personen.

GR1138V5
Ik ben van mening dat de wijk Oosterflank ernstig aan het verpauperen is. Ik stel voor 
dat er op drukke of plekken waar overlast is, camera's geplaatst moeten worden

ik zelf vraag telkens of het verstandig/wenselijk is mensen met een psychische aandoening te huisvesten 
bij andere mensen, ik verwacht dat dat overlast zal geven

GR2686T7
Geachte, ik woon sinds 1980 in deze wijk sinds ongeveer 10 jaar is het met de snelle 
treden naar beneden. Al de armoede komt naar Oosterflank. Ik woon er tegenover en ervaar nu al ellende.

GR1763V2

Ik vind vraag 2 op deze pagina erg vaag en dus technisch slecht (sorry Enneus).  "Ik vind het belangrijk 
om open te staan voor nieuwe bewoners met psychische problemen in Rotterdam.´  Het is gewoon niet 
duidelijk waar u naar vraagt. Wat betekent ´ open staan voor?'  Mensen zullen bang zijn om ´ ja ik sta er 
open voor´ in te vullen, omdat niet duidelijk is waar ze dan positief tegenover staan. Ik heb zelf regelmatig 
professionele enquêtes samengesteld en dit lijkt nergens naar, (sorry Enneus.) Mocht de opdrachtgever u 
gevraagd hebben deze vraag precies zo te stellen dan nog heeft u een professionele 
verantwoordelijkheid om enquêtes op een behoorlijke, niet-suggestieve manier uit te voeren.

GR1042S1

Betere balans in de wijk. Door iedereen van onderander rotterdam-Zuid hier te zetten 
verloedert de wijk. Hetzelfde gebeurt met het winkelcentrum. snel verhuren heeft een 
grotere optie dan echt een winkelcentrum opbouwen, wat in de long run tegen het 
gebied zal werken.Kijk naar het winkelcentrum lage land, Dat is nog een echt 
winkelcentrum. Er zijn diverse zaken al naar daar verhuist die langer dan 10 jaar aan 
het winkelcentrum oosterflank waren betrokken

Ik vind het een slecht idee om de woonvorm te veranderen naar een mix. Ik vind dat er een wanbeleid al 
jaren gaande is omtrent het gebied Rotterdam Alexander. Hierdoor is de buurt langzaam aan het 
veranderen naar een ghetto, door verloedering. Daarom was ik niet verbaasd over de ongelukkige 
gebeurtenis van de moord op het mombassapln aan de overkant van mijn huis. De ouderen kunnen meer 
en meer nergens meer terecht. Ik zou de evenaar voor ouderen laten en het niet combineren met 
daklozen en mensen met een psychiese aandoening. Dat wordt te veel aangezien d e huidige mix van de 
buurt al lang niet meer in balans is.

GR4321S9
Beter onderhoud buitenruimte.Hondenpoep beter beheersen en verplicht oplaten 
ruimen.Iets doen tegen loslopende katten die in mijn tuin schijten.

Ik vind het een evenwichtige  invulling van dit wooncomplex. Wel zal de nodige zorg moeten worden 
beteed aan de beheersing hiervan en de invulling van de plint.Schrijf eventueel een prijsvraag hiervoor 
uit.Vraag is ook, of het niet verstandig is om een nieuw omgevingsplan te maken.

GR676Z3 Ik vind dat we genoeg in ons wijk hebben met de Bavo en de Bouman kliniek.

GR4165Z8
Maak van de Evenaar geen opvang voor mensen met psychische problemen,  want 
de Bavo zit ook hier vlakbij en dat ia al meer dan genoeg.

Ik vind dat deze locatie zich niet leent voor mensen met psychische problemen, er is al genoeg overlast in 
Oosterflank , nu met mooi weer ook weer geluidsoverlast.Toen  de locatie gebruikt werd voor senioren  
was het woonplezier groter dan nu, tuinen werden  toen ook mooi bijgehouden, deze zijn  nu maar heel 
armoedig.Ook wat betreft het contact met de mensen was veel prettiger...nu eigenlijk weinig tot geen 
contact, alleen maar ergernis .Het is U toch ook wel bekend  dat Oosterflank nu al een rood gebied is  en 
al genoeg belast is.

GR1401P2
Ik vind dat de Evenaar een beter bestemming moet hebben zeker niet voor mensen met een psychische 
aandoening, deze horen niet in een wijk metveel kleine kinderen zoals Oosterflank

GR587P4

Controle op het asociale gedrag van het dumpen van vuilniszakken en grofvuil naast 
ondergrondse vuilcontainers.  De vuilniszakken worden door vogels/meeuwen 
opgemaakt en afval ligt dat verspreid op straat. Overlast van drugsdealers op de 
parkeerplaats achter de patatzaak op de evenaar (barcelonastraat).  Naast het dealen 
dumpen ze ook eetafval.

Ik geef neutraal aan omdat ik niet dichtbij de 'De Evenaar' woon. Maar ik kan mij voorstellen dat 
personen/gezinnen die er dichterbij wonen er mee oneens zijn.   De problemen die ik eerder 
aangegeven heb zijn naar mijn mening belangrijker om de wijk veilig, schoon en gezellig te houden.

GR4236S6

Betrek omwonenden eerder bij de plannen en houdt rekening met de vooroordelen 
en weerstand bij dit soort veranderingen.Bij het inrichten van asielzoekerscentra 
verliepen de processen vaak vergelijkbaar. Als bewoners betrokken waren bij de 
problematiek, de invulling en de uitvoering van dergelijke trajecten, was er aanzienlijk 
minder weerstand.

Ik ben voor het plan omtrent de invulling van de Evenaar.Maatschappelijke problemen horen we niet weg 
te stoppen in een instituut waar de betrokkenen nooit meer uit komen. Iedereen wil weer een "normaal" 
leven en dat kan alleen als we samen onze maatschappelijke verantwoordelijkheid nemen. Mensen met 
psychische problemen moeten ook de gelegenheid hebben om hun leven weer op te pakken.Ik geloof 
niet op voorhand dat er overlast ontstaat. En het is vroeg genoeg om overlast aan te pakken als het er is.

GR1605U1
Ik vraag mij af waarom de deelgemeente koste wat het kost de wijk nog roder maken 
en dat bij een kinderspeeltuin Ik ben tegen. Er lopen nu dronken mensen rond die overal tegen aan plassen. Kinderen zijn echt bang.

GR4797Y2
Onderhoud groen voorziening moet beter en zichtbaar regelmatig. Hetzelfde geldt 
voor legen grofafval bakken

Ik ben tegen omdat de patienten niet altijd in de hand zijn te houden door de zorgverleners. Dan midden 
in de woonwijk een open instelling lijkt mij niet echt veilig

GR680S9
Meer woningen voor jongeren realiseren, geen junks e.d. want daar hebben we er al 
genoeg van rondlopen

Ik ben tegen het voorgenomen plan om mensen met een phychische aandoening in een woonwijk neer 
te zetten waar al genoeg mensen wonen die verslaafd zijn of begeleid wonen. Op nog geen 500 meter 
hiervandaan zit de BAVO Europoort gevestigd, laat die mensen daar lekker wonen en zadel niet de 
bewoners van de Oosterflank hiermee op.  Ook een goede plek lijkt mij de geplande woontoren op het 
postkantoor aan de Coolsingel.



GR4385S7

Openbare vuilcontainers vaker  legen om vervuiling tegen te gaan, huisafval wordt 
tegenwoordig niet meer wekelijks opgehaald met het gevolgdat mensen vuil gaan 
storten in de buiten vuilcontainers. Deze puilen vervolgens uit, hier wordt nog niet  
voldoende op geanticipeerd vanuit de gemeente.Bij dergelijke veranderingen moet 
je ook implementeren  wat de mogelijke gevolgen zijn. Een aandachtspunt dus..Met 
betrekking van overlast van Bavo patiënten in de wijk vind ik het jammer om te zien 
dat deze half gedrogeerd door de wijk wandelen zonder begeleiding. Zij gaan dan 
vaak naar de Coop supermarkt aan de Moermanspad 27 en kopen vervolgens (half 
liter blikken bier) om deze in de openbare ruimten zoals de parkjes te nuttigen. 
Hierdoor  durven ouders hun kinderen niet in de parkjes te laten spelen. Ik vraag mij 
dan ook af wat voor zorginstelling de Bavo dan is. Wij zijn daardoor sterk tegen 
uitbreiding van  de Bavo Europoort in de wijk. Alcohol en medicijn gebruik gaan niet 
samen. Als zij patiënten alcohol laten drinken en daar geen toezicht op 
houden/hebben hoort daar een inspectiedienst naar te kijken. Kleine tip om dit alles 
te checken. U kunt bij het supermarkt personeel van de Coop navraag doen, zij 
maken immers genoeg mee met de Bavo patiënten met alle respect.

Ik ben tegen het plan omtrent De Evenaar. De psychische behandeling van de Bavo is na mijn mening 
ondeugdelijk.Daar waar zij patiënten in alle vrijheid bier/alcohol laten kopen in de supermarkt vind ik 
onvoorstelbaar. Zeker omdat deze patiënten zwaar gedrogeerd onder de medicijnen zitten en zo door de 
wijk wandelen. Dit is tevens voor iedereen zichtbaar, en heeft zeker ook  geen voorbeeldfunctie voor onze 
kinderen . Een argument om te zeggen dat zij dit niet weten zou helemaal bizar zijn om dit al jaren het 
geval is bij de Coop supermarkt aan de Moermansskpad 27. U kunt hierover navraag doen bij deze 
supermarkt en de bewoners van de omliggende straten. Ik ben van mening dat de Inspectie voor de 
Gezondheidszorg dit behoort te onderzoeken en de gemeente verder geen zaken doet met een 
dergelijke instantie als de Bavo.

GR4504Q8 Zwerfvuil beter aanpakken. Meer onderhoud aan straten en straatmeubilair.

Ik ben tegen het plan omtrent De Evenaar, omdat ik van mening ben dat er reeds genoeg faciliteiten 
aanwezig zijn in de buurt. Het kan toch niet zo zijn dat de BAVO al binnen een kilometer van mijn huis ligt 
en dat dan nu ook nog De Evenaar binnen een kilometer van mijn huis een faciliteit voor "verwarde 
mensen" wordt. Het lijkt mij rechtvaardiger dat deze patiënten gelijk verdeeld worden over de gehele 
stad en er geen veel te grote concentratie binnen 1 gebied is. Alle "inspraak" ten spijt is de beslissing al 
lang genomen en door de gemeenteraad al beslist. Al deze onderzoeken voelen dan ook als een 
zoethoudertje voor de burger.

GR4241V4

Is er ooit onderzoek gedaan wie de overlast veroorzaken? Zijn dit werkelijk patiënten 
van de BAVO, of zijn ze van andere instellingen (bijv. Bouman kliniek) of überhaupt 
niet van een instelling?Zeker weten waar deze mensen vandaan komen is essentiële 
informatie in dit traject.

Ik ben niet tegen, onder voorwaarde dat de beloofde begeleiding ook werkelijk gerealiseerd gaat 
worden. Op moment dat deze begeleiding zou verdwijnen (de overheid is niet altijd even betrouwbaar 
wanneer het gaat om toegezegde budgetten) zullen ook de patiënten (helaas) weg moeten.Onbekend 
maakt onbemind. Rotterdam heeft steken laten vallen in het voorlichtingstraject. Helaas. Het is nu vrijwel 
onmogelijk de opgewekte emoties tot bedaren te brengen.

GR1740V9

Ik ben het niet eens met opvang in de wijk Oosterflank. Er zijn al genoeg opvanghuizen in de wijk. Ik praat 
ook namens mijn vriendin die 's-ochtends om half zeven naar de metro loopt en bijna dagelijks een man 
tegen komt die niet helemaal spoort, loopt heel de de wijk rond en kijkt veel naar beneden en als hij je 
tegen komt nadrukkelijk naar jou. Pilletje zal wel werken. Deze heer geeft geen veilig gevoel.In de wijk 
heb ik zelf meegemaakt dat er in een tuin dwars op onze rij huizen een meneer stond te schreeuwen  dat 
ie dood wilde, zich de t**ring rookte en zoop maar niet dood ging.  Stond zich als Bokito op zijn borst te 
slaan. Kwartiertje later liep hij bij ons door de straat. Niet fijn om te kind lekker buiten te laten spelen.Deze 
laatste meneer zien wij gelukkig niet meer, mijn vriendin die van de ochtend nog wel. Al met al is er nog 
niets fysieks gebeurd en als ik de gemeente moet geloven, is het doorgeven van een (bijna) incident de 
oplossing.Nee, voorkomen is beter dan genezen, niet in een woonwijk.

GR3519P8 Meer toezicht. Sneller reageren op klachten. Bewoners aanspreken op gedrag e.d.

Ik begrijp dat iedereen een kans moet krijgen maar er zijn landelijk al genoeg voorbeelden van hoe het 
vreselijk mis kan gaan. Er zullen ook genoeg voorbeelden zijn dat het wel goed kan gaan maar dan zullen 
de personen die daarvoor geleerd hebben een betere schifting moeten maken. Er is al genoeg ellende in 
deze wijk. Ga s'avonds is bij de metrostations kijken. Dan zie je genoeg. En als je dan iets meldt dan komt 
de politie een kwartier later.

GR4893V5 meer politie ivm drugs en snelheid op de evenaar iedereen verdient een kans om zijn/haar leven op de rails te krijgen

GR1276T8 Ja vaker schoonmaken op straat en vooral rondom winkelcentrum Alexandrium
Iedereen heeft recht op een goede en veilige woonomgeving. Dus ook personen met een psychische 
aandoening

GR4264T2

Bij herziene verkenning wat de mogelijkhedenzijn voor de Evenaar Horen partijen die 
daar belang bij hebben niet meer aan tafel te zitten. Dus zowel de Bavo niet als 
Centrum voor dienstverlening. Zij hebben immers een belang.

Hoe bestaat het dat een wijk die al belast is met gevolgen van de Bavo in de buurt en ook nog eens een 
rode wijk is, alsnog extra belasting krijgt door nog meer Bavo patiënten. Onbegrijpelijk!

GR3952W4

De Oosterflank is de laatste jaren sterk aan het verloederen. Ik woon hier al ruim 27 
jaar en heb het altijd prima naar de zin gehad, maar de laatste jaren is er sprake van 
een sterk neerwaardse spiraal voor wat betreft het ‘prettig wonen’. Het begint er op te 
lijken dat men de problemen van elders in Rotterdam, massaal hier aan het dumpen 
is. Dit heeft niets met natuurlijk verloop te maken, dit moet het gevolg zijn van actief 
toewijzingsbeleid ...... en dat bevalt mij helemaal niet.  Vervuiling, geluidsoverlast, 
onrust op straat, algehele verloedering etc. ........ alles komt mee met de 
verander(en)de samenstelling van de wijk. En naast het feit dat dit als een ramp voelt 
voor de oorspronkelijke bewoners, begrijp ik het ook niet.  Men wil Alexandrium 
ontwikkelen tot een regionaal winkelgebied ...... achterbuurten laten ontstaan aan de 
randen daarvan, gaat niet bijdragen aan een succes.Mijn suggestie aan de 
gebiedscommissie zou zijn, veel aandacht te besteden aan bovenstaande 
problematiek voor het echt te laat is. Anders zal de Oosterflank over een paar jaar 
vervallen zijn tot het nieuwe Rotterdam-Zuid.

Hiervoor heb ik reeds aangegeven wat er speelt in de wijk Oosterflank ...... ik denk niet dat het plan voor 
het huisvesten van mensen met psychische aandoeningen hier een positieve bijdrage aan gaat leveren.



GR4327S1

Veel meer aandacht voor onkruidbestrijding!!! De wijk ziet er verloederd uit. Ook de 
doorgangen achter de huizen (bijv. achter het Gedserpad) moeten veel regelmatiger 
worden nagelopen. Bewoners moeten worden aangesproken op overhangende 
takken. Ik begrijp best dat op bepaalde plaatsen het onkruid ook een functie heeft in 
de natuur. Dat moet blijven, maar nu lijkt het dat de Gemeente andere plekken ook 
laat zitten. Duidelijk een bezuiniging die moet worden omgebonden. Blijf investeren 
in een frisse uitstraling van de wijk.

Het plan moet een kans krijgen. Het is van groot belang dat bewoners zich veilig voelen en in patiënten 
een rustige omgeving kunnen verblijven. Een optie is om toezichthouders aan te stellen, die  veel meer 
de taak van wijkvader en wijkmoeder moeten krijgen dan handhavers. Het moeten toezichthouders zijn 
met een deskundigheidsprofiel gericht op de aard van de psychische aandoeningen. Toezicht moet met 
name plaatsvinden tussen 07.00 uur en 22.00 uur (geen ambtenarentijden). Deze toezichthouders 
kunnen tegelijk andere taken verrichten.

GR1552V3 Het kan overlast gaan geven, bijvoorbeeld verwarde mensen op straat.

GR4242Z4

Het is met dit soort plannen: je krijg wel inspraak, maar geen uitspraak. Let maar op: de volgende stap 
van de gemeente: we hebben er nu zoveel miljoenen ingestoken, dat we het niet meer kunnen 
terugdraaien.Door een veranderend beleid zijn er de laatste tijd meer personen met een psychische 
aandoening niet opgenomen in gesloten inrichtingen. Denk maar aan de moordenaar van Els Fader, de 
bijlzwaaier, Malek F. , de moordenaar van Els Borst, .................. Ik kan wel een tijdje doorgaan. Oosterflank 
is niet voor niets als ROOD bestempeld.

GR2616Z1

Nu zwerven er allerlei verslaafden en andere groepen door de wijk die overlast 
veroorzaken, en waar niets tegen gedaan wordt.Meer toezicht en sociale controle is 
gewenst.

Het is belangrijk open te staan voor dit type bewoners, maar niet allemaal en zoveel !!!  in 1 wijk, zonder 
controle wat ze in de wijk uitspoken.Er is totaal geen begeleiding op straat voor deze mensen.

GR2714S5
Meer controle op alcohol  en wietgebruikers waardoor ook veel blik en drankflessen 
op de straten en poorten achtergelaten worden.

Het bevorderd niet het woonplezier in de woonwijk. Er is al genoeg overlast onder andere van bewoners 
die ook hulp nodig hebben. Zo verloederd de hele wijk.

GR1997S2
Het begrip psychische aandoening is groot. Mensen moeten ergens kunnen wonen en waarom dan n iet 
in onze wijk.

GR4973Z3

Sommige voetpaden hebben achterstallig onderhoud, b.v. bij de singel bij kunstgras 
voetbalveld.De gemeente neem redelijk snel aktie op klachten over de buitenruimte 
die worden aangemeld

Helemaal mee eens dat psychische patienten ook een goede plaats/woonomgeving moeten 
hebben.Maar het is van de zotte dat op nog geen 300 meter afstand 2 instellingen komen met bewoners 
met psychische problemen.Sommige van deze patienten veroorzaken overlast, waar zij trouwens weinig 
aan kunnen doen daarvoor worden ze ook behandeld maar op nog geen 300 meter 2 instellingen.Is hier 
over nagedacht vraag ik mij af.

GR1904T7
Heel goed om een gemelleerde bewonerssamenstelling te hebben. Hier horen ook zeker mensen met 
een psychisch probleem bij. Zij komen op deze manier weer in aanraking met de 'normale' samenleving.

GR1764S5 Veel meer politie/stadswachten in de wijk zie ze nooit. Regelmatig inbraken.

Gezinnen met puberkinderen kunnen niet normaal opgroeien nu al ellende met bavo. Wat gebeurt er als 
de oude mensen dood gaan. Komen er dan nieuwe ouderen. NEE Wat denk je van de waarde van je huis. 
DAALT.

GR372X9
Gezien de overlast die wij in het verleden al met psychische patiënten in de flat hebben gehad,  
brandstichting in eigen  appartement en dwalen over de galerij veel schreeuwen, ben ik tegen.

GR4325V6

Wij zouden graag het politiebureau weer terug willen hebben in de straat, toen was 
de overlast nihil. De bomen in de wijk groeien tegen de verdrukking in, zouden door 
kleinere vervangen kunnen worden.

Gezien de overlast die we reeds hebben van de bewoners van de Bavo. Ze komen hier bij de lokale 
supermarkt bijvoorbeeld hun bier kopen, blijven daarna in de wijk hangen, bij voorkeur op de 
speelpleinen, en doen daar hun behoeften. Dit wordt als bedreigend ervaren.

GR4715W3
geen uitbreiding psychiatrie er is genoeg in de wijk. Verkeers druk naar in de gehele 
wijk. Maak de evenaar gewone woningen. genoeg overlast. Piesen op straat, schelden, alcohol durgs overlast.

GR408T8 meer toezicht op huidige bavo patienten. Vooral omgeving supermarkt coop genoeg opvang/overlast in omgeving t.g.v. bavo/bouman kliniek
GR1966Z9 Genoeg is genoeg in Oosterflank voor opvang psychische patienten
GR1948W3 Meer groen, fietspaden, auto verbod Emmaues school Geen veiligheid garantie mogelijk, ivm de onvoorspelbaarheid van 'de mens' (brein)
GR4122Q5 geen geen

GR1612R3
Er moeten meer huurwoningen worden verkocht door de corporaties, hier neemt de 
leefbaarheid van toe en knapt een buurt zichtbaar op.

Er zijn in ons huizenblok enkele woningen waar patienten van Bouman worden gehuisvest met een 
drugsverleden en ik heb daar genoeg incidenten van meegemaakt. De klinieken van Bouman en BAVO 
zitten hier op een steenworp afstand vandaan wat inmiddels al tot een aanzienlijk complex is gegroeid in 
de loop der jaren. Meeste incidenten horen of zien de instanties niet omdat mensen er verder niets mee 
doen maar je kunt op je vingers natellen dat de leefbaarheid in de straat en directe omgeving er op 
achteruit gaat. Een heel slecht plan.

GR4640Z1 Meer opletten op drugsrunners, en op mensen die hun hond(en) los laten lopen
Er zijn in de oosterflank al genoeg woningen voor mensen met psychische aandoeningen. Ook is er al 
een BAVO bij het Ijsselland ziekenhuis en ook in Zevenkamp

GR4326X5

Er zijn een tweetal voorzieningen (Bavo Europoort en Bouman stichting)  die overlast geven. Er moet wel 
balans in een wijk zijn en nu wordt het teveel dus richt de evenaar in voor bejaarden want daar is 
behoefte aan of voor studenten.

GR1563U1
achterpaden afsluiten, alleen toegankelijk voor bewoners! Geheel oosterflank 
betaald parkeren! Meer politie surveillance!

er zijn al voldoende voorzieningen voor deze doelgroep, er liggen al voldoende problemen in de wijk om 
aan te pakken. Kwestie van prioriteiten ik ben dus tegen deze plannen aan de evenaar

GR1610W7

Ik woon al 32 jaar in de wijk die keihard achteruit is gegaan de laatste jaren, door 
allerlei randfiguren, die de boel verzieken en het wonen/leven erg onplezierig 
maken.Weg met die lui!!!Ik heb geen enkele behoefte aan nog meer 
probleemgevallen in deze wijk!!! De wijk heeft al genoeg problemen!!! Ga eerst dat 
eens oplossen en zorg dat mensen in de wijk weer met plezier kunnen wonen/leven!!

Er zijn al genoeg problemen in de eens zo mooie wijk. De wijk wordt verziekt door allerlei randfiguren en 
personen die er verdwaasd rondlopen.Weg ermee!! Ik wil rustig in mijn wijk kunnen wonen/leven en 
rustig in de tuin kunnen zitten!

GR1610W7

Ik woon al 32 jaar in de wijk die keihard achteruit is gegaan de laatste jaren door 
allerlei randfiguren die de boel verzieken en het wonen/leven erg onplezierig maken. 
Weg met die lui!!

Er zijn al genoeg problemen in de eens zo mooie wijk. De wijk wordt verziekt door allerlei randfiguren die 
er verdwaads rondlopen. Weg ermee!!



GR1043W6
25 Jaar geleden was de oosterflank nog een goede wijk, maar door de vele 
verschillende nationaliteiten in de wijk is dit erg achteruit gegaan Er zijn al genoeg Bavo patienten die de wijk onveilig maken

GR4588Z9 Camera's op bepaalde plekken en pleinen
Er wordt vaak in het openbaar geurineerdt en zelfs behoefte gedaan (ontlasting) op plekken waar ouders 
met kindersn langs kunnen komen of kinderen spelen

GR2371Y8

Er wonen veel Kinderen. Het gaat heel vaak fout met deze groep mensen ondanks maatregels van de 
zorgverleners. Dat is gebleken uit de praktijk. Verder ook nog voor de kinderen  komt een gevoel van 
onveiligheid die gepaard kan gaan met permanente Angst.

GR526X4
Dat de woningstichting en de gemeente vaker in de wijk zijn voor controles en 
opruimen en herstellen Er wonen al genoeg mensen in de oosterflank die aandacht nodig hebben.

GR278U1 onderhoud + zwerfvuil (zeker uit de sloten!!) er lopen al genoeg van de figuren in de buurt van Anten e Bavo
GR1507S7 Er lopen al genoeg labiele figuren in de grote steden. Ik hoop er niet meer erbij.

GR4208V4 straten zijn verzakt en hobbelig

Er lopen al genoeg 'vreemde vogels'rond in het plantsoen tussen Bavo en Evenaar. Nog meer? Nee 
Inspraak? Nee niet echt want je wordt niet serieus genomen. Ik heb de indruk dat beslissers niet hier in de 
wijk wonen

GR1942R4 Maak van de evenaar een bejaardencentrum
Er komen al genoeg twijfelachtige figuren de wijk in. Een goede en betrokken wijkagent zou op z'n plaats 
zijn.

GR4032V6

De overlast van de bavo patienten onstaat alleen maar doordat ze sterke drank 
kunnen kopen bij de coop. Als dit voor hun verboden wordt is de overlast voor 80% 
weg.

Er is nu al te veel overlats van de bavo poortmolen. Stop toch die alcoholroute van de patient nar de 
coop. Gewoon doen daar ligt het overlast probleem.

GR4940Q7 de overlast van de bavo patienten in de wijk en de supermarkt (coop) er is nu al genoeg overlast van de bavo in de wijk

GR4292Y5 was ooit een mooie wijk
er is al overlast genoeg van de bavo. En nog een huis erbij voor een speeltuin sorry genoeg is genoeg. 
Als het komt ga ik weg uit r'dam.

GR2170T5 Er is al genoeg overlast van de bavo-capelle

GR1516Z1

meer parkeerplekken creeren. Handhavers moeten geen parkeerboetes geven, als er 
geen genoeg parkeerplekken zijn. Gemixddeld heeft een huishouden meer auto's 
dan in 1980 eerst ervaren hoe het plan uitpakt. Ik wil geen toename van overlast of criminaliteit

GR2247P3 dit gaat de balans tussen woon en werk en winkel gebied verstoren

GR2037V6
Dat er meer in de wijk in heel Oosterflank meer veiligheid komt. Zo als de wijkagent 
in de wijk rond rijd en meer toezicht met boa in de wijk rond lopen. Dit brengt veel overlast en inbraken in huizen met zich mee

GR2146X2 Aanpakken van zwerfvuil en grofvuil. En glas. Die mensen moeten ook ergens wonen.
GR730W6 die mensen horen niet in een woonwijk

GR2986Y3

Vestigingseisen stellen. Qua inkomen en achtergrond, de wijk begint (helaas) te 
verpauperen, wat ooit een wijk in bloei was, word nu beheerst door andere culturen, 
zonder ONZE normen en waarden,

Deze wijk heeft al genoeg problemen met de BAVO en de "hangjongeren" met migratieachtergrond. 
Maar alles word hier met de mantel der liefde bedekt. Er is een hardere en duidelijke aanpak nodig. We 
raken deze wijk langzamerhand kwijt. Voorheen wilde men graag in Oosterflank wonen, nu worden de 
huurwoningen alleen betrokken door niet Nederlanders.

GR1887Q9

Meer bomen en ander groen. Vuilcontainers verder van de gevel. Hardere aanpak 
vervuiling openbare ruimte en verkeerd aanbieden huisvuil. Meer toezicht en een 
betere aanpak hangjongeren en anderen die asociaal- /  wangedrag vertonen.

Deze wijk gaat per jaar al achteruit. Er komen steeds meer mensen bij die vinden dat zij zelf wel bepalen 
wat normaal is. Dit uit zich in vuilnis naast de containers te zetten omdat ze de zak er niet in kwijt kunnen 
omdat de zak te groot is, grofvuil gewoon naast de container dumpen omdat een telefoontje plegen te 
veel werk is.Dit zijn ook vaak het type mensen die met grof taal gebruik reageren als er iets van gezegd 
wordt. En door dit type mensen, laten we het "Tokkies" noemen is er al meer dan ooit spanning voelbaar 
in deze wijk. De spanning door afwijkend gedrag en geen echte aanpak zou eerder een prioriteit moeten 
zijn voordat organisaties als de Evenaar met plannen als ze nu hebben zouden moeten komen.

GR4086Z7

zou graag in de wijk willen blijven maar er is inmiddels al veel overlast van Bavo en 
dergelijke instanties wanneer er nu nog meer instellingen bijkomen voel ik mij 
genoodzaakt na ruim 30 jaar te gaan verhuizen met dank aan de Rotterdamse 
politiek.

De wijk Oosterflank staat als rode zone gemarkeerd bij de gemeente dit houdt in dat er geen ruimte 
meer is voor dit soort instellingen

GR1727W7

Straten beter schoon houden, en alle BAVO klanten e.d beter begeleiden, zodat ze 
niet rond struinen in de wijk,  nu lopen ze soms als een zombie, soms schreeuwend  
door de wijk

De wijk is al vergeven met probleem gevallen, mede omdat nu veel andere wijken geüpgrade worden 
dreigt de oostreflank het afvoerputje te worden.Genoeg is genoeg, we zitten in een negatieve spiraal.

GR9Z4

Meer aandacht voor de buitenruimte onderhoud van stoepen en straten.  Geen 
autoverhuurbedrijf meer toelaten tot deze wijk en de huidige Sixt verplaatsen en 
(parkeer) vergunningen intrekken (parkeer schandalig, rijden stoepen kapot of 
parkeren daarop, staan gemiddeld 20 bussen en overige auto's in de wijk 
geparkeerd.Afhaal- en bezorgzaken niet meer toelaten zijn er meer dan voldoende 
beter wat hoogwaardigere horeaca.Beter en meer naar de bewoners luisteren en 
aanwezig zijn in de wijk

De wijk heeft een rode kaart voor toelating van mensen met deze problemen. De BAVO moet op eigen 
locatie maar zorgen voor gepaste opvang en niet plaatsen tussen de meest kwetsbare mensen in de 
Evenaar (wijk). Vooral niet om economische redenen een voorgekookt plan doorvoeren..De Evenaar 
moet blijven bestaan met een vast aantal plaatsen voor Ouderen met zorg en "aanvullen" met revalidatie 
zorg en noodopvang (niet voor de BAVO)

GR4951P9

Bomen worden weggehaald zonder er nieuew voor terug te platsen. De venaar (weg) 
is 's avonds een circuit!! Daarnaast makt het asfalt te veel herrie om rustig te kunnen 
slapen, hierdoor verandert dit in ZOAB. Haal 1 fietspad op de evenaar weg, en mak 
een bredere stoep. Maak van de evenaar (complex) studentenwoningen en geen 
psychiatrische patienten opvang. De wijk gaat al schikbarend snel achteruit, huizenprijzen dalen. Kom ons tegemoet Rotterdam!!



GR519P4

Er wonen al TE VEEL mensen met een psychische aandoening in de wijk. (mijn naaste 
buurman en overbuurman) Men moet de klachten serieus nemen en meteen 
achteraan gan om het op te lossen. NIET NOG meer mensen met een psychische 
aandoening in de wijk plaatsen.

De plan is goed alleen niet voor deze wijk, er is hier al genoeg overlast en men wil/kan er niets aan doen 
om het te verhelpen.

GR1455X4

Parkeren op plekken waar het niet mag;Bij de buurtsupermarkt Coop is in de 
Hammerfeststraat is door middel van gele strepen (op de stoepranden) een 
parkeerverbod ingesteld. Dit wordt massaal door bestuurders van voertuigen 
genegeerd. Hierdoor ontstaat problematiek bij het passeren van rijdende voertuigen 
wanneer er tegenovergesteld verkeer aan komt. Meerdere malen bij Handhaving 
aangegeven dat het parkeren van voertuigen langs de gele strepen, ondanks dat er 
een parkeerverbod geldt , elke dag plaatsvindt. Handhaving geeft aan dat dit wel 
meevalt. Wanneer er elke dag of anders regelmatig hierop wordt gecontroleerd er 
veelvuldig bekeuringen uitgeschreven kunnen worden. Snelheid: Het komt 
regelmatig voor dat in de Hammerfeststraat flink hard wordt gereden ondanks dat er 
wel geteld één snelheidsbeperkende maatregel is. Voorrangskruisingen:Alle straten 
van rechts op de Evenaar (waaronder de Hammerfeststraat) hebben voorrang op het 
verkeer wat rijdt op de Evenaar. Het komt regelmatig voor dat er bijna botsingen zijn 
omdat het verkeer rijdende op de Evenaar aanneemt dat het verkeer van rechts geen 
voorrang heeft. Een simpele oplossing zou zijn;  plaatsing van verkeersborden of 
haaietanden op de Evenaar dat verkeer van rechts voorrang heeft. Bij de 
voetgangersoversteekplaatsen staan duidelijke borden geplaatst. Verkeer wat 
oversteekt heeft voorrang.  Waarom dan geen borden bij de straten van rechts?

De maatschappij van tegenwoordig; Door diverse voorbeelden (lezende in de krant of via het journaal) 
zijn bewoners bang dat er in hun wijk problemen zullen komen wanneer personen met een psychische 
aandoening in hun wijk komen wonen. Het is niet de bedoeling om het allemaal over één kam te scheren 
maar er zijn denk ik genoeg voorbeelden van misstanden van bewoners met een psychische aandoening. 
Buurtbewoners kunnen niet altijd goed omgaan met dit soort personen omdat ze er simpelweg niet voor 
zijn opgeleid. Hoe benader je zo'n persoon, hoe kun je hier het beste mee omgaan als zo'n persoon zich 
niet 'normaal' door de wijk begeeft. In de praktijk komt het er vaak op neer dat deze personen met alle 
goede bedoelingen in een woonwijk gehuisvest worden maar naar de bewoners wordt enkel en alleen 
de voorlichting gegeven men huisvest een aantal personen met psychische aandoeningen. Stuur ook 
eens aan op begeleiding, nazorg aan bewoners van de wijk zelf. En dan niet u kunt langskomen maar ga 
pro actief de wijk in en stel regelmatig de vraag hoe ervaart u dat..........of bent u ergens tegenaan 
gelopen. Pro actief de wijk in altijd eerst aankondigen want bewoners doen vaak 's avonds niet meer 
open uit veiligheidsoverwegingen.

GR4537Y1
Ten eerste: volkomen tegen plan-evenaar. 's avonds overlast van jongeren etc meer 
toezicht op straat

De locatie is midden in een woonwijk met kinderspeelplaatsen en (basis-)scholen. Bovendien hebben we 
al last van de huidige Bavo

GR4306Q8

Op zich is Oosterflank een fijne buurt voor kinderen.  De regelmatige confrontatie 
met personen met een (psychische) hulpachtergrond is echter niet gewenst. Dus 
meer van die types al helemaal niet.

De druk die op deze wijk licht vanuit sociaal economisch perspectief is al lastig zat. De wijk zal door deze 
invulling minder aantrekkelijk worden waardoor een herstel op dat vlak niet te verwachten is en er 
waarschijnlijk eerder een achteruitgang te voorspellen is doordat de concentratie “minder bedeelden” 
toeneemt. Dit is per definitie ongewenst.

GR174R5

De combinatie van het verzorgen van ouderen, het helpen van gezinnen die uit een dakloze situatie 
komen lijkt me een te gecompliceerde taak.  De hulpverlening zal naar mijn inzien alleen efficiënt kunnen 
zijn als dit intensief gebeerd.  Dit zou naar mijn idee moeten inhouden dat daar  voldoende begeleiding 
aanwezig zou moeten zijn.  Ik vermoed dat dit vanwege financiële reden niet gebeurd en men het erop 
aan laat komen als het al mis gaat. Inzicht in hoe dit geregeld gaat worden en aanspreekpunten voor als 
het misgaat lijkt me het minste om te voorzien aan de directe omgeving.  Zolang ik dat niet heb ben ik 
hier zeer op tegen, niet vanwege eventuele waarde vermindering van woning (ook een gehoorde klacht), 
maar vanwege de mix aan problemen die daar samen gezet worden.

GR4091X5
voor de evenaar: revalidatie centrum, kraamhotel, studentenhuisvesting, beg. Gr. 
Startende ondernemers

De bavo uit cappelle a/d ijssel geeft al voldoende overlast, ten tweede woon ik op de Vaasahof en ik wil 
dit niet tegenover mijn huis. Ik wil veilig naar buiten kunnen

GR4088W9

Geen uitbreiding van bavo laat de evenaar een verzorgings tehuis blijven .zoek 
andere partijen die het wel over kunnen nemen en na renovatie is het volgens mij wel 
rendabel Nederland is nog steeds aan het vergrijzen waar moeten de ouderen heen? 
Laat het gedeeltelijk van de gemeente afhangen gezien subsidie kijk wat de 
verbouwing Coolsingel kost stop het in dit soort projecten

De bavo is te dicht bij en we vinden er nu al redelijk veel overlast van mensen durven na etenstijd niet 
eens meer in het park te komen omdat er vaak mensen van de bavo zitten die schelden dronken en 
onzedelijke handelingen uitvoeren. Vaak zijn deze mensen ook overdag aanwezig, lopen er rond en 
geven de bewoners geen goed gevoel. Verder is het voor mensen met een koophuis straks niet makkelijk 
om het huis te verkopen

GR4974Y1
Het niet meer uitbreiden van huizen voor opvang van mensen met psychische 
problemen, daklozen of andere probleemgevallen.Genoeg is genoeg.

Dat heb ik al aangegeven in mijn eerdere toelichting. Onevenredige belasting van onze wijk. Genoeg is 
genoeg.

GR4143Q6 Dan gaat het hier verpauperen

GR4698W1

DAAR DIT EEN WIJK MET KOOPWONINGEN IS, KOM JE AAN DE CENTEN VAN DE BEWONERS.  NU AL 
IS BEKEND(DOOR ALLE MEDIA OMTRENT DEZE PLANNEN VAN DE GEMEENTE , DIE HIER OVERIGENS 
ZELF NIET WONEN) DAT DE WIJK AAN POPULARITEIT HEEFT INGEBOET.

GR1374R2
Bij goede begeleiding van nieuwe bewoners in de Evenaar en goede afstemming met de buurt zie ik 
geen enkel probleem. Alle alternatieven voor de Evenaar zijn nog slechter

GR2529T2
meer opruimen van zwerfafval en boetes voor bewoners doe vuil verkeerd aanbieden 
en peuken vanaf het balkon op straat gooien! beter communiceren!!

GR589S2 Snelheidsmaatregelen van de evenaar zelf evenar wordt gebruikt als racebaan Ben voor om ook die mensen een kans te geven in de samenleving
GR1956Q4 Bavo opvang ook al in de buurt het wordt dan teveel!

GR459W8
Bavo geeft al overlast + criminaliteit al hoger geworden (3x ingebroken, etc). Ik woon al 18 jaar in 
Oosterflank en het wordt steeds slechter

GR4649T8 Oud vuil niet bij een container bak neerzettemn Bavo Europort vind ik genoeg voor de wijk. Hoeft nog niet meer bij
GR2481S4 Geen Bavo patienten in huize de evenaar Bang voor overlast
GR2185V7 Bang voor agressieve mensen
GR1360T5 Angst voor overlast

GR2953X2
Angst dat er teveel patiënten met een psychische aandoening in de wijk rondlopen. De wijk is al 
voldoende belast met problemen.



GR4218V5 meer groen en betere bestrating anders hebben we leegstand en komt er anti kraak in het pand en dit zal pas overlast geven

GR347P1 verlichting verbeteren. Teveel donkere plaatsen en schermig. Wegen verbetern
al sprake van relatief veel bewoners, die in het kader van nieuwe wetgeving al woonachtig zijn in andere 
huizen in de Oosterflank

GR4274Y9

Meer controle in de wijk (maar dat is overal een probleem denk ik)  meer 
betrokkenheid in de buurt zodat er meer gepraat kan worden met elkaar over 
oplossingen van problemen of irritaties

Al genoeg problemen van de Bavo-capelle ,al een keer zelf opgetreden omdat mijn dochter lastig 
gevallen werd .Dus geen personen met een psychische problemen in de wijk , andere doelgroepen lijkt 
mij goed

GR3891V2
Oosterflank moet een conflomeraat blijven van geestelijk gezonde ouderen en 
jongeren

(mis)daden van psychiatrische patienten vormen een aparte deel van het wetboek van straf --> ze kunnen 
vrijkomen op basis van hun psyschische toestand --> ontoerekeningsvatbaar --> nee bedankt!!

GR1501P1
Beter onderhoud groenvoorzieningen helsinkipad / snoeien bomen dooie takken etc. 
/ meldingen wordt niets mee gedaan = bureaucratie

GR4679Y6
verbeter parkeer voorzieningentreedt op tegen onttrekking van Carports aan parkeer 
ruimte, omdat dit extra parkeer druk veroorzaakt

GR4574P9

Wij willen dat onze kinderen en ouderen een veilig omgeving om hen heen hebben. 
En dat je s’avonds veilig over overstraat kan lopen.Ik hoop dat men van bewust is dat 
zulke mensen niet betrouwbaar zijn en niet in een normale leefomgeving kunnen 
functioneren.Zie alle gevallen zoals Anne Faber.Wij moeten ervoor pleiten dat dit niet 
weer gebeurd.

GR4593Q9
Stop met woningen voor psyschische patienten en geef/bouw meer woningen voor 
starters

GR194U1 Dat er te veel winkels zijn die niet nederlands gerelateerd zijn
GR3817P1 een lagere concentratie van kansarmen

GR1931Z6

Meer blauw op straat. Ook in de wijk zelf.  Er komen meer nieuwe bewoners bij die 
overlast veroorzaken omdat ze bijvoorbeeld werkloos zijn. Ervoor zorgen dat nieuwe 
bewoners aan bepaalde voorwaarden moeten voldoen voordat een sociale woning 
wordt toegekend. Ze moeten minimaal een betaalde baan hebben en geen strafblad. 
Ook in de schorpioenstraat ervoor zorgen dat hangjongeren worden geweerd. Ze 
hangen voor de winkels terwijl passanten worden gehinderd. Ook winkels moeten 
geen overlast veroorzaken met harde muziek zoals een kledingzaak in de 
schorpioenstraat.Ervoor zorgen dat appartementen worden opgeknapt of misschien 
slopen en er nieuwbouw neerzetten (duurdere prijsklasse) zodat de wijk er weer 
beter uitgaan zien.

GR591X5

Snelheden aanpassing evenaar, er mag hier met 30km over de evenaar gereden 
worden, maar weinigen houden zich hieraan.Er moet echt eens serieus  naar gekeken 
worden, desnoods snelheidscamera plaatsen a.u.b. of drempels.Want er wordt erg 
hard gereden hier over de evenaar.

GR504P7
verpaupering tegengaan. Gemeente doet te weinig. Mensen met psychische 
aandoening hebben we al genoeg! Lopen overal rond!

GR1027P9 zo is het al goed zoals het nu is

GR2217P8
meer toezicht op hangjongeren en straatafval. Beter groenstroken verzorgen (onkruid 
ed afval) Zou graag de wijk oosterflank woonbaar sociaal en netjes willen zien!!!!

GR4980W4

*verkeersrotonde evenaar/capelseweg * heel veel geluidsoverlast, misschien 
geluidsschermen plaatsen * patienten bavo lopen onbegeleid door de wijk en 
veroorzaken overlast

Zie punt 2 aantekening. Het is een kindvriendelijke wijk en dat willen ze zo houden. Dat ze veilig kunnen 
buitenspelen en volwassen kunnen in het park zonder lastig te worden gevallen. Zich veilig kunnen 
voelen!

GR2125Y3
Ook normale mensen hier huisvesten, anders wordt Oosterflank maar een raar 
dorp!!!!

Zet ze ook in andere gebieden. Er zijn al genoeg mensen met psychische aandoeningen in Oosterflank. 
Straks wordt Oosterflank een grote inrichting!!

GR3946P6 Er lopen nog steeds mensen met pitbulls/ terriers zonder muilkofers ze moeten ergens weer wonen en in de maatschappij mee gaan

GR4653X3
Ze leren van elkaar, goede (en slechte) dingen. Ze kunnen eventueel feedback geven op hun gedrag 
uitingen.

GR2931V6
Hangjongeren/snackbar voorheen wasdrop/metro oosterfkank hoofdingangen 
winkelcentrrum Alexandrium, ook uitgang treinstation alexander en alexanderplein

woond hier al bijna 30j. Sinds 10 jaar zie ik alles achteruitgaan in de wijk voelde me niet meer veilig ben 
blij dat ik geen opgroeiende kinderen hebt. Zitten gezinnen met andere culturen met problemen hebt 
geen behoefte aan nog meer hier. Oosterflank is maar klein, straks lopen nog allerlei probleemgevallen, 
waar ik niet zit te wachten wil veilig oud worden

GR2939W3 Meer sociale woningbouw
Wonen niet bij de Evenaar in de buurt, maar kan mij voorstellen dat omwonenden vinden dat ze al 
genoeg restellen hebben met bavo, pameijer en boumanstichting.

GR4331X3
suggestie: woon-zorgcomplex Evenaar verbouwen tot koopappartementen of anders 
het gebouw tegen de vlakte gooien en eengezinswoningen neerzetten

Wij zitten niet te wachten op mensen met en psychische aandoening. Wij hebben al genoeg last van de 
bavo. Moeten wij eerst aangevallen worden? Deze persoon is verward! Rode zone is rode zone, of zijn ze 
kleurenblind!



GR1477Q9

WIj zijn tegen het plan omtrent De Evenaar: Oosterflank is al rode wijk. Met de Bavo Europoort in de 
aangrenzende wijk, biedt Oosterflank al genoeg opvang aan mensen met een psychische aandoening. 
Naast deze doelgroep komt er ook een vorm van crisisopvang voor moeders met kleine kinderen die 
dakloos zijn geraakt. Dit is ook een doelgroep die extra aandacht vraagt maar die ook voor (extra) 
overlast kunnen zorgen in de wijk. Niet gezegd dat deze tijdelijke bewoners deze overlast veroorzaaken 
maar het feit dat zij onder begeleiding moeten wonen is een indicatie dat er sprake is/kan zijn van 
meerdere problemen.  Tevens  is het moeilijk voor te stellen dat zoveel verschillende doelgroepen bij 
elkaar onder 1 dak kunnen wonen. In een van de informatiebulletins is aangegeven dat er 24/7 beroep 
gedaan kan worden op beveiliging van De Evenaar. Het feit dat dit wordt geregeld, geeft aan dat de 
verwachting is dat er overlast gaat onstaan.  Wij willen voorkomen dat het spreekwoord "als het kalf 
verdronken is, dempt men de put" van toepassing gaat zijn op Oosterflank. We wonen al in een rode wijk, 
ervaren overlast van de Bavo uit Capelle.  Wij vinden het van groot belang dat onze kinderen (en ook 
ouderen)  veilig over straat kunnen en geen last gaan hebben van mensen die in om welke reden dan ook 
in De Evenaar verblijven of mensen die daaraan gerelateerd zijn.

GR549V4
betere controle hangjongeren en criminaliteit. De wijk oosterflank de laatste 15 jaar 
hard achteruit gegaan.

wij zijn inmiddels al code rood en voelen er niks voor om met nog meer problemen opgezadeld te 
worden.

GR1435U5
Wij vinden het voldoende om BAVO europoort in onze achtertuin te hebben. Ook Bouman zit in onze 
regio inmiddels zitten we in de rode zone

GR4496S6
Het groen in de wijk wordt erg slecht onderhouden, dus kan beter. Te veel bomen die 
de riolering kapot maken door doorgroei van de wortels.

Wij staan achter het plan, want de komst van deze mixgroep bied tal aan mogelijkheden voor nuttige 
samenwerkingen, waardor Oosterflank (meer) weer gaat bloeien.

GR1512S2

ik ben voor huisvesting voor ouderen en gezinnen maar voor personen met een 
psychiche aandoening hebben jullie BAVO? Of willen jullie meer mensen met 
probleem naar oosterflank trekken?

wij hebben genoeg met BAVO en ik vind nog een opvang voor mensen met psychiche probleem voor 
onze wijk te veel is. Ik heb genoeg probleem met BAVO gehad.

GR4749U4
meer controle wooncop.op de huurwoningen en schoonmaken en verven. Niet 
iedereen toelaten meer mix van mensen. wij hebben al veel mensen van Bavo die in onze wijk zich bevinden dat is genoeg

GR1751Y2

Concentratie van patiënten in de wijk is nu al te hoog, laat staan als er nog meer 
patiënten bijkomen.Ter voorkoming van problemen in de wijk is mijn voorstel om een 
ruimere spreiding aan te houden over meerdere wijken in Rotterdam .

Wij ervaren nu al last van deze patiënten  en verwachten dat dit gaat toenemen. De wijk gaat achteruit en 
huiseigenaren zullen hier last van krijgen bij de verkoop van hun huis, waarde vermindering  en minder 
aantrekkelijke wijk om te wonen.Het is geen pré voor de uitstraling van de wijk.

GR4961U5
De 30 km zone op de evenaar moet verbeterd worden. Wordt veel te hard gereden, 
ervaren als een overlast Weet niet precies wat je er van kan verwachten

GR5091R9 Ivm dealen meer rondes vd wijkpolitie We wonen er al middenin. Het is een keer genoeg.

GR4031Q9
meer sociale controle in de wijk. Gesprekken over de voortgang na binnengekomen 
klachten. Politie zichtbaarder in de wijk.

we hebben momenteel al genoeg overlast van mensen met een psychische aandoening. Ik ben het er 
mee eens, dat deze mensen ook moeten worden geholpen, maar niet op deze locatie. De wijk is al een 
wijk met code rood.

GR4393R2
stop al deze mensen met een psyschische aandoening niet te dichtbij elkaar, of in 
een wijk, veels te veel voor een al rode wijk

we hebben genoeg 'verwaarde mensen'lopen in de oosterflank, hou de évenaar'waarvoor het was. De 
oudere mens

GR414X5

meer koopwoningen, meer toezicht op hangjongeren, iets te doen voor de jeugd, het 
jeugdvakantiewerk weer terug, gemeentelijk groen in de straat (bomen) bij houden, 
fietspaden en straten opnieuw leggen 'boomwortels duwen de tegels overal 
omhoog, straten zijn verzakt), waterafvoer voor achterpaden die bij regen onder 
water staan, minder locaties voor psychiatrische patienten en ex-verslaafden

we hebben geen inspraak gehad vóórdat de besluitvorming plaatsvond. De inspraak naderhand is 
mosterd na de maaltijd en voor de vorm. Er zijn al heel wat mensen met sociale problemen in de wijk, 
plus overlast van de BAVO, en veel overlast bij de COOP. 35 mensen (of de 20 ergste gevallen waar het 
om gaat) centraliseren in de wijk is veel te veel, en zeker aan een speelplein voor kinderen, en bij de 
COOP waar de kinderen graag een chipje halen. Ik ben bekend met dit soort patienten, er valt weinig 
afspraken met deze mensen te maken, en bij meer vrijheid krijgen zij vaak een terugval, en zullen er zich 
dus incidenten gaan voordoen. Mensen met verward gedrag horen niet bij kinderen, of bij bejaarden, die 
hebben rust en veiligheid nodig. De Evenaar zou een centraal punt moeten zijn in de wijk, waarbij 
kinderen op bezoek kunnen bij hun bejaarde ouders. Bij verandering zoek je naar verbetering, en niet 
naar verslechtering van een wijk. De rode zone is niet voor niets ingesteld door de gemeente, dan moet 
de gemeente zich daar wel aan houden, en niet als het even niet uitkomt negeren. Vorige week nog komt 
mijn zoon van 10 thuis omdat er een verwarde BAVO klant op het bankje op het plein zit te gebaren en te 
schreeuwen en hij er bang van werd. Kinderen kunnen hier niet mee omgaan. Kinderen en psychiatrische 
patienten gaan niet samen, punt uit.

GR4547Z1 we hebben bavo al
GR489U8 Goed onderhoud/groen/singels huurhuizen met vieze tuinen aanpakken.. We hebben al genoeg van deze mensen in de wijk!!

GR1378R9
We hebben al genoeg problemen met de huidige bewoners met psychische problemen, Dus geen 
nieuwe bewoners. Daarbij is de overlast vanuit de BAVO Cappelle  al meer dan genoeg.

GR1479V9

Geen uitbreiding in de Evenaar van bavo en CVD omdat er al zeer veel overlast is van 
de BAVO en het al een “rode” wijk is.De Evenaar voor de ouderen houden zoals het 
was. De wijk is al verouderd, en deze mensen moeten nu naar buiten de wijk, terwijl 
zij al zeer lang in Oosterflank wonen.

We hebben al genoeg overlast van de BAVO, de wijk zit niet op nog meer probleemgevallen te 
wachten.Ik begrijp dat deze mensen opgevangen moeten worden, maar niet op een plaats waar al veel 
problemen zijn door de opvang.

GR2317V1 Veiligheid en luisteren naar de bewoners We hebben al genoeg opvang in de wijk voor deze mensen. En ook in de straat is aardig wat overlast
GR1869R9 Parkeer problemen! We hebben al genoeg bewoners met psychische problemen in de wijk wonen!
GR2476V6 Bijhouden onkruid straat + zwerfafval + tuinen met name huurwoningen!!! We hebben al genoeg bewoners met problemen in deze wijk.

GR1483Q8
Beter onderhoud van straten en fietspaden. Niet nog meer mensen met een 
psychische achterhrond

we ervaren in de wijk oosterflank al te veel problemen: er is hier veel 'begeleied' wonen en de BAVO is 
hier vlakbij. Er zijn oo veel andere culturen, die tuin en huis niet netjes bewonen



GR4930Q1 Maak er weer een verz. Huis van
Wat betreft de inspraak stonden de plannen al vast. Ik vind dat je mensen met een psychische 
probleem/aandoening niet bij een kwetsbare groep (bejaarde) kan huisvesten.

GR3272P9 n.v.t. w.v.t.

GR4151S4
de rust terug brengen. Minder overleg. Kom eens met een oplossing maak de 
evenaar weer leefbaar!

voor, omdat ik in evenaar werkt dat ik denk dat ook psychische clienten of wie ook 2e/3e kans 
verdienen/samen werking. Met elkaar!

GR2045S6

Let op dat het groene karakter van de wijk niet verloren gaat door massale 
bomenkap met als excuus renovatie rioolstelsel. Denk aan wateroverlast door alles te 
veranderen in tegels en beton(klimaatveranderin!). Parkeerplaatsen moeten niet voor 
groenvoorziening gaan toch nooit genoeg parkeren. Juist auto's weren, alexanderhof 
winkels

Voor omdat men nog steeds mensen met psychische aandoeningen discrimineren en allemaal over een 
kam scheren. Het is geen TBS kliniek en mensen die gevaar opleveren. Ook de mengvorm vind ik goed 
ze kunnen elkaar onderling helpen

GR1434Y4 Voor lijkt me prima om andere invulling te geven nu de Evenaar leegstaat
GR671W3 Minder bavo of Bouman mensen plaatsen in de wijk vol is vol met mensen met problemen

GR463T5
Meer controle op de evenaar ze rijden harder dan 30 km ook de bussen rijden steeds 
tegen de stroeprand bij de halte Vind de plannen omtrent de evenaar niet geschik voor deze buurt. Laat alleen 70+er wonen

GR4171V7 betere controle op bijv. speelplaatsen / parken en lawaaioverlast.
Veiligheidsgevoel en overlast zijn nu al een probleem, dat kan alleen maar erger worden als wij nog meer 
mensen met een psychiatrische problemen toelaten in onze wijk.

GR232U6

De gehele wijk is verschrikkelijk verwaarloosd, er is van alles kapot, verzakt en overal 
staat veel onkruid! Ik schaam mij voor mijn omgeving (ik woon aan de 'warme' kant 
van de Evenaar).

Vanwege de enorme verwaarlozing (zie vorige blz.) van de wijk maakt huisvesting van mensen met 
psychische en andere problemen de wijk er net bepaald gezelliger op. Verbouw liever het gebouw de 
Evenaar tot luxe(-re) appartementen, zodat de wijk een 'boost' krijgt. En plaats en onderhoudt vrolijk 
straatmeubilair en onderhoudt de plantsoenen beter. Ik vind het onverstandig om in een wijk waar veel 
niet goed gaat ook nog eens extra 'probleemgevallen' binnen te halen ...

GR3022R1
Twee straten verder v.d. evenaar zit BAVO Europoort. Het moet beter verspreid worden dit is te dicht op 
elkaar. Ben erop tegen.

GR1422V7

Ik vind Oosterflank domweg niet gezellig. Het straatbeeld is doods en er is weinig te 
doen voor alle buurtbewoners samen; zeker als je "normaal" werkt of studeert val je 
erbuiten. Ik ben gigantisch blij met de Coop; dan heb je nog een soort van 
buurtcentrum aan deze kant ;) Eigenlijk zou ik wel een school of iets anders met 
gezellige reuring aan deze (koude) kant van de Evenaar wilen, op een centraal punt. 
Ik woon aan het randje met Capelle en heb niet echt last van de BAVO.

Tsja, mijn eerste reactie (ik woon bijna naast De Evenaar) was: "Moet dat nou weer híer?" Toen dacht ik: 
"Waarom ook niet?" Zoveel last hebben we nou ook niet van de BAVO/Bouman en ik heb er vertrouwen 
in dat er goed op de nieuwe bewoners zal worden gelet. Toch vind ik het hiermee voorlopig wel genoeg 
en hoop ik dat er ook iets gezelligs in komt voor álle buurtbewoners, waar ook de mensen die overdag 
werken of studeren plezier aan kunnen beleven.

GR5129S6
Meer groen, zwerfietsen, winkelkarretjes ophalen. Zwerfvuil, drugsoverlast, 24-uurs 
meldpunt voor overlast

Teveel verwarde mensen terwijl het aan goede begeleiding ontbreekt, klachten worden niet behandeld. 
Ex clienten worden in de wijk gehuisvest, leefbaarheid gaat achteruit + aantrekkingskracht voor meer 
criminele acties.

GR405Y3 Op het terrein vd bavo is het miscshien een idee om een supermarkt te plaatsen

Teveel veel jonge kinderen in de buurt vh gebouw. Gedrag van de psychiatrische patienten is 
onvoorspelbaar. Gebied vh park en speeltuin is nu voor kinderen al verboden gebied. Dit gaat met de 
plannen vd evenaar alleen maar uitbreiden

GR318T7

Bewoners zonder normen en waarden. Zorgdragen dat er een balans komt met de 
diversiteit van de bewoners. Teveel auto's bij de scholen als de scholen beginnen of 
als de scholen uitgaan. Mensen met asociaal gedrag. Alles wordt dagelijks op straat 
gegooid ipv de roteo bellen Teveel overlast

GR4725P7
groen onderhoud + trottoirs slecht begaanbaar voor ouderen, rollators en 
scootmobiel teveel 'minderjarigen'in een huisvesting geen vertrouwen in de beleiding van de diverse woongroepen

GR4371Q6
beter letten op de openbare ruimtes / vuilnis - zwerfafval bij containers/ en of bij de 
huizen. Over woekerende struiken. Hinderlijke voertuigen. tegen/ voldoende mensen met een beperkingen die in de wijk wonen Bouman Bavo

GR505V9
beter schoonmaken. Straten en fietspaden liggen schots en scheef muren beklad. 
Meer poep machines, palen met poepzakjes enz. enz.

tegen. De wijk gaat al achteruit. Ook in het onderhoud. Als je het kan verbouwen voor deze mensen, kan 
het ook verbouwd worden voor de gewone oudere en laat die daar lekker wonen.

GR4121Y2 meer agenten op straat! Tegen! Er is al genoeg overlast!

GR790Z4
Meer straatlichten rondom Rotterdam Alexander, stoplichten nabij het winkelcentrum 
Alexander werken niet optimaal (springt snel op groen of rood veel te lang wachten) Tegen, er wonen veel anderen/kinderen in deze omgeving. (vooral voor de veiligheid)

GR4738Z6
Mensen met psychische problemen niet in de evenaar huisvesten, zijn al genooeg 
verwarde personen in de wijk (bavo, bouman)

Tegen het plan! Omdat de Oosterflank een rode zone is. Hier is al genoeg overlast vd Bavo/Bouman. 
Teveel van dit soort verwarde personen op een te klein stukje grondgebied. Miscshien een idee om 
studentne te huisvesten in de Evenaar. Hier zijn ook veel positieve testen van. Kunnen ze tegen een klein 
bedrag een huis huren en gelijk de ouderen een handje helpen.

GR4766R4 Pak de leefbaarheid in de wijk aan en zorg ervoor dat er op toegezien wordt Te veel patienten in een omgeving, te dicht op elkaar
GR4390U6 te grote concentratie mensen met problemen
GR2679P4 meer toezicht op straat. Voor suvileren in de avond Stel voor als er wat gebeurt met de kinderen in de wijk
GR1595W5 staat mindden in een woonwijk - vlakbij scholen, niet juist- te veel prikel voor deze mensen



GR1115T8

Meer zichtbare politie. Stoppen met het huisvesten van niet verstaanbare mensen. 
Meer toezicht op het vele grof vuil wat vaak wordt neer gegooid . Stoppen met 
gedogen en pamperen maar kei hard optreden. Er is nu een vrouw aan het verhuizen 
, weg getreiterd door niet verstaanbare mensen en uit pure angst, Ze had zelfs 
rolluiken . Vind u dit normaal ????? Een andere vrouw wil ook rolluiken uit angst , ook 
die wordt getreiterd door niet verstaanbare mensen. Peuken, tampons, vuil op haar 
zonnescherm . Dit zijn maar 2 voorbeelden . Ik vrees dat het al te laat is , sinds 
Aboutaleb er is voel ik mij geen Rotterdamse meer . Ik wil verhuizen maar kan niet.In 
de avond even een luchtje scheppen of vuil weg gooien kan ik beter niet doen en 
mijn buiten deur moet ook overdag op slot. Het beste bewijs ; kijk naar opsporing 
verzocht van 2 dagen geleden , daar is de ingang te zien van mijn flat. En ach , we 
mogen hier ook stemmen en kijk wat er gebeurd met onze stem in Rotterdam. Dus dit 
komt er ook .

Sinds 2012 ben ik betrokken geweest bij een vermoorde man die ik wilde helpen. Poging inbraak in 
kelderbox , inbraak in kelderbox. Er is mij meerdere keren drugs aangeboden op straat ( overdag en in de 
avond )Ik ben bedreigd door een Turk die riep dat hij mij dood zou schieten. Ik ben buiten bedreigd door 
3 donkere mannen ,weer de politie gebeld . In mijn flat zaten blowende mannen die niet weg wilden 
gaan . Mijn fiets staat in de huiskamer omdat ik de kelder niet in durf,overlast van drugsgebruikers en 
open gebroken deuren. Ik ben in levensgevaar geweest omdat mijn buurman boven mijn slaapkamer 300 
hennep planten had staan. Wij hebben hier onze eigen flat dealer. Ja, ik loop met iets strafbaars in mijn 
zak en nee , ik wil niet nog meer verwarde mensen in mijn buurt! Ik vind de mix van bewoners ook niet 
wenselijk en nogal vreemd. Jammer dat daar niet meer informatie over is . Ook geen informatie over 
welke psychische aandoening deze 35 mensen dan hebben , vind ik vreemd. Alleen wat ze niet hebben, 
een verslaving of zedendelict . Weer zo onduidelijk . Ook vind ik de afstand naar Bavo in Capelle te klein.

GR5007V3
Zwerfafval dagelijks opruimen. Omgeving containers ook schoonhouden en tijdig 
controleren en legen Personen met een psychische aandoening hebben een ander soort zorg nodig dan bijvoorbeeld ouderen

GR336Y5
Balans proberen te behouden tussen modale gezinnen en bewonders met psycho-
sociale problemen. Overlast wordt voelbaarder en achteruitgang van de wijk

GR497Y7
Bestrating verbeteren, beter onderhoud groenvoorziening, speelplekken voor 
kinderen en plekken voor oudere jeugd.

Ouderen die moeten revalideren is een prima idee! Mensen met psychische aandoeningen lopen er al 
genoeg in de wijk,door de Bavo en een aantal woningen waar deze mensen geplaatst zijn. Er is,op 
sommige plekken, ook al veel overlast door blowende jongelui en scholieren! Nog meer mensen met 
problemen maakt de wijk er niet veiliger op!!

GR3610R1
Schonere lucht groen (bomen) behouden rond Alex (oosterhof) schoonmaken (straat) 
beter op snelheid auto's letten door rood rijden

Oosterhof heeft al genoeg overlast in en om het winkelcentrum en de wijk ook. Regelmatig is er in een 
flat een ongewenst persoon

GR48Q3
Oosterflank is een wijk waar veel 55+ wonen die willen hun laatste jaren het rust, plezier en veilig blijfen 
wonen. Dat recht willen we houden.

GR4317P5

Er moet weer een goede buurtmedewerkster komen bij het SBO die activiteiten 
organiseert en de mensen in de wijk verbindt. Er is geen saamhorigheidsgevoel in 
Oosterflank. De wijk is lelijk qua groen en straatuitstraling. Er zou een echt leuke 
speeltuin met fitness toestellen op het Moermanskpad geplaatst moeten worden.

Oosterflank is een rode zone.  De buurt rondom Huize Evenaar en COOP ondervinden te veel last van 
BAVO bewoners uit Capelle a/d IJssel. Pak deze mensen eerst echt aan en zorg dat Oosterflank een gele 
of groene zone wordt. Waarom moeten deze mensen in onze wijk gehuisvest worden.

GR2086S2 Vaker surveilleren; bewoners serieus nemen bij melden klachten

Oosterflank is een kindvriendelijk wijk. Het lijkt mij absoluut not done dat personen met psychische 
aandoening uberhaupt in dergelijke woonwijken worden gehuisvest. Wellicht een idee om aparte 
woonwijken creeeren; onder begeleiding wonen

GR55R4

Rookverbod voor gehele Alexandrium winkelcentrum i.v.m. ongewenst meeroken. 
Vervuilers direct beboeten (peuken, zwerfafval, hondepoep). Dit werkt ook in 
Singapore! Continue handhaving maak van groene wandelgebieden hondvrije 
gebieden, wandelen is daar niet mogelijk door loslopende honden en hondepoep.

Oosterflank heeft al te kampen met genoeg problemen Bavo (hangejongeren/verloedering vd wijk, 
overlat winkelcentrum. Er zijn al te veel (sociale) problemen die nog steeds niet aangepakt worden. Eerst 
liggende zaken aanpakken voordat er nog meer problemen de wijk binnenkomen e bv. politie ver weg 
zakt.

GR1747T4
Ook mensen met problemen moeten ergens wonen. Zelf kan je ook een keer deze hulp/zorg nodig 
hebben.

GR4349T6

De wijk is net aan het opkrabbelen na de crisis er zijn het laatste jaar weer jonge 
mensen/ gezinnen komen wonen het zou jammer zijn als de verpaupering nu weer 
verder gaat. Mijn tip voor verbetering naast het weren van probleemgevallen, veel 
stoepen en fietspaden zijn niet veilig door achterstallig onderhoud, bij melding via 
BuitenBeter gebeurt er niets.  Het wandelpad achter kalundborgerf wordt ook steeds 
slechter, hier komen ook mensen met scootmobiels en kinderwagens.  Ook veel 
onkruid in de straten hier rond het Faborgerf.  Tevens vind ik persoonlijk dat er veel 
tijdelijke bewoners zijn in de gestapelde huurwoningen tromsodreef,   Deze 
bewoners zijn wat minder sociaal om het netjes te zeggen, ik vind dit jammer het 
maakt de buurt niet leuker. Ik hoorde laatst kinderen op het speeltoestel zeggen dat 
ze iemand van daar eng vonden...Ik heb een hond en wil wel als compliment geven 
dat er voldoende uitlaatmogeljjkheden zijn, dit is al vanaf dat wij hier kwamen wonen 
19 jaar geleden, ik hoop dat dit zo blijft. Mocht de Evenaar ooit gedeeltelijk 
veranderen, laat men dan aub rekening houden met parkeerplaatsen want dat is in 
deze omgeving Faborgerf/ gedserpad wel een probleem.

Omdat wij hier al in een rode zone wonen, al heel lang overlast hebben van de patiënten uit de bavo 
Capelle, hier vlakbij, dis dit probleem echt niet moet vergroten! Dat we hier een soort van aan gewend 
zijn wil niet zeggen dat we het er mee eens zijn. Verder voorzie ik ook problemen van de zg opvang voor 
kleine probleem gezinnen, deze horen niet in senioren aanleun woningen. Dit zijn mensen die problemen 
hebben en daarvan wonen er denk ik al genoeg verdeelt over de wijk. Ik vind het ook een heel onprettig 
idee dat deze mogelijke bewoners allemaal zo bij ons het huis en de tuin in kunnen kijken, dat is toch 
heel wat anders dan bejaarden. Ik heb ook geen opleiding om met “verwarde” mensen om te gaan, 
eerlijk gezegd voel ik mij onveilig als je niet weet hoe mensen kunnen reageren.  Nu heb ik dat gevoel 
ook al in de supermarkt waar veel patiënten van bavo Capelle komen. Ik vind het absoluut geen fijn idee 
dat ik ‘s avonds  deze mensen tegen kan komen met het uitlaten van de hond.

GR1252Q7 Omdat we al genoeg overlast hebben

GR2781Y5

Veiligheid behouden en overlast voorkomen. Er wonen veel gezinnen met kleine 
kinderen in de wijk. Kinderen moeten veilig kunnen buiten spelen. Daarnaast is 
Ooserflank een wijk waar veel scholen zijn gevestigd. De kinderen/tieners moeten 
veilig van en naar huis kunnen gaan.

Omdat rondom de evenaar scholen zijn en dus veel kinderen. Ik wil niet dat mijn kind geconfronteerd 
word met iemand met een psychische aandoening. Dit kan in de ergste geval leiden tot misverstanden en 
onveiligheid. Beter het zekere voor het onzekere nemen en dus voorkomen .

GR403R9
veiligheid, schoner, opgeruimder, aanblik 9kleuren verf huurhuizen)allemaal 
hetzelfde blok evenaar grijs, niet die knalkleuren oogt armoedig

Omdat oosterflank niet voor niet code roos is!! Het is genoeg en in bavo helemaal geen vertrouwen!! 
Leigenaars zijn het



GR1266Y4

Omdat ik bang ben dat deze personen zonder begeleiding naar buiten mogen.Ik heb een nicht met een 
psychische aandoening, zij gaat altijd als ze iemand tegenkomt zonder aanleiding schelden tegen die 
persoon.Een tijd geleden was er iemand met een psychische aandiening in de bergruimten bezig met 
gasflessen over te gieten, waardoor er een gasontploffing ontstond en de muur van de bergingen het 
begaf.

GR2222Y3 omdat het een kindervriendelijke woonwij kis en dat willen we graag zo houden

GR4860Q8
Dat er genoeg opvang in de wijk is. En dit ook wel overlast geeft af en toe. Hier hoeft 
niets meer bij.

Omdat er al genoeg in de wijk en het erbuiten wonen. Mijn kinderen mogen daardoor niet alleen door 
het park.

GR1365S9

Omdat wij al overlast ervaren van mensen met een psychische aandoening of met 
een verslaving uit de Bavo of het Bouwmanhuis lijkt het mij niet aanvaardbaar om dit 
nog uit te breiden met de voorgestelde zorg in gebouw "de Evenaar" De eventuele 
verbetering zou zijn, afzien van de nu voor gestelde plannen voor de Evenaar en een 
beter toezicht en zorg van de nu aanwezige mensen met psychiatrische of verslaving 
zorg in de Oosterflank.

Omdat de Oosterflank al veel overlast ondervindt en omdat dit een rode zone is, sta ik niet open voor 
nieuwe bewoners met psychische problemen.

GR4359P2
Zichtbare wijkagent. Laastste 5 jaar aanpassingen aan afrasteringen aangebracht 
door meer overlast/ibveukug gevoel

Omdat de locatie centraal gelegen is in de wijk. Omdat er moeite is gedaan om het zo te benoemen, dat 
het onder bepaalde afspraken uitkomt.

GR4475S4 Meer toezicht op patienten bavo wanneer zij zich buiten bavo bevinden Omdat de bavo/bouman kliniek in de nabije omgeving zijn

GR523T1 Meer politie laten lopen door de wijk
Omdar we omtrent de evenaar al genoeg personen hebben die hier drugs verkopen. En daar zou nog 
eens psychische personene met deze aandoening bijkomen. Dat is teveel.

GR2154U7 Ik zou graag willen dat het veilig blijft voor alles en iedereen Nu is de wijk nog redelijk veilig en dit neemt dan echt af

GR4040X3 In een zo overbelaste wijk hoort niet nog meer opvang

Niet nog meer psychische patiënten. Het gebouw functioneerde prima als ouderen opvang. Gaf nooit 
overlast. We hebben dagelijks vanaf 8 uur bierdrinkende bavo patienten door de wijk zwerven. 
Scheldend en intimiderend. Het is wel genoeg zo.

GR1874X9
De fietspaden aan de Evenaar mogen herbestraat worden. Een ontmoetingsplek voor 
de sociale samenhang is er niet echt

Net als iedereen hebben deze mensen een plek nodig om te wonen en te leven. Met de nodige en 
kundige begeleiding zal dat ook in de Oosterflank goed kunnen.

GR2923X9 nee
GR911S8 meer aanbod beetaalbare. Onspanning bewegen.. = activiteiten moeilijk je weet nooit hoe iemand zich kan gaan. Gedragen. Die psychise problemen heeft.

GR4341S2
Mits goede begeleiding en monitoring vd opvang, heb ik er geen probleem mee dat personen met 
psyschische problematiek in de evenaar worden gehuisvest

GR3907S2 Meer politie, gewoon meer controle

Mijn dochter is psychiatrisch patiente. Dat wil dus zeggen dat niet alle patienten agressief zijn enzo. Ze 
verdienen een kans terug te keren naar de maatschappij, zover het kan. En dan wel zonder veroordeling. 
Ze hebben er ook niet om gevraagd zo te zijn

GR2379P2
Er zijn op dit moment te veel mensen die begeleiding nodig hebben in de wijk. En 
die begeleiding is er niet of onvoldoende.

Mijn buurman heeft psychische problemen en iedereen verhuisd behalve de buurman. Pameijer heeft 
een heel complex in de straat ook daar is geregeld iets. Ik werk zelf bij Pameijer maar ik denk dat er veel 
te weinig begeleiding is.

GR4310P9

Er is nooit een brief naar mij gestuurd door de Gemeente over de plannen rondom 
de Evenaar. Ik heb alles moeten vernemen via de buurtapp. Ik vermoed dat dit expres 
is gedaan omdat de gemeente haar plannen door wil drammen in onze wijk zonder 
rekening te houden met de bewoners. Terwijl onze wijk een rode zone is. Ik zal het 
niet netjes zeggen, dit zijn gewoon smerige praktijken. Mafia praktijken en mensen 
bewust niet informeren uit eigenbelang omdat ze eigenlijk al beter weten. Je kunt 
hier niet meer spreken van democratie maar van een dictatuur. Mensen gaan voor 
mindere misdaden de gevangenis in. De gemeente is een criminele bende. Terwijl 
we al overlast ondervinden van de Bavo in Capelle. Dat is al meer dan genoeg. Als de 
gemeente er anders over blijft denken dan richten ze maar een Bavo op in hun mooie 
kakwijkje Hillegersberg.

Mensen met psychische problemen moeten hulp krijgen. Maar onze wijk wordt al overbelast door 
mensen uit de Bavo Capelle en is ook nog eens een rode zone. Ouderen hebben meer zorg nodig en 
kunnen gewoon in de Evenaar blijven. Daar is onze wijk zeer geschikt voor. Misschien is het een optie om 
een Bavo te plaatsen in Hillegersberg of Schiebroek. Daar is nog helemaal niets voor mensen met 
psychische problemen en heus die zijn daar ook! Zelfs in een kakwijk met dure huizen. En wellicht is de 3 
B hoek ook een optie.

GR4074S1

speelplaatsen zijn sterk verouderd, veel onderhoud in de straten, de wijk ziet er wat 
groen betreft, zeer verwaarloosd uit. Er = 10 miljoen euro in Pr. Alexander gestoken, 
merken we in oosterfrank niets van

Mensen met een psychologische aandoening moeten niet bij ouderen gehuisvest worden en 
eenoudergezinnen met kinderen. Er ligt een speelplaats voor de Evenaar waar vaak kinderen spelen wie 
grijpt er in, als het fout gaat

GR4943U3

Het zou fijn zijn dat wanneer ik een opmerking heb over de wijk (van verkeer, lastige 
jongen of losse tegels enz) dat ik die gemakkelijker kan melden. Daar vervolgens 
terugkoppeling over krijg

mensen met een psychische aandoening, verdienen ook kansen voor opbouw van zon normaal mogelijk 
leven. Belangrijk is wel de begeleiding

GR3712Y7
Criminaliteit wordt niet goed aangepakt. Bewoners beter screenen voordat ze 
geplaatst worden.En meer toezicht. Mensen met een psychisch aandoening horen niet in een wijk waar kinderen buiten spelen

GR2320Q9 Laat die mensen huisvesten in Hillegensberg, zullen zien wat er gebeurt

GR1214Q9
Soms hangjongeren bij metro is niet op te lossen en op plein of in flat komen ook niet 
uit de buurt

Laat de wijk een rustige wijk blijven. Weinig voorzieningen voor deze groep mensen dus geen geschitke 
plek. Integreren is mislukken. We hebben gekozen voor rustige woonomgeving. Laat het zo blijven na de 
hecktiek van de werkdag is het fijn thuiskomen waarom van achter een buro beslissen dat de wijk gaat 
veranderen? Bovendien waarom ouderen opzadelen met buren met probleemgedrag?



GR886W1

Niet mensen van Bavo in soc huurwoningen laten wonen, zo debiel, zoveel 
meegemaakt, nooit zelf klacht ingediend dat heeft totaal geen zin, alles slikken 
maarlaatste huurwoning, vrouw gilde was op geestenjacht, bewoners veel last, politie 
woningbouw? die zwijgen, 1 x per week komt zo truffel bij client, en boodschap van 
politie en woning bouw was, heb toch medelijden met zo vrouw, duh je betaald geld 
voor een woning, rustig, en dan komt zo mafkeesOok een jongen door Bavo 
geplaatst die overlast gaf, politie die zijn muziek boxen van balkon haalde, volgende 
dag had hij nieuwe, stelen ach alles kan in dit landuiteindelijk is hij gesprongen van 
een flat, opgeruimd staat netjes, malloten moet je niet tussen bewoners die toch al 
zoveel overlast ervaren, dat heb je nu eenmaal in sociale woningbouw het putje 
zettenzet ze met zijn allen in een afgesloten inrichting, malloten genoeg hier al. 
Waarom ik deze lijst invul uberhaupt, Leefbaar Rotterdam is schaakmat gezet, dus nu 
krijgen we een groot zooitje verspillers, 10 wethouders inmiddels op hun 
verlanglijstje, tja de burger betaald het wel. Leefbaar deed het met 4, Rotterdam is 
allang verloren, maar Leefbaar was goed voor deze stad, lette op de beurs, 
strenger.Maar goed, ik ben mijn gal kwijt12 jaar voor een woning ingeschreven staan, 
terwijl je in een overlast hel woont, en dan de Apothekers, voor zien gaan, want 
voorbeeje dat die 2 jaar moeten wachten! Breek me de bek niet open. maar ik ben 
dan ook fascist Racist, en wat dan ook meer, volgens de kliek dan die het in dit land 
voor het zeggen hebben.En weet je jullie doen maar, mijn tijd dient het wel uit, jullie 
gebroed, zit met de shit door de domheid blindheid, slappe optreden.Zo dat is van 
mijn gemoed.Nu willen jullie die mensen zetten bij kwetsbare ouderen, te maf voor 
woorden, maar vast een links ideeouderen hoor je te beschermen, en niet mafkezen 
en daklozen gezinnen bij te plaatsen.Maar ja het zal wel door gaan, zoals alle domme 
plannen doorgaan.Woonomgeving verbeteren???? straf eens en bescherm niet de 

Kwetsbare ouderen, moet je koesteren, niet verwarde mensen tussen plaatsen, verward betekend 
gewoon knettergekMaar niemand luistert hoor, ik maak mij geen illusies.Het plan gaat door, zal wel met 
geld te maken hebben, of de zieligheid industrie.

GR4402W2

Er wordt enorm bezuinigd op speelpleintjes. Overlast onterecht parkeren 
Coop/Hammerfeststraat/nooit geen boetes. Graag vergunning snackbar "Evenaar" 
voor zitgelegenheid. Is "hart" van de wijk. Kort: er is al Bouwman kliniek, Bavo. Het is genoeg!!!

GR4581W7 laat de evenaar een bejaardentehuis Kan toch niet bij een speeltuin. Midden in een woonwijk

GR555U3
Ga eerste eens met bewoners in het algemeen praten dan weten julllie wat er 
allemaal speelt in de oosterflank!!!! Jet is al zo onrustig in de wijk. Het is genoeg zo!!!

GR4467S3

Je kan geen mensen met een psychische aandoening plaatsen bij ouderen , je kan nooit zeker zijn van 
het gedrag en je weet ook vaak niet de achtergrond van de bewoner met psychische problemen. 
Bijvoorbeeld door hoe of wat is het gebeurd en de oorzaak van het probleem waardoor het is 
gekomen.De kleine kinderen kunnen ook niet meer buiten spelen in de speeltuin die er voor staat.Mijn 
zoontje van 9 gaat nu naarhet schoolplein om daar te spelen zodat hij niet de mensen die daar zitten en 
vaak dan met alcohol of zitten te blowen niet hoeft tegen te komen,  of de mensen die raar praten   
voorheen  speelde hij daar altijd met de andere kinderen uit de buurt, heeft ook zelf aangeven daar niet 
meer te willen spelen.

GR711U8 meer activiteiten voor de kinderen Ja ik heb kinderen die hier rondlopen ik vind dat dit gevaarlijk kan zijn ook voor mij

GR4612S3

Het "opvoeden" of kenbaar maken over hoe om te gaan met je afval, kapot 
woonraad, inrichten en bijhouden v. je tuin of balkon als je hier een huis komt huren 
of kopen. Meer controles met boetes hiervoor. Bij container is het vaak een 
stortplaats overal in de wijk!! Een telefoontj is toch niet te moeilijk.

In onze wijk moeten we al heel veel tolereren v.d. bewoners vd Bavo in Capelle en bij de Coop is het al 
een komen en gaan van personen met psychische aandoening.

GR4965P1
Beter onderhoud em schoonhouden van straat, stoep en fietspaden en erven waar 
veel bomen staan

In deze wijk zijn al genoeg mense met een psychische aandoening. Ik denk dat het beter is om dit in een 
andere wijk te doen waar ook meer controle is.

GR4350U7

Politiebureau vestigen in "probleem"gebied. Huidige locaties van o.a. bavo ter plekke 
uitbreiden en geen nieuwe locatie meer in de oostenflank voor zorg. Er zijn er in 
omgeving genoeg.

In deze regio zit al zoveel opvang voor verschillende doelgroepen. Ga op zoek naar andere locaties of 
uitbreiding huidige locaties. Meer zorgvraag/opvang geeft overlast.

GR713W9 Het gebouw kan gebruikt worden voor jonge studenten die op zoek zijn naar kamer.
In de evenaar worden al personen opgevangen. Wonen al mensen met psychische problemen. Bavo 
Pannossia zit net op de grens met zulke personen. Anders wordt het te veel voor in de wijk.

GR4150T2

! met die laatste vraag heb ik moeite - wat is Oosterflank, is het een wie? zo wordt het 
ook in AD gebruikt.... vreemd!ik ervaar geen overlast, ik zie wel mensen die op een 
bank zitten of met tassen bierblikjes lopen  of kopen bij de buurtsuperwat gaat de 
gebiedscommissie doen om de ervaringen  van overlast van sommige mensen in de 
wijk  te doen verminderen?

ik zie de verschillende doelgroepen in het pand de Evenaar als een hele mooie gelegenheid om die 
mensen een plaats in de maatschappij te geven.met elkaar, de bewoners en de hulpverleners/de 
verzorging van de Evenaar en de omwonenden, de buurt, de wijk.  dat kan door goede plannen en 
afspraken vooraf, door beheercommissie, door goed met elkaar te communiceren.de Plint is een mooie 
aanvulling voor de buurt, de wijk - voor de verbinding van de bewoners, een ontmoetingsplaatsonder die 
buurt/ die wijk horen ook de nieuwe bewoners.

GR1444W1 Meer politiecontrole Ik woon vlakbij de BAVO er is al overlast genoeg, dit is een woonwijk en geen instelling
GR1293R4 Ik woon relatief ver van De Evenaar, dus kan niet inschatten of ik hier overlast van ga ondervinden.

GR372U7
Vind dit een fijne wijk om te wonen. Zou het graag zo houden om me veilig te voelen 
op straat.

Ik woon hier nog maar net en ben hie rgekomne omdat het een rustige buurt is. Zou ook graag zien dat 
het zo blijft

GR5136Q8 metro prinsenlaan, oosterflank onder of ver boven gronds
ik woon dichtbij Bavo-capelle en dat is genoeg. voor de Oosterflank, ook bavo in de evenaar dat wordt te 
veel.



GR2145P3
Dat het een groene en een kindvriendelijk buurt moet worden en waar volwassen en 
oudere zich veilig moeten voelen en geen dump/achterstand wijk moet worden.

Ik voel me hierdoor onveilig in mijn wijk en wil nog mijn deur uit kunnen zonder me te hoeven om draaien 
voor een  of ander psychische/verwarde persinentingen  die in mijn wijk lopen.

GR3283X4

Meer aandacht voor het zwerfafval in de wijk en dan met name rond het 
Alexandrium/Kreeftstraat/Voermanweg. Plus meer toezicht in de nacht bij het 
laden/lossen gebied in de Tweelingenstraat.

Ik vind het ontoelaatbaar om oudere mensen die bewust voor hun verzorging en veiligheid in een 
zorgcentrum zijn gaan wonen nu te confronteren met personen met een psychische problemen of met  
gezinnen die niet zelfstandig zonder hulp kunnen wonen. Dergelijke personen horen niet tussen 
kwetsbare ouderen geplaatst te worden. Dit is vragen om problemen. Uiteraard dient de samenleving 
ook te zorgen voor dergelijke personen, maar niet gemengd in een complex met ouderen, maar in een 
speciaal voor hen opgericht woon-/zorgcomplex.

GR2532V4

Ik zie graag een verbetering/handhaving voor de parkeeroverlast ( daar waar niet 
betaald hoeft te worden zoals bij metrostation Prinsenlaan) daar kom je als 
bewonermoeilijk aan een parkeerplaats het staat vol met auto's die in de ochtend 
worden meer gezet door mensen die met de metro naar hun werk gaan.De 
snelheden waarmee in de wijk wordt gereden, en het negeren van verbodsborden.

Ik vind het geen optie, om mensen  met problemen midden in een woonwijk te plaatsen.We hebben de 
Bavo al en dat is denk ik wel genoeg

GR3554Z3
Stelt a.u.b. open vor het uitvoeren van het plan en stel een groep van buurtbewoners 
e.a. in voor controle/bewaking voor de omgeving

Ik vind het belangrijk dat het plan voor een bepaalde tijd uit te voeren en dan pas kunnen we zien of het 
echt een probleem zal zijn voor de wijk Oosterflank

GR4701V9

Ik vind en ervaar dat in Oosterflank veel ruimte is voor mensen die psychisch, sociaal en/of emotioneel 
minder krachtig zijn.  Dat is goed. Het zorgt voor diversiteit in de wijk. Aan de andere kant zorgt het ook 
voor spannende situaties. Ik denk dat het plan voor de Evenaar de  bestaande situatie verder uit balans 
brengt.

GR1436P7

Ik vind dat we al genoeg bewoners (om de hoek) hebben. N.l. de BAVO in Capelle! Daar hebben we 
soms overlast van. (bv.. In de vorm van een enorme hoeveelheid lege drankblikjes bij een bankje in het 
park).

GR2716T8

De sloten/singels  zijn regelmatig vervuild. Het duurt te lang voordat deze worden 
gefilterd/opgeschoond waardoor er sprake is van stank en muggen/vliegenoverlast 
(vooral in de zomer). De straat verzakt snel (o.a. bij Kobelaan). Er moet meer aandacht 
komen voor zwerfafval en volle containers. Er komen mensen van her en der om hun 
vuil in de ondergrondse containers te deponeren. Hierdoor is de container vaak al vol 
voordat het wordt geleegd. Verder is het een prima wijk om te wonen, hoewel het ten 
opzichte van 10/15 jaar geleden wel wat achteruit is gegaan (verpaupering). Zelf heb 
ik geen overlast van bavo patiënten, omdat ik er verder vanaf zit. Ik hoor van 
buurtbewoners weleens geluiden. Vooral bewoners die dichterbij de Bavo wonen, 
hebben wel eens overlast van bavo patienten die in de wijk zonder toezicht en 
begeleiding rondzwerven.

Ik vind dat iedereen een plek verdient om ergens te wonen. Er moet wel gekeken worden of het past in 
de wijksetting. Ik weet dat de Evenaar midden de wijk staat en daar veel kinderen wonen. Ook hoor ik dat 
er al veel overlast is. Ik denk daarom dat het niet verstandig om deze groep daar te laten wonen en plek 
voor ze zoeken in een andere deel van Rotterdam waar het minder  dicht bezet is met woningen en 
gezinnen met kinderen.

GR3139R9

Ik vind dat iedereen een ergens goed moet kunnen wonen.  En mensen met problemen horen niet alleen 
in probleemwijken geplaatst te worden. Ik ken De Evenaar echter niet en ik kan niet overzien wat de 
consequenties voor de huidige bewoners en hun mantelzorgers  zijn. Daarnaast weet ik niet of het extra 
problemen voor het huidige personeel met zich meebrengt. Ik vind dat zij de eersten zijn die zich moeten 
uitspreken over deze verandering van bewoners. Als deze 3 groepen mensen het ermee mee eens zijn, 
ben ik het ook eens met de plannen voor De Evenaar.

GR2158X1 Ik vind dat ieder mens een goede kans moet hebben in de maatschappij met of zonder begeleiding

GR324X4 Geen bavo patienten in de wijk plaatsen
ik vind dat een psychisch persoon in een  .. Niet hoort, omdat het en gevaar kan zijn voor de omgeving. 
Vooral voor de kinderen die buitenrondlopen/spelen

GR652X5
Beter en meer onderhoud. Sancties op tuinen en balkons die niet worden 
onderhouden Ik vind dat de Evenaar een zorgcentrum moet blijven voor mensen van 65 jaar en ouder

GR3929V1
schoonmaken van de straten- niet alleen het winkel gedeelte - beter straat verlichting 
in sommige straten.

Ik maak mij wel zorgen over de mix van gezondheidsklachten in een gebouw. De medische zorg is aan 
het minderen dus wordt daar naar gekijken - worden de ouderen de dupe van dit maatregel

GR2564Q2 Ik maak me dan zorgen over de veiligheid van kinderen en vrouwen
GR4866W3 Het is goed zoals het is Ik kom weleens laat thuis. Zou het niet fijn vinden overal op mijn qui vive te zijn
GR2383S6 Straatverbod en een eigen wandel omgeving of park geven Ik heb zo'n bovenbuurman, vaak overlast en heel luidruchting (angstig voor mijn kinderen)

GR1490V2

Ik heb er geen problemen mee als mensen met een psychische aandoening worden gehuisvest in de 
Evenaar, mits er een aanspreekpunt is van overlast en adequaat wordt gehandeld bij overlast. Huisvest en 
geen mensen met een alcoolprobleem, want de buurtwinkel is dichtbij. ik hoor van de buren dat ze linea 
recta alcohohol inslaan daar

GR4681R4
zorg dat de Oosterflank aantrekkelijk blijft voor midden/hogere inkomens om 
verpaupering tegen te gaan. Ik ervaar al overlast van Bavo/Boumankliniek.

GR1674Z3

Betere handhaving qua parkeren; alleen in verkiezingstijd zagen we de BOA's 
veelvuldig en dan waren  vooral de hondenbezitters de klos terwijl elders auto's 
hinderlijk geparkeerd stonden.Groenvoorziening moet veel beter onderhouden 
worden; voorbeeld bij mij staat een bankje maar dat wordt steeds overwoekerd door 
onkruid als ik toevallig iemand zie die her en der de grasranden bijsnoeit en vraag 
om wat aan het bankje te doen dan is dat NIET zijn taak.

Ik ervaar al genoeg aanwezigheid nu van de Bavo-cliënten dus laat staan als er nog meer en nog 
dichterbij komen te wonen.Ook ervaar ik soms het bezoek aan de buurtsupermarkt minder prettig als er 
een duidelijk "verward" persoon rondloopt



GR1638Q5

Misschien kunnen we iets verdraagzamer zijn en niet van te voren al oordelen. 
Misschien een welkoms feestje geven op het pleintje voor de Evenaar zodat iedereen 
met elkaar kan kennismaken.

Ik ben voor, deze mensen hebben er ook niet om gevraagd om ziek te worden of oid. Wij kunnen als 
samenleving proberen deze mensen zich welkom te laten voelen en een voorbeeld voor deze zijn, door 
te laten zien dat wij om hun geven en willen helpen. Oordelen is makkelijk en veroordelen ook maar 
delen is nog veel makkelijker.

GR1412R2

De wijkagent in een kantoor terug in de wijk. Veel meer ondernemen tegen b.v. 
agressieve honden in de wijk (ik ben zelf hondentrainer). Aandacht voor de 
sluisfunctie voor criminelen, je kunt hier bv een overval plegen en zo de snelweg op

Ik ben voor omdat ik voor inclusie ben. Prachtig plan en een grode schande dat er bijna facistisch actie 
wordt gevoerd tegen!

GR750X9
Ik ben voor omdat het gaat om een doorstroming van bewoners met psychische problemen naar een 
vaste woon adres.

GR4513V4
een huis van de wijk als invulling van de plint van de Evenaar lijkt mij een fijne 
gedachte, veel beter dan een leegstaand pand in Oosterflank

ik ben voor het plan van de Evenaar omdat ik denk dat het de wijk veel kan brengen, juist door een 
mixgroep van bewoners, kunnen mensen elkaar helpen en kunnen bewoners en wijkbewoners mixen in 
de plint van de Evenaar , waar leuke dingen georganiseerd kunnen worden voor de wijk

GR3801Y5 Dat u deze mensen met een psyschische aandoening helpt Ik ben voor het plan om deze mensen te huisvesten in de Evenaar

GR1343W5

Raadpleeg bewoners eerder. Ik heb de Oosterflank na hier 22 jaar te wonen achter 
uit zien. Dit zal ook zeker te maken hebben met de totale verandering van de 
maatschappij en gedrag van de bewoners van Nederland, bijvoorbeeld vuil neer 
gooien bij de ondergrondse containers en denken een ander ruimt het wel op. Als ik 
het zie dan loop ik er op af. Wel zie ik nu met regelmaat politie in de wijk. Zorgen voor 
een betere winkelvariatie in Alexandrium helpt wellicht andere bezoekers aan te 
trekken.

Ik ben tegen. De Evenaar kampt met achterstallig onderhoud en daardoor kon Humanitas niet meer de 
verzorging geven die de gehuisveste ouderen nodig hadden. Hierdoor heb ik persoonlijk meegemaakt 
dat mijn moeder noodgedwongen moest verhuizen naar een ander huis. Mijn moeder is gelukkig in een 
goed nieuw huis terechtgekomen, maar oh oh oh ik maak me grote zorgen over mezelf als ik 
hoogbejaard ben en niet meer zelfstandig kan blijven wonen.

GR4622T5
Mijn kinderen durfden niet altijd naar buiten omdat ze bang waren voor de patienten. 
Ze werden vaak lastig gevallen!

Ik ben tegen! Hier zijn teveel prikkels voor de patienten waardoor het onveilig kan worden. Zetten ze 
eerst bij een rustige omgeving met minder kinderen

GR4746Q5 ik ben tegen, omdat oosterflank al code rood is. Geen psychische aandoeningen doen

GR4587Z7

Meer controle door de politie of ordehandhavers ivm met vergrijpen, zoals alcohol 
op straat drinken, plassen in de bosjes, diefstal van fietsen, dealen van drugs. Ik denk: 
pak die jongens (ja, het gaat altijd om jongens) eens aan die altijd voor overlast 
zorgen. Het gekke is, dat de meisjes zich wel gewoon gedragen. Die meisjes zouden 
eens een opsteker moeten krijgen omdat zij zich normaal gedragen.

Ik ben TEGEN het vestigen van mensen met een psychische aandoening in De Evenaar omdat de wijk als 
veel last heeft van de dichtbij gelegen Bavo en verslaafdenzorg, een kilometer verderop, net over de 
grens bij Capelle. Daarom heeft de wijk ook de code ROOD gekregen omdat we al veel psychische 
gevallen tolereren in de wijk. Het speelveldje, gelegen aan het Moermanskpad, heeft al veel last van hen, 
ze gebruiken alcohol, ze plassen in de bosjes, ze zijn soms geestelijk de weg kwijt, sommigen lopen te 
schelden. En terwijl daar ook kinderen moeten spelen. Dus nog meer psychische gevallen, dat trekt de 
wijk niet meer.

GR4457S7

Ik ben tegen het plan omtrent De Evenaar, omdat er dan naar mijn idee te veel mensen met een 
psychische aandoening in de buurt komen te wonen.Niet alle mensen veroorzaken overlast, maar er 
lopen toch een aantal mensen in de wijk rond die raar gedrag vertonen en waar mijn kinderen met een 
grote boog omheen lopen, omdat ze er bang voor zijn.

GR4316P5

Ik ben tegen gezien het feit dat er al vele mensen met een psychtrisch verleden in zo'n kleine wijk wonen. 
Nog meer patienten brengt nog meer overlast. Deze mensen zoeken elkaar ook op wat nog meer 
overlast brengt.

GR4323Y5

Ik ben tegen de plannen.  We ervaren nu al met regelmaat overlast van de bavo Capelle. En hoe komen 
ze op het idee, dat je al deze zwakke groepen( bejaarden, bavo klanten, moeders met kleine kinderen. En 
wat ik bij een van de laatste vergadering gehoord hebt ex-gedetineerde). Bij elkaar in 1 huis zet. Dat is 
vragen om ellende. De huidige bewoners  huilen nu al veel, zei zijn bang. Te triest voor woorden

GR4136S8

Ik ben tegen de plannen omdat er al genoeg mensen van de Bavo in de wijk lopen met sociale 
(psychische) problemen. Daar is al geen controle op, laat staan als re nog meer bijkomen. Leed is dan niet 
te overzien.

GR744Q9
Laat de mensen van bavo met rust. Ze moeten de dealers in de Oosterflank 
aanpakken. Dan is 95% van het probleem opgelost!

Ik ben niet tegen, wel mijn bedenkingen. De bewoners met psychische problemen verdienen een kans 
met goede begeleiding.

GR4343W2
Aan overlast BAVO wordt weinig gedaan, en we zijn al vol qua wijk dus er kunnen 
echt niet meer problemen bij. Ik ben niet tegen de hulp psychische personen maar niet in deze wijk we zijn al vol.

GR494Y3

Geen psychische mensen plaatsen in huur huizen die leeg komen te staan het 
zogenaamde begeleid wonen komt alleen maar overlast en ellende van.Zoals wiet 
plantage schiet incidenten buren ruzies en erg veel overlast.

Ik ben hier erg op tegen zoals ik al heb aangegeven in mijn voorgaande beschrijving.Daarbij komt nog 
dat ik twee opgroeiende kinderen heb die al bang zijn van bepaalde mensen die hier in de wijk rond 
lopen of wonen. Mijn kinderen zijn ook wel een thuis gekomen met een drugs spuit die ze hadden 
gevonden in de speeltuin hier in de wijk.



GR4034X6

er moet sneller opgetreden worden bij niet betalen huur en laten verpauperen van 
huurwoningenbij kalundborgerf en horsenserf de speelplaats is onlangs vernieuwd 
en staat nu vol met 1 meter hoog onkruid, waarom wordt dit niet bijgehoudenhet 
park daar wordt wel bijgehouden maar de paden die langs de huizen (kalundborgerf 
76 en 78 bv.)  lopen staan vol met onkruid net zoals de stoepenEr staan daar ook 
bomen boven de parkeerplaatsen waar de gehele zomer plak vanaf komt, hier is al 
vaak over geklaagd, alle auto's zitten er vol mee, dat is toch gewoon een fout in het 
planten geweest, hier moet toch herinrichting plaatsvindenIk werk zelf bij een 
bouwbedrijf als er nu een parkeerplaats wordt ingericht wordt hier altijd rekening 
mee gehouden, is al over geklaagd, de gemeente is al met een bomenexpert 
langsgeweest maar doen er niets aan de bomen Kortom houdt de wijk netjes door de 
bewoners hierop aan te spreken en extra onderhoud te verrichtenTevens staat er al 
weken dagelijks een halve liter blik bier in onze doorgang naar het park, die ik zelf 
steeds weg moet halen (een kado van onze vrienden van BAVO)De overlast is echt 
aanwezig, ik heb een hondje en bij het wandelen zit er op menig bankje iemand te 
drinken of te blowen of voor zich uit te staren of hardop te praten, het geeft een 
onveilig gevoel

ik ben het best eens met de stelling dat er in Rotterdam ruimte moet zijn voor dergelijke mensen, maar in 
onze wijk zijn er door de BAVO en door de verpaupering al meer dan genoeg mensen met psychische of 
andere problemen!

GR2095X8

Geen drugsverslaafden/psychiatrische patienten onderbrengen in een wijk met 
zoveel gezinnen en een gebied waar er zoveel koopwoningen zijn. Huizen kunnen 
sterk in waarde dalen!

Ik ben er tegen om mensen met psychische klachten onder te brengen in een gezinswijk. Kinderen 
moeten buiten kunnen spelen zonder dat ouders angstig hoeven te zijn. VB: kijk wat er in Utrecht is 
gebeurd toen een ex. Psych. Patient vrij naar buiten ging.

GR1936V2
Ik  heb te weinig informatie om goed mijn mening te vormen. Zo weet ik niet wat de door de instellingen 
voorgestelde beheersmaatregelen inhouden.

GR3894X3 Mensen in de waarde laten en minder bemoeizucht Iedereen moet ergens kunnen wonen en ook mensen met psychische problemen dit zijn ook mensen
GR117P3 meer groen en parkjes, verbetering ov met name busvervoer iedereen heeft recht op goede opvang en hulp

GR2265Y3
Iedereen heeft recht op een fijne woonplek en we moten met elkaar omgaan. Elkaar helpen in plaats van 
uitstoken.

GR3923Z2 Criminelen uitbannen. Iedereen heeft recht op een beter leven en toekomst. Maw een ieder heeft recht op goede zorg.

GR638S6
Bij verandering meer in de wijk meer betrokkenheid. Wist dat de Evenaar ging 
sluiten. Bestemming?

Ieder mens moet een kans hbeben. Ieder kan in nood komen (geen ervaring) en er zal heus wel gekeken 
worden nar de populatie. Ze zijn welkom!!

GR4541P2
ik vind dat bavo de zondebok lijkt voor problemen die ergens anders vandaan 
komen (6 scholen, wijkbewonders zelf)

ieder heeft een goede plek nodig. Dit is beter dan leegstand vd evenaar. Laten we de kansen voor 
ondernemers benutten.

GR4984S3 Regelmatig de wijk schoon houden, controleren bij speelplaatsen Het moeten niet allemaal mensen zijn met zware klachten

GR4340S3

Verbetering van bestrating tussen de erven. Dat is echt heel erg noodzakelijk! 
Aanpassen/verbeteren parkeerplaatsen nadat bomen zijn weggehaald. Inwoners die 
een kat nemen verplichten die binnen te houden. Verbeteren riool/afwatering. 
Bewoners verplichten deel van hun tuin niet meer te bestraten.

Het is prima om de Evenaar een goede nieuwe bestemming te geven. Ik denk wel dat, om het in deze 
buurt leefbaar te houden gezien de enorme weerstand tegen het plaatsen van mensen met een 
psychische aandoening in de Evenaar, het belangrijk is hier een andere doelgroep voor in de plaats te 
nemen. De vraag of bewoners van deze wijk open staan voor het een plek geven om hier te wonen met 
een psychische aandoening is op zich vreemd want deze doelgroep is al goed vertegenwoordigd in deze 
woonomgeving. Het gaat er om dat er een draagvlak is voor een evenwichtige verdeling van bepaalde 
doelgroepen. Geef starters op de woningmarkt een plek in de Evenaar ipv een kwetsbare doelgroep. 
Dan is er ook binnen de Evenaar zelf meer evenwicht. Nu komen alleen kwetsbare doelgroepen bij 
elkaar.

GR4988P3
Weg met drugs en alcohol verslaafde en vooral psychiatrische patiente uit onze wijk 
en uit de buurt van kinderen het is nu al te veel verwarde personen. Er is helemaal geen toezicht. Ik ben soms bang

GR3616X8 (..) De graffitit en afval meer in de gaten houden en opruimen svp Het is hier al druk en onrustig genoeg in de wijk met de scholen en het verkeer
GR241X2 Het is goed om mensen met een psychische aandoening middenin het "normale" leven te plaatsen.

GR4374U9

Het is een zware belasting voor de wijk Oosterflank. In de afgelopen jaren is door de veranderde 
populatie de wijk al sterk achteruitgegaan en an het verpauperen. Dat is zichtbaar aan bijv. de 
onverzorgde tuinen, onkruid dat niet wordt weggehaald, toename van sigarettenpeuken op straat, 
wietrokende mensen, honden die hun behoefte op straat doen. Ook het onderhoud aan woningen (al of 
niet door de woningstichting) laat te wensen over. Nog meer kwetsbare mensen, naar de huidige 
populatie huisbewoners + mensen van de Bavo in Capelle a/d Ijssel in de wijk, zorgt voor nog grotere 
disbalans. De wijk Oosterflank heeft juist een positieve impuls nodig en daar draagt het plan De Evenaar 
niet aan bij.

GR249U5 het is een slechte situatie voor opgroeiende kinderen en ik verwacht er veel overlast van

GR3695R8

u bent vast op de hoogte van de problemen in oosterflank. Op bepaalde straten (bij 
de coop) zou een camera geen overbodige luxe zijn ook 't parkje achter kalundborg 
zou verlicht moeten worden. Daar gaan de alcoholische lekker zitten niemand die ze 
ziet want savonds donker.

het is een '''rode'' zone. Er is reeds teveel overlast want bavo & boumans patienten. Deze opvang hoort 
niet thuis midden in een woonwijk.



GR2101P2

Het aanblik van de wijk moet beter;  zwerfafval, kapot meubilair buitenruimte, graffiti 
verwijderen en meer groen en plantenbakkenHangplekken zoals het Poolsterplein en 
het Semiramispark vaker en beter controlerenWijkagent zichtbaar op straatIn 
verhouding veel sociale woningbouw waarbij de woningbouwverenigingen beter 
moeten selecteren wie er komt wonen, niet alleen maar de meest kwetsbaren

Het idee dat kwetsbare ouderen willen/kunnen samenwonen met psychiatrische cliënten is naar mijn 
mening onrealistisch. Voor gezinnen met kinderen geldt hetzelfde en deze groep zou ook zelf nog wel 
eens behoorlijk wat overlast kunnen veroorzaken voor de ouderen. Wat er dan overblijft is een groot 
pand waar maar 35 personen zitten met psychische problemen en binnen de kortste keren wordt het hele 
pand in gebruik genomen voor de psychiatrie en heb je een 2e Bavo-kliniek maar dan midden in de wijk.

GR639Q2 de kleefbomen weg en er andere voor terug
Het geeft een gevoel van onveiligheid. Er zijn teveel wijken in Rotterdam die niet geschikt zijn voor 
mensen met psyschische problemen. Bovendien grenst BAVO uit capella aan de wijk oorsterflank

GR3144Q6
meer prullenbakken op de voermanweg zou fijn zijn. Winkelend publiek laat nu veel 
vuil achter op parkeerplaatsen heb een kennis wonen in de buurt van BAVO capelle en die heeft wel al last

GR1548U5
Op dit moment geen overlast van BAVO wel in het verleden gehad.. Denk dat als er 
meer uitbreiding komt de kans op overlast groter wordt

Heb al tot 2x toe meegemaakt agressie van personen met psychische aandoening tegen onschuldige 
mensen in de wijk spugen in het gezicht/verkrachting van een jonge dame en slaan van vrouwen bij 
metrostation

GR2274P1 Goed idee alleen verdomde plek voor gebied

GR4073R2
Gezien de huur wij betalen, kan en mogen wij verwachten in een wijk te wonen waarin wij ons 24/7 veilig 
voelen. En niet mogelijk geconfronteerd worden met personen die ons veiligheidsgevoel afnemen

GR688T3

Wij wonen aan een parkeerplaatsje waar gedeald wordt. Vooral 's avonds rijden de 
auto's eraf en aan. Het erge is de enorme rotzooi die ze achterlaten. Flesjes, doosjes, 
v. McDonald etc. Ik loop elke dag de troep op te ruimen. Doe ik het nite dan wordt 
het helemaal een vuilnisbelt. Dit gebeurd aan de Barcelonastraat-hoek Valencia drefe.

Gewoon niet doen. De Evenaar staat middenin een woonwijk. Bovendien zijn er de laatste tijd meerdere 
incidenten geweest met "verwarde" personen.

GR3116W4

* meer terras/zitgelegenheid, zeker in en om het Alexandrium. *aanpakken overlast 
scholieren tijdens pauzes in het Alexandrium!!!!! * aanpakken hangjeugd metro 
station oosterflank * meer supermarkten in het alexandrium, het monopol van Albert 
Heijn moet afgelopen zijn!

Geschikte locatie ervoor! Heb zelf bij de Poortmolen gewerkt en twee straten veerder gewoond. Nooit 
overlasrt van patienten gehad. Mooi project, goed voor samenleveing

GR4437Q2

De toezicht van de politie of handhavers beter. Speelplein schoner (bierblikjes-
wietzakjes). In de Vaasahof een politiepost. Beperkt jongeren (studenten) in de 
Vaasahof ipv psychische patienten

Genoeg overlast van de BAVO cappele deze personen lopen ook door onze wijk. Bierblikjes, wietzakjes, 
schelden en naar binnen kijken in mijn woning

GR4768W2 genoeg overlast van bavo patienten en hangjongeren.
GR4050X8 Verlichting in park bij de Evenaar en camerabewaking! Politiepost terug! Geen of onvoldoende toezicht en valse informatie over toekomstige bewoners
GR3847Y9 Speeltuintjes beter onderhouden prullebak plaatsen en bankjes geen idee

GR3235W2
Dat er meer betaalbare woningen komen. Het gebouw, woonzorgcomplex de 
evenaar, zou ook gerenoveerd kunnen worden tot betaalbare woningen er zit ook al een BAVO in de buurt. Het kan te veel worden

GR2783P4

voor de kinderen en jongeren is er helemaal niks! Geen recreatie, geen bios, geen 
disco, geen jeugdhonk er lopen hier veel mensen die ex-verslaafd zijn, met 
psychische klachten en met een tik!

er zijn hier in de loop der jaren al teveel mensen onder gebracht met problemen! Dit is to much. Doe 
eens iets leuks voor de jeugd en de jongeren

GR525W9
kom 's avonds eens kijken op de parkeerplaats bij het Evenaarsplein. Er wordt 
gedealed etc. alles vanuit hun auto Er zijn hier al genoeg mensen met problemen in de buurt geplaatst waarvan er vele voor overlast zorgen

GR732Z1 Meer politie op straat vooral 's avonds. Minder sociale huurwoningen
Er zijn genoeg rare mensen om ons heen wordt te veel ingebroken en gestolen, heel vaak word je 
beledigd op straat door drugsverslaafden of mensen met psychische problemen.

GR845Z2
Meer toezicht en bevoegdheden voor de uitvoerende instanties toezichthouders 
politie Er zijn genoeg problemen en bekend met verwarde mensen. Vind de lokatie niet geschikt

GR1068Q4
Er wonen voldoende mensen in de woonwijk of net naast de oosterflank. Zorg voor woonplekken in bv 
Kralingen of Hilligersberg,

GR5040U6
meer controle 's avonds bij de grote parkeerplaatsen bijv. naast sporthal onder de 
poortjes van de woningen

Er wonen in mijn opgeving al genoeg bewoners van de BAVO of Bouman. Lopen dagelijks langs huis te 
gillen of schelden. Ben zelf in elkaar geslagen

GR2319X6

Men gooit rommel bij de vuilnisbakken ipv het zelf op te ruimen of grof vuil te bellen. 
Schreeuwen en gillen enz. Meer luide muziek buiten en regelmatig brandweer in de 
straat! Dit alles kan verbeteten!!!!

Er wonen gezinnen, er wonen nog ouderen in het complex zelf. Waarom niet gewoon bewoners zoals bv 
zwakbegaafd die begeleiding nodig hebben

GR3825P7 Minder dealers, minder allactonen, geen samencholing, minder verslaafden Er wonen genoeg mensen van de bavo en dealers en alcoholisten dat lijkt mij meer dan genoeg
GR3635V1 er wonen al mensen in de buurt met psychische aandoening

GR2071V7

Dat er meer blauw op straat moet komen. Betere faciliteiten WO meer cursussen voor 
jeugd + ouderen. Geen overlast van loslopend wild zoals dronken + zwarte 
criminelen.

Er wonen al genoeg mensen met een psychische aandoening in de wijk. Hebben al te maken met 
mensen met een enkelband.

GR1464R9 de Bavo verhuizen er lopen er hier al meer dan genoeg rond
GR4899W9 Er lopen al genoeg vreemde figuren in de wijk. Lawaai op de Evenaar (wge die door de wijk loopt)

GR736X3 Geen BAVO, minder psyshische patienten
Er komt meer overlast van. Er is een kinderspeelplaats voor het huis (de evenaar). Het is onveilig voor 
kinderen

GR682S6
meer speelvoorzieningen voor kleine kinderen. Meer toezicht van bijvoorbeeld 
politie/handhavers

er is op dit moment al genoeg overlast in de wijk Oosterflank. Daarbij komt dat er al een bavo locatie op 
steenworp afstand is. Oosterflank was een van de rustige wijken in Rotterdam. Wij willen gewoon rust. 
Hoe kun je dit doen in een wijk die al genoeg overlast ervaart. Rotterdam is groot genoeg. Ik wens dsde 
mensen een fijne plek toe maar oosterlfank is niet de juister plek



GR4531W4
Meer tijd voor wijkagenten die overlast aanpakken. Meer controles in de straten op 
parkeerbeleid en rotzooi op straat.

Er is genoeg overlast van de bvao patienten in de wijk. Ik vind dat dit niet kan. Zeker met zoveel kinderen 
in de buurt. Geef onveilig gevoel.

GR479S7
Er is echt al meer dan genoeg overlast van mensen uit de BAVO!!! De mensen moeten zich veilig blijven 
voelen en kinderen moeten veilig buiten kunnen spelen.

GR2143X9 Meer politie surviance. Er zijn veel drugs dealers in de flats rondom Varnasingel Er is al zat overlast van de mensen van de BAVO

GR2430U6
Betere toegankelijkheid voet- en fietspaden (veel hobbelig) aanpak overlast 
jongeren/drugsverkoop op straat Er is al genoeg overlast bavo en ook van winkelcentrum (vuil, parkeren)

GR3006T8

meer handhaving - geluidsoverlast van: metro, hardrijdende motors, veelste veel 
vrachtverkeer bij winkelcentrum Alexandrium. Te weinig parkeergelegenheid voor 
zoveel winkels. Er zouden wel wat meer terrasjes /eetgelegenheden op het 
alexanderplein mogen komen er is al genoeg ellende in de oosterflank laat ze maar eerst deze problemen oplossen!

GR1586U4
Meer blauw op straat, auto's die hier niet horen staan in zijstraten, junks slapen in 
bosjes, leverde losse stenen in de wijk maar helemaal niet te spreken. Er is al genoeg elende in de wijk, inbraken, zooi in de omgeving, gebroken drankflessen in het park.

GR758W7
Betere reparatie van de bestrating, zeker de fietspaden en snoeien van de zeer hoge 
bomen Er is al genoeg aan probleem opvang in en rond deze woonwijk

GR1772T6
Er is al een bavo in Capelle deze zit vlakbij de evenaar. Nog meer van deze mensen verstoord de wijk. Ik 
vind het belangrijk om het te houden zoals het nu is.

GR553T7
ik heb gewerkt in de evenaar en moest weg. Nu zijn de woningen leeg! Er moeten 
gewoon weer bejaarden in met niet te zware zorg, maar met lichte zorg

er is al bouman en bavo in de directe omgeving, die soms overlast geven. Er wonen 19 kwetsbare p6 
bewoners, die daar niet om gevraagd hebben!!

GR1880T8

meer speeltoestellen op het groen voor kinderen GEEN BAVO PATIENTEN 
(veroorzaakt onrust en onveiligheid). De wijk zal gaan verpauperen. Dit moet de 
gemeente ook niet willen

een locatie buitenaf, zoals jhet delta bij Rhoon zou beter zijn voor de patienten. Meer rust voor deze 
mensen en ook voor omwonenden minder overlasr

GR4360U2
Zorg voor de (toekomstige) ouderen voor alternatieve woonvormen. Zij kunnen dan 
doorstromen en hun woningen komen vrij een 'rode zone' is oosterflank niet voor niets. Ik wil graag in een 'groene zone' wonen

GR4056Y9 Er moet meer besef komen van de overlast van de bavo in capelle

Dit is jarenlang een huis voor anderen geweest, in ed aangrenzende aanleunwoningen wonen nog stees 
merendeel anderen Deze mensen mogen niet blootgesteld woden aan probleemgevallen in de directe 
nabijheid. De evenaar zou eigenlijk een mooi huis voor ouderen en revalidatie moeten blijven.

GR4202U4 laat de evenaar gewoon een bejaardenhuis
dit is een wijk met veel kinderen deze mensen horen hier niet tussen en de BAVO capelle is ook heel 
dichtbij dus genoeg

GR4502V7
Ik hoop dat wat ze zeggen dat er goed op de mensen letten. En dat ze het waar 
maken. die mensen moeten ook een kans krijgen om terug te keren. Als mijn schoonmoeder maar veilig zit.

GR3732W3
sta eens open voor andere mensen en denk niet in hokjes er wonen meer mensen 
met problemen dan u denkt

deze mensen zijn tenminste in behandeling zoveel andere niet en dus wonen ook hier waarom hun dan 
niet?

GR3990Q9 aantrekkelijker buitenruimte groen tussen huizen enz. kapotte dingen weghalen
Deze mensen worden bij voorbaat al bestempeld als lastig, onveilig, "gevaarlijk" wat ik gehoord hebt dat 
er begeleiding is, dus geen paniek

GR1657Z2 ervoor zorgen dat zij aan hun eigen kant blijven deze mensen moeten zo wie zo niet in een wijk terecht komen waar kinderen de hoofdrol spelen

GR113R1

namens alle hondjes uit deze wijk die smeken om meer losloop speelruimte in het 
park tegenover woonzorgcomplez de evenaar. We hebben nu een klein moeras 
veldje waar we niets aan hebben bvd! deze mensen moeten ook gehuisvest worden

GR584P7
Meer honden uitlaatplekken. Omdat er veel honden in oosterflank aanwezig zijn, veel 
poep op straat en meer straatverlichting

Deze mensen moeten ook een kans krijgen om in een normale wijk te kunen leve/vestigen. Zij vormen 
geen overlast

GR411X3
deze wijk is flink aan vernieuwing toe. Gaat hard achteruit. Het begint al bij 
binnenkomst, onverzorgde achterstallige woningen. Begin daar maar met renoveren.

deze  wijk is al armoedig geworden deze vreemde personen doen hier geen goed aan. Het wordt alleen 
maar slechter en slechter woon hier 40 jaar.

GR2219P3

De wijk verandert de laatste jaren nogal van bevolkingssamenstelling.  de winkels 
buiten Alexandrium zijn inmiddels allemaal in handen van Islamitische/Aziatische 
ondernemers.  Heet publiek verandert snel. Het valt  op dat zich ineens heel veel 
traditionele islamitische mensen zich op Alexandrium zijn gaan richten . De 
huurwoningen en de omgeving van huurwoningen  verloederen snel. Als woningen 
geverfd worden worden geen ramen gezeemd zodat het aanzicht snel weer achteruit 
gaat. Van tuinieren hebben deze mensen nog nooit gehoord.   Het aanzicht van de 
wijk verloedert.  Met het vernieuwen van de riolering hoop ik wel op een positief 
effect qua aanzicht.

De wijk verandert al heel erg  qua bewoners. Bewoners staan heel erg op de wip van blijven of weggaan 
en kijken angstvallig naar wie worden mijn buren, als het niet meer leuk is willen we weg. Mijn kinderen 
zien de wijk achteruit gaan en willen hier niet blijven wonen. Dit hoor ik ook van buren. Zij verhuizen naar 
omliggende gemeenten om daar hun kinderen op te laten groeien.

GR3054X4

De wijk is al genoeg belast met problemen. Eer zijn genoeg wijken in Rotterdam (bijv. Hillegersberg) die 
minder problemen hebben waar mensen met een psychische aandoening beter opgevangen kunnen 
worden. Het is ook prettig voor deze mensen als zij in een wijk wonen waar minder problemen en minder 
verleidingen zijn.

GR4741P3
Het is nu nog een leuke wijk, maar het is wel achteruit gegaan en daar moet wel wat 
aangedaan worden wil het een leuke wijk blijven.

De wijk is al aan het verpauperen en denk dat het dan nog erger wordt, wat denk je van de mensen die 
een koophuis hebben.



GR4278T5 Vervuiling aanpakkenBestrating aanpakkenBeplanting aanpakken

De wijk heeft al genoeg problemen met personen (BAVO,Bouman) in de wijk.Laatste jaren is er ook  een 
toename van lager geschoolde inwoners plus een toename van allochtonen.Zij hebben veel minder, 
geen binding met een wijk. Daardoor verslechterd de wijk in veel opzichten.De optie om in de Evenaar 
ook weer psychisch belaste personen te gaan huisvesten zal waarschijnlijk voor een aantal huidige 
bewoners reden geven om de wijk te verlaten. Deze huizen worden dan vaak weer verkocht aan lager 
geschoolden / allochtonen die vaak geen enkele binding hebben met een wijk, met de wijkbewoners, 
met onderhoud etc.

GR4224S8
de wijk ervaart al veel overlast van Bavo in Capelle. Kinderen voelen zich niet veilig patienten hangen 
rond in parkjes, dealen

GR1841Y5

Meer politie zichtbaar, geen rondhangende patiënten bij metrostations 
(toegangspoorten gewenst), geen zedendelinquenten of zware gevallen die overlast 
bezorgen (zoals borderliners). Steeds meer jonge gezinnen in de wijk en zorg voor 
veiligheid voor kinderen en tieners is een must.

De vraag is veel te algemeen gesteld.  Er is een enorm verschil tussen personen met een psychische 
aandoening.  Van groot belang is de veiligheid in de wijk. De kans op verloedering is heel groot wanneer 
er overlast wordt veroorzaakt door patiënten. Dat is nu al merkbaar bij metro-haltes waar patiënten 
rondhangen, blowen en alcohol drinken. Een zorg is het gebrek aan personeel waardoor goed toezicht 
niet is gegarandeerd.

GR706V7 Er wordt gedeald rondom cafetaria de evenaar op parkeerplaatsen De veiligheid van het buurtwinkeltje de Coop oudere mensen en kinderen/Oosterhof Alexandrium

GR1028Y3

Een gemêleerde wijk is prima, maar ik vind dat het evenwicht een beetje weg is. Er 
zijn grote groepen uit allerlei landen die over het algemeen erg in hun eigen groep 
blijven vertoeven.Soms voel ik me als Nederlander tot een minderheidsgroep 
behoren in deze wijk.  De Gebiedscommissie zou misschien pogingen kunnen 
ondernemen de verschillende groepen meer te laten samenleven i.p.v. langs elkaar 
heen leven.Er lopen ook te veel "rare"personen rond in deze wijk, die agressief lopen 
te roepen of anderszins onaangepast gedrag vertonen.Er is veel verloop in de wijk en 
het onderhoud aan de huizen door sommige woningbouwbedrijven laat te wensen 
over waardoor de wijk sneller verpaupert. De Gebiedscommissie zou de verhuurders 
hierop kunnen aanspreken.,

De tweede vraag is een beetje onduidelijk: openstaan voor bewoners met psychische problemen in 
Rotterdam is wat anders dan in Oosterflank. Overigens heb ik ook in andere wijken in Rotterdam 
gewoond en ook daar trof ik een wel erg groot aantal mensen met psychische problemen aan. Wat 
betreft de Evenaar: in deze wijk hebben wij al een BAVO kliniek en ook door de wijk heen wonen veel 
mensen met "problemen". Ik weet dat in sommige serviceflats mensen met psychische problemen 
gehuisvest worden, in mijn blok flats heeft lang een junk gewoond die veel overlast gaf en ook wonen er 
al veel mensen die weliswaar niet ernstig genoeg zijn om opgenomen te worden, maar die door hun 
afwijkende gedrag erg lastige buren vormen. Ik woon vanaf het begin in deze wijk en heb behoorlijk vaak 
buren gehad die overlast gaven door verslaving, crimineel gedrag, geestelijke afwijkingen. Ik vind het wel 
genoeg zo.

GR704T2

De wijk is al jaren achteruit aan het gaan, de oudere mensen die hier al van het begin 
wonen trekken weg naar seniorenwoningen, en daar komen alleen maar 
buitenlanders voor terug die het  geen reet interesseert hoe de galerij, de straat, de 
wijk eruit ziet. Niemand belt er nog voor een kapotte lamp of stoeptegels die scheef 
liggen en de huismeesters bestaan ook al jaren niet meer.  Het word steeds een 
groter probleem om te parkeren, aangezien iedereen zijn carport aan het dicht 
maken is, en dan wel 2 auto's op de gezamelijke parkeerplek zet. Als je dus in de 
horeca werkt, en elke avond als allerlaatste thuis komt, moet je 2 straten verder 
parkeren. Is dat opeens weer toegestaan dat dichtmaken van die parkeerplekken? Ik 
kan me herinneren dat dat niet meer mocht jaren geleden, en de mensen het 
moesten terug draaien zelfs. Ik woon al 37 jaar in de oosterflank, heb het dus wel zien 
veranderen.

De oude mensen moeten  verdwijnen, het verzorgingshuis moest weg, en nu weer allemaal probleem 
gevallen erbij? Er zitten al genoeg  probleemgevallen in die Bavo, waar de omwonende veel last van 
hebben,en hun huizen minder waard door worden. Zet ze lekker in west Friesland, ruimte genoeg.

GR498Z7
De oosterflank moet weer een groene en rustige buurt worden. Fijn om te wonen voor ouders met jonge 
gezinnen

GR1811X2 Meer blauw op straat (politie) wijk is niet veilig: teveel verpaupering en verloedering

De Oosterflank is al onveilig. Door komst van psychische gestoorde mensen wordt het erger. Er zijn 
genoeg ervaringen met dit soort mensen. Moet er weer eerst iets gebeuren. Als het kalf verdronken is 
dempt men de put?

GR1807S8 De wijk beter onderhouden. De wijk verpauperd.
De koude buurt van Oosteflank krijgt te veel te doen met deze medemens. Bavo-boumanhuis-evenaar en 
nog enkele zelfstandig wonende mensen in de wijk.

GR1582Z4
Een stop van het plaatsen van instellingen voor met mensen met geestelijke 
problemen, wij hebben de Bavo en de Bouwman kliniek om de hoek,dat is genoeg

De hoek waar ik woon, het Malmopad heeft al genoeg doorloop van de Bavo en de Bouwmankliniek, de 
buurtsuper (Coop), waar ik kom wordt al overspoeld door mensen van de Bavo en de Bouwmankliniek.  
Eens is het genoeg. Vol is VOL.2 Centra met mensen met geestelijke problemen is meer dan zat.

GR1748X4
Stuur niet alleen op overlast daar mensen met psychische problemen/ Overlast komt 
net zo goed door z.g. mentaal gezonde burgers.

De groep mensen met psychische aandoeningen is al erg groot- aandeel begeleid wonen pameijer is er 
ook al. Maak ruimte voor starters en jeugd.

GR4976R5

Rotterdam moet niet langer de achterstands wijken in rotterdam noord en zuid plat 
gooien en vervangen door dure woningen en al deze mensen plaatsen in 
Oosterflank, Ommoord en Zeven kamp. Oosterflank is in  een paar jaar tijd van 
normale leuke wijk naar een soort getto veranderd,  waar je liever 's avonds niet de 
kleine straatjes neemt.veel criminaliteit  etc. het kunstvoetbal veld aan de Evenaar 
trekt ook op de parkeerplaats de nodige ongure gasten uit. Vaak staan op de 
parkeerterrein auto, s met daarin donker gekleurde mannen die vervolgens zitten te 
zuipen en of drugs gebruiken dit geeft geen veilig gevoel wanneer je thuis komt. Tel 
hier de Bavo patienten bij op en binnenkort vertrekt ieder normaal mens uit de wijk .

De Evenaar is gelegen in een kind rijke omgeving waar men al overlast heeft van patienten van de Bavo 
die maar een paar straten verder op ligt.verwarde mensen en mensen met een verslaving gaan de 
overhand krijgen in de wijk en dit kan niet de bedoeling zijn

GR1948W3 Minder straatvuil d.m.v. het plaatsen van meer afvalbakken
De ervaring leert dat de begeleding niet altijd optimaal is en dat deze mensen wel eens verward of 
dronken over straat zwerven. Ook zorgt dit voor zwerfafval van vooral bierblikken.

GR592U7 Meer veiligheid op de wegen en overlast tegen gaan.
De buurt achteruit gaat. De buurt aan het verpauperen is en de meeste mensen dan niet buiten durfen te 
lopen als het donker is.



GR4802R7

De wijk heeft nodig: een betere mix van bewoners (cultuur en achtergrond); 
kindvriendelijke buitenplaatsen,  beter onderhoud en het schoonhouden van de 
straten en groene omgeving.Actiever beleid tegen o.a.: verloedering, verpaupering, 
hangjongeren, nuttigen van alcohol op straat, zwerfafval en het foutief aanbieden van 
(grof) afval.

De BAVO ligt weliswaar in de gemeente Capelle ad IJ., maar er is geen fysieke grens. De wijk Oosterflank 
biedt al jaren woningen aan in de sociale sector aan klanten/patiënten van Pameijer.  Dit gaat niet altijd 
goed. De bewoners ervaren hiervan de nodige overlast.Persoonlijk loop ik niet meer van huis naar het 
IJsselland Ziekenhuis (t.o. de BAVO), vanwege de kans lastig gevallen te vallen.

GR1348S6

Verbetering van bestaande woningen, buitenruimte en de groenvoorziening. 
Optreden tegen zwerfafval, fout aanleveren afval. Doorgaand en zwaar verkeer weren 
uit de wijk.De wijk aantrekkelijker maken voor jonge gezinnen. De wijk verpauperd 
heel erg: drugsgebruikers en dealers, slecht onderhoud et cetera.

De BAVO ligt op grond van de gem. Capelle ad IJ., er is geen fysieke grens met Oosterflank. Bezoekers 
die vanaf de metro of uit de wijk naar het IJsselland ziekenhuis lopen worden lastig gevallen door BAVO 
bewoners.Daarnaast wonen door de wijk heen al klanten van Pameijer, deze bewoners geven al met 
regelmaat overlast.

GR450U4

Toenemend troep op straat. Verpaupering van tuintjes bij de huurflats. Doe iets aan 
de loslopende pitbulls (of hun eigenaren). Wortelopdruk, door bomen.snelheid 
auto's in de straten

de bavo + bouman zitten in een straat van een paar honderd meter. Niet alles in de Oosterflank die al 
bekend staat als een rode wijk. Daarnaast vind ik de combinatie van de doelgroepen voor de Evenaar 
slecht. Is de kat op het spek binden

GR1805W5
Niet nog een bavo erbij. We hebben al genoeg opvang aan ene bavo de wijk gaat 
daardoor hard achteruit.

Dat gaat een probleem in de wijk geven. Plaats daar gewoon bejaarden en geen probleemgevallen. Zijn 
er al genoeg!!

GR4257W1
Beter en eerder/eerlijk communiceren. Meer controle park/wijk. Het gras vlugger 
maaien in park/sooms eng om te lopen

Code rood- teveel in deze omgeving. Voor dit doel - andere (oudere) mensen en personeel veel 
leed/verdriet en zelfs de dood ingejaagd om dit op te zetten. Schandalig. Verkoop van huis - zeker verlies 
van geld.

GR456W1 BAVO clienten niet op de Evenaar plaatsen svp

Clienten van de BAVO kunnen anders reageren wat het onvoorspelbaar maakt en het woongerust aantast 
van de bewoners en er is geen 24 uurs begeleiders 1 op 1 dus er kunnen situaties zijn dat er 
onvoorspelbaar gedrag ontstaat past niet in de wijk

GR451V9 Buurt gaat al zo achteruit, en de coop daar zorgen ze ook voor overlast!!

GR2859Q6

Veel hangjongeren op de grote beek bij de eettentjes en het Poolsterplein. Graag 
weer het verbod invoeren tegen samenscholing. Ook veel geluidsoverlast door 
auto's die op en aan rijden voor de eettentjes aan de grote beer (alesi, has 
avondwinkel) Bij het Ijssellandziekenhuis zit al opvang voor mensen die problemen hebben. Dit is teveel voor onze wijk!

GR4535P2
ik ervaar geen overlast. Het is wel belangrijk dat alles goed onderhouden wordt: 
zowel de straten en het groen, maar ook huizen en tuinen Bewoners met psychische klachten kunnen beter begeleid wonen dan dat zij gaan zwerven door de stad

GR4039W2

Heb in de evenaar gewerkt toen het nog een verzorgingstehuis was. Toen was het 
heel fijn en gezellig met al die ouderen. Met komt van bavo capelle hel erg achteruit 
gegaan, woonde vroeger met veel plezier in de wijk maar na 2 pogingen van inbraak 
en een gewapende overval te hebben meegemaakt is mijn woongenot in Oosterflank 
heel sterk gedaald.

Ben tegen, vind dat de veiligheid voor kinderen bovenaan geplaatst moet orden. Dit kan niet als  
personen met een psychische aandoening hier worden geplaatst. Want op een gegeven moment gaan 
ze er personen plaatsen met een zwaardere aandoening, omdat er ergens anders geen plaats is dan 
zeggenze oh op maar in de evenaar. Wil me gewoon weer veilig gaan voelen in mijn wijk dit gaat niet 
lukken als de plannen omtrent de evenaar door gaan.

GR1950V9
Bavo Europoort doet er alles aan om mensen te begeleiden. Ik ben er voor dat mensen met psychische 
problemen in een woonwijk wonen.

GR1968V3 Bavo Capelle zit al tegen de wijk aan, dat geeft al overlast en is voldoende opvang
GR4262Q4 Bavo Capelle is om de hoek, voldoende voor deze omgeving

GR511S7

Kindvriendelijker. Groot evenaar plein voor de deur, maar er hangen vaak jongeren 
die 's nachts herrie maken. Moet niet aantrekkelijk worden om daar uit de stad neer te 
strijken

bang dat mensen rare dingen gaan doen. Dus onveiliger gevoel, en dat is niet fijn. Oosterstraat lkon 
beter en gezelliger met meer groen en vooral kinderen meer leuke plekjes (veuilige)

GR3559X7
als deze mensen geen crimineel verleden hebben en geen overlast bezorgen in de wijk hoef het geen 
probleem te zijn, zolang ze zich aan de regels houden

GR4048S8
Als de evenaar een nieuwe bestemmingen moet krijgen waarom wordt er niet gedacht aan 
starterswoning in deze RODE wijk

GR4667T8 Het zou fijn zijn als de politie op verschillende tijden, en vaker door de wijk gaat Alleen maar overlast van de BAVO! Dus geen patienten van bavo hier gewenst!

GR582R6 Drempels op de evenaar, mag 30 km gereden worden, maar rijden 80 of meer
al genoeg problemen met de Bavo oudere mensen moeten verhuizen voor patienten. TE GEK VOOR 
WOORDEN.

GR4217Z3
Aangezien de oosterflank een "Rode wijk"' is, is het wettelijk niet toegestaan mensen met een psychische 
achtergrond te huisvesten.

GR4131P2
Geen bavo bewoners door het park en wijk laten lopen. Voel me niet veilig meer de 
laatste jaren. 1 bavo in deze omgeving is meer dan genoeg (we hebben er al overlast van)

GR1719P8
* de lantaarnpalen van dewooningen mogen verlicht worden. - ik ben tegen de 
plannen van de bavo!!

* er is al meer dan genoeg in de wijk. * bavo, bouman, pameijer etc. *gezinnen met 
problemen/opvoed/financi

GR1591X3
Ik woon al jaren in Oosterflank, was altijd een fijne wijk. De laatste tijd vind ik dit niet 
meer. Terwijl GGZ (..) (..)



GR4654Z7

de laatste vraag (oosterflank heeft overlast van....) kan ik niet invullen: ik merk dat er 
mensen op straat lopen die zich anders gedragen en waar ik een onveilig gevoel bij 
heb, maar zij dragen geen bordje om "ik ben patient van"! Dus het zou niet fraai zijn 
als ik er van uit ga dat deze mensen van de BAVO zijn! Minder auto's (overlast) in de 
wijk, creëer een tweede centrale parkeergelegenheid (naast de bestaande van het 
alexandrium).Meer behoefte aan groen in de wijk,Ga de fietspaden a.u.b. eens 
opknappen (en onderhouden), Maak drempels op de Evenaar/Grote Beer, zodat 
auto's minder hard door de wijk kunnen "scheuren". en er zorg voor dragen dat 
kleine zelfstandigen kansen krijgen in de wijk. Nu kun je niet voor een laag bedrag 
een ruimte huren, omdat alles onder Stichting CursusEnzo valt, dat heeft in feite een 
monopolie-positie. Als startend zelfstandige met een inkomen op bijstandniveau kan 
je dus niet jezelf kenbaar maken in de wijk, tenzij je jezelf in de schulden wilt steken.

- vooralsnog ben ik tegen het plan omdat de hoeveelheid mensen/gezinnen met een psychische 
aandoening  te groot is.  Het is een te grote groep! Daarnaast heb ik in mijn eigen straat (binnen 5 mtr 
van mijn huis) bijna 2 jaar lang dagelijks en elke nacht!! 

GR1517P3
aandacht voor geluiden van jongeren bij voordeuren in de nacht > galmt tussen de 
huizen. Tevens radio/audio aan met open ramen, draaiende motors

GR4699T9 Dat er meer bewoners geluisterd wordt. Zoals bij woonzorgcomplex

GR3700S1
De ondergrondse vuilnisbakken moeten vaker geruimd worden, er staat veel vuil 
naast de containers

GR4975V8

Er zijn bewoners die tuinfeesten organiseren met luide muziek en gelal, die tot in de 
nacht doorgaan.Slecht staat van onderhoud wegen en voetpaden (ongelijke 
bestrating).Honden en ganzenpoep op de stoep, waar uitlaatverbod honden geldt.

GR2813U4 Meer toezicht op zwerfvuil in de wijk. Meer voor de jeugd tussen 12 en 18 jaar.
GR500W4 Goed luisteren naar de mensen
GR2770U6 Rood is rood

GR1522P8
U bedoelt gebr. Prins Alexander? (tsjonge, jonge) Eenzijdige invulling soc. 
Huurwoning stoppen. Alleen Nederlands op straat. Patienten altijd begeleiden. Tegen te veel

GR1441W7 overdag controle, 's avonds extra controle Rood=rood

GR1381S2
De straten meer gaan onderhouden de tegels langs de gebouwen onderkuidvrij 
maken

Op 150 m. van ons huis zit de bavo. Patienten verooraken overlast. Drinken, masturberen, ontlasten op 
straat. Dealers lopen in de buurt!!

GR4785T3 veiligheid. Wij worden ook steeds ouder. Ook ouderen moeten hier kunnen wonen Meer dan genoeg overlast in de directe omgeving.,

GR3598V3 s'nachts race baan hoofdweg richting kerk a/d ijssel
In het begin gaat alles goed maar een tijdje krijg je alleen maar problemen en overlast wij hebben al een 
bavo in de buurt.

GR4199P2
Wij ergeren ons aan de verpaupering in de wijk. Met name de verwaarlozing van de 
woning en tuinen. Waarom geen bejaarden met een echte zorgbehoefte!!! het is al een rood gebied. Genoeg dus

GR3558T8
De evenaar geen BAVO …… eb de wiibstad waat betere bewoners zonder 
tafelkleden voor de ramen en als ik ze bij coop op zie blijven ik weg er is al n'bavo maakt ruimte in Hilgersberg

GR1387S1 Concentratie van mensen met een zorgbehoefte in onze wijk is veel te groot!!

GR4609R2

De bewoners vinden het onbegrijpelijk dat de brievenbus is weggehaald op de hoek 
van de Voermanweg-Kreeftstraat. Het is voor oudere mensen, ver weg om een 
brievenbus te berijken als ik die viguren door de straat zie lopen vvoelt ik mij niet veilig meer

GR751X4 geen
GR3078X5 n.v.t.

GR877S1

Regelmatig last van BAVO-cliënten die zich vreemd gedragen en overlast geven 
vooral in de zuidoost hoek van Oosterflank, met name rondom de Coöp en bij de 
speelplaats aan het Moermanskpad. Deze cliënten kopen blikken bier en drinken dat 
snel in deze omgeving op.Er zou meer toezicht op dit gedrag en preventieve 
maatregelen moeten zijn.

GR4442S4 aso's veroorzaken meer overlast Zolang prins alexander een rode zone blijft zal ik tegen het plan omtrent de evenaar stemmen

GR1384R8
de bavo patienten bevolken op mooie dagen het parkje net over de brug. Drinken 
daar alcohol, blowen e.d. Bewoners krijgen grote mond. Niet nog meer overlast e.d.

Zoals bij punt 2 vermeld, is er al genoeg overlast van personen met psychische aandoeningen van de 
BAVO- Capelle die tegen de wijk aan ligt. We kunnen nu al geen kinderen meer zonder toezicht op de 
speelplaats laten spelen. Het is absoluut onaanvaardbaar dat in dit gebied nog meer mensen met 
dergelijke problemen er bij komen en zeker niet in hetzelfde gebied in zuidoost Oosterflank. Er zijn 
ongetwijfeld andere oplossingen met een woon-zorg bestemming van De Evenaar denkbaar zonder 
personen met een psychische aandoening. In een veel eerder stadium hadden de bewoners betrokken 
moeten worden bij de plannen.

GR3521R5

meer toezicht op het straatbeeld. Strakker sanctie beleid op a-sociaal gedrag. Door 
wisseling van bewoners uit achterstandswijken gaat de wijk achteruit. Dit is een 
natuurlijke proces. Importeren van potentieel moeilijke + gedragsgestoorden zal de 
verloedering van de wijk doen toenemen zie vraag 2

GR4093T5 Wijk verloederd, doe hier wat aan. zie toelichting andere zijde

GR144X7
meer 30 km zones met drempels/versmallingen om te hard rijden te voorkomen. 
Egaliseren v/d straat om wandelen te vereenvoudigen (putten)

zie punt 2. het ouderenbeleid draait weer van thuis wonen, naar verzorgingshuizen. De evenaar is een 
specifiek verzorgingshuis. Kan zo weer voordat doel in gebruik worden genomen

GR154R1
Ga eens in de avond controleren op de o.a. de Keulenhof en Duisburghof naar het 
handelen in drugs. zie 3, onveiligheid in de wijk. ook juist voor kinderen.



GR644W4
Zelf geen probleem mee, maar kan me voorstellen dat gezinnen er bezwaar tegen hebben. Zelf ben ik 
een alleenstaande oudere

GR5104P7 De bewoners liggen in conflict met woon (..) om reden vervuiling en drugsoverlats

Woon aan het fietspad aan het Scandinaviepad en daar lopen de gehele dag en avond mensen langs 
diede weg kwijt zijn. Er zijn erbij waar je geen last van heb maar er lopen er ook een stel waar je echt 
bangvan gaat worden. Het is niet alleen de Bavo maar ook de Pameyer stichting, kinderopvang en nog 
meerdie in de flat wonen die de weg kwijt zijn.  Genoeg is genoeg. Anders nemen wij het huis van de 
Wethouderwel.

GR4805Y9 schoonheid in breedste zin wijk heeft genoeg opvang voor diverse patienten
GR1127R7 Wij hebben al genoeg ellende met verslaafden

GR176V7

De aanleunwoningen aan de Horsenserf waren bedoeld voor ouderen zoals 
afgesproken bij de bouw medio 1984. Tegenwoordig worden ze verhuurd aan  een 
ieder, terwijl de doelstelling ouderen niet meer worden nageleefd met als uitkomst 
wiet telers en asso. mensen . Dus doe daar eens iets aan. we moeten niet proberen of iets lukt.

GR2259Z6 BAVO Europoort Capelle aan den IJssel ligt te dicht op de normale woonomgeving We moeten allemaal ergens kunnen wonen en leven.

GR4170P9

WE hebben al last genoeg van de Bavo en Bouwmanhuis uit Capelle aan den IJssel , waardoor onze 
handhavers en politieniets aan doen.  Laat ze eens controleren en een alcohol verbod invoeren ipv losse 
hondjes te bekeuren.

GR13Y5
Voor personen met een psychische aandoening is de wijk en directe omgeving te druk. Zij komen niet 
geheel tot rust vooral in de weekeinden is het razend druk van de nabij gelegen winkelcentra.

GR4232X7
voor de oudere wijkbeewoners blijft er niets meer over. De veiligheid om de Evenaar die voorheen goed 
was verdwijnt

GR2273X2 Volgens bewoners geeft dit overlast. Zelf geen ervaring omtrent problematiek
GR3011R3 Zoals het nu is is het goed verhinder, dat ouderen kunnen worden belast mot evt te verwachten/ …. Met toekomstige bewoners

GR4033S4
beter schoonhouden v.d. wijk, icl. Singels. Eigen huisvuil container terug. Extra 
rioolreiniging i.v.m. wateroverlast. Bestrjding van drugsdealers, even aan plein. Vanwege de te verwachten hevige overlast!

GR3846Q2

Het zou schelen als de Bavo wat duidelijker gedragsafspraken maakt met haar 
bewoners. Nu zie je geregeld klanten van de BAVO met flesjes bier op straat lopen. 
Meestal zijn  deze mensen rustig, soms agressief, soms dringen ze voor bij de COOP 
en soms zie je iemand in het openbaar staan plassen. Vanwege de pverlast vooral voor de kinderen die daar spelen.

GR575Z4 uitwaaiering van nog meer gestoorden in de wijk.

GR1380Z7 Onderhoud bestratingen (m.n. trottoirs) openbaar groen en singels kan beter

Uiteraard heeft iedereen recht om ergens te wonen. Maar met nu al de BAVO zo dicht bij is het plan te 
veel van het goede. We zijn al een rood gebied. Dat de Bavo formeel in Capelle staat doet hier niets aan 
af. Voor de ouderen die in de Evenaar blijven wonen wordt de verhouding ouderen/probleemgevallen 
volstrekt scheef. Dooddoeners als "bij klachten kunt u zich melden" zijn een doekje voor het bloeden. 
Klein pluspunt is de inbreng van bewoners in de beheercommissie.

GR767T8
Uit het niets, komt zo'n patient op je af, met een voorwerp zonder dat je die 'persoon' iets hebt 
aangedaan!

GR4237P2 Ter voorkoming van overlast en achter uitgang vd wijk. Laat het voor bejaarden blijven. Rood is rood

GR1914P6
Tegen. Bavo Europoort is betreft mogelijke overlast al genoeg. Ben zeer tegen de mening van oude 
mensen met jongere mensen etc. Oude mense willen geen onrust.

GR4329P8 Tegen: overlast verwachting + voldoende met complexen bij Bavo bij het xiekenhuis en desnoods

GR3600Q7 (..)
Tegen: omdat ouderen huisvestiging voor bewoners van de oosterflank heel belangrijk is. Voor ouderen 
die niet meer zelfstandig in oosterflank kunnen blijven wonen

GR3218W1

tegen het plan om in De Evenaar personen met  psychische problemen op te nemen aangezien er in 
BAVO bij het IJsselland Ziekenhuis ook al personen met psychische aandoening worden opgenomen en 
BAVO en De Evenaar heel dicht bij elkaar liggen en het mijns inziens dan te veel personen met deze 
problemen in de wijk komen.

GR3764Q9

Rotterdam Oosterflank is in het beleid van de gemeente Rotterdam (Convenant 
Huisvesting Bijzondere Doelgroepen) reeds  een rode wijk.Dat betekent dat 
Oosterflank reeds teveel bewoners heeft met (psychische ) problemen en ook 
overlast heeft van de tegen deze wijk aan gelegen Bavo Europoort in Capelle aan 
den IJssel, waarvan  al veel bewoners  met  dezelfde problemen iedere dag in onze 
wijk vertoeven en dan past het niet in de Evenaar nog eens mensen met psychische 
problemen te huisvesten. Want roder dan rood is niet te accepteren. Tegen de plannen omdat er al genoeg problemen zijn.

GR1632Y3 Te grote belasting voor de wijk

GR4583R3

Evenaar: terug naar het oorspronkelijke plan: (particuliere) eensgezins woningen. 
Verkeer: opheffen van de hinder die de metro veroorzaakt bij de verkeersbeweging 
in de wijk etc.

Rotterdam Oosterflank is reeds een rode zone in het Convenant Huisvesting Bijzondere Doelgroepen van 
de gemeente Rotterdam en er is nu al genoeg overlast in deze wijk en er wonen in deze omgeving al veel 
verwarde personen al dan niet begeleid.De plannen met de Evenaar zijn dan ook de bekende druppel 
op een gloeiende plaat.



GR1445V3 Rood is rood!!

Rotterdam heeft  bijzondere huisvesting in kaart gebracht. Oosterflank kleurt daarin rood. Betekent dat de 
balans tussen verschillende type bewoners dreigt door te slaan naar een negatieve woonsituatie in de 
wijk. Zodra de balans doorslaat naar een negatieve woonbeleving, kan de wijk zo maar in een situatie 
komen te verkeren, waar we met zijn allen niet blij van worden: opeenstapeling van (te veel) multi-
problematiek. Dit moet voorkomen worden! Er zijn genoeg voorbeelden in Rotterdam, waar dat in het 
verleden gebeurd is. Er is niet voor niets een Rotterdamwet. Rood is rood, en daar moet vanwege 
economische belangen niet naar oranje gemanoeuvreerd worden.

GR1425Y1 Rood = Rood, onze wijk staat toch al onder druk! De politiek schoffeert haar eigen regels
GR4579Q3 Wijk vervuilt. D.m.v. overvolle vuilcontainers en veel zwerfvuil Rode zone! Genoeg is genoeg!

GR4259U8
Overlast van hondenpoep, parkeerplaats creeeren hoek Kieldreef. Nu staan auto's 
geparkeerd in brandgang. En op het grasveld.

Personen met een psychische aandoening kunnen niet in de Evenaar worden gehuisvest. De Evenaar 
staat  in het midden van een woonwijk. Personen met en psychische aandoening ontberen structuur in 
hun bestaan en  zijn veelal aan de medicatie . Dit in combinatie met het gebruik van alcohol- supermarkt 
op enkele tientallen meters van de Evenaar-  leidt tot een inherent onveilige situatie in de woonwijk 
(Oosterflank). 24/7 toezicht op deze groep van personen is onmogelijk.Bavo Europoort dient zich uit het 
project terug te trekken. Zulks is m. i.  ook  in het belang van de andere  bewoners die in de Evenaar zijn 
of worden gehuisvest.

GR1673W3 Zo houden niets veranderen overlast omwonenden en kinderijke wijke

GR1458X9

Men moet ervoor zorgen, dat er niet meer (ex)huurwoningen worden verkocht. Het 
wordt hier zowat een smeltkroes van nationaliteiten. Vel woningen worden vaak aan 
Oost Europeanen verkocht. Tevens zijn er een aantal woningen aan de Evenaar(weg) 
zelf aan de huur onttrokken voor een soort begeleid wonen, Het lijkt me zowel 
genoeg. Ouderen met zorg van harte welkom!

GR1757W5 Oude van dagen zijn soms de weg kwijt. De rest is aan kekweekt!!

GR4777P3

Op korte afstand(een bruggetje over ong,. 100 meter) is al een grote BAVO . Dit is m.i. voor deze buurt al 
genoeg. Ik heb persoonlijk meegemaakt dat bewoners van de BAVO bij de buurtsuper (wat volgens mij 
verboden is)regelmatig biertjes e.d. kochten. Tegenwoordig kom ik maar 1 x per jaar in die buurt voor 
een bezoek aan het IJsselland ziekenhuis.

GR4070S6
Mensen met een verslaving moeten  voor hun eigen belang beschermd worden. Een 
alcohol verslaafde naar de super laten gaan is belachelijk!

Oosterflank is een rustige wijk met zowel veel gezinnen met jonge kinderen als zelfstandig wonende 
bejaarden. Om naast BAVO Capelle (op de rand van de Oosterflank met veel aanloop naar onze 
buurtwinkel) nóg een BAVO met psychische patiënten in de wijk te dumpen is buitengewoon 
onverstandig en ongewenst.

GR1368R9 Oosterflank is een "rood" gebied, gaat tegen de regels (de wet) in

GR1483Q8

Meer toezicht op de patienten van de BAVO Capelle aan den IJssel, die naar onze 
wijk lopen om alcohol te kopen.Meer toezicht op de verboden overgang voor auto's 
in de Hammerfeststraat van Rotterdam naar Capelle en v.v. Oosterflank heeft al genoeg probleem gevallen.

GR3638R8 meer groen wat beter wordt onderhouden Ook mensen met psychische problemen hebben recht op een plekje!!

GR1540X5

Onze wijk Oosterflank staat al genoeg onder druk door de overlast van personen met psychische 
problemen uit de BAVO Capelle aan den IJssel die vloekend en schreeuwend door onze wijk lopen en 
zich vreemd gedragen. Kinderen en ook volwassenen zijn bang voor deze personen. Dit alles wordt ook 
bevestigd doordat onze wijk als RODE wijk is benoemd en dat hier niet meer personen met psychische 
problemen kunnen worden gehuisvest !!!Momenteel wordt de onrust over psychische personen 
bevestigd door de vele berichten in de media (moorden/verkrachtingen/dreigementen met hakbijlen 
etc.).Er heerst in Rotterdam een tekort aan woonruimte voor studenten. Waarom wordt de Evenaar dan 
niet hiervoor gebruikt?

GR3580P6
Tegengaan van overlast. Bavo zorgt nu al niet voor begeleiding als hun clienten 
buiten zijn. Moet er niet aan denken dat er straks nog 35 bijkomen! onze wijk is al rood en 1x rood is genoeg

GR3697P6 omdat ik niet kundig genoeg ben om het te beoordelen wat de gevolgen voor mijn woongenot zijn

GR4194X3

Vergroting kwaliteit buitenruimte door:-  kwalitatief beter onderhoud van het 
openbare groen (bevat veel zwerfvuil);-  kwalitatief beter onderhoud van de trottoirs 
en fietspaden (veel trottoirbanden liggen er schots en scheef bij en bovendien 
beschadigd door onderhoudswerkzaamheden;- plaatsing van nieuwe afvalcontainers 
door de gemeente (veel van de huidige containers vertonen grote roestplekken, 
beschadigingen en ontsierende grafitti);- regelmatig opruimen van zwerfvuil rond 
afvalcontainers; Omdat de wijk er dan niet veiliger op wordt. En het voor kinderen niet meer onbezorgd buitenspelen is.

GR2718R2
Omdat de Oosterflank al een "rode" zone is,wat betekend dat er al meerdere instellingen zijn voor 
personen met psychische klachten



GR4697W7

uitstraling: zorg voor beter onderhoud, schonen singels van zwerfvuil en aanwas wat 
er niet in hoort. stuur grasmaaiers en geen ploegers de wijk in, voorkom te hoog gras 
en onkruid dan dwing je de bewoners (misschien) tot beter onderhoud van straatje 
en tuin in ieder geval geen uitnodiging voor zwerfvuil en je kan je omgeven er op 
aansprekensociale huurwoningen: zorg voor een betere toewijzing en controle, de 
wijk wordt momenteel overspoeld aso,s (sorry voor dit woord maar het is duidelijk 
)het worden er te veel, een stuurloze groep krijgt de overhand, een veel voorkomend 
gesprek in de wijk met als gevolg verhuizing (vluchten)

Omdat daardoor de kans dat de wijk verder verloedert, groter wordt. In de directe omgeving van de wijk 
bevinden zich al een BAVO-kliniek en een Bouman-kliniek voor de opvang van drugsverslaafden. In de 
wijk zelf leidt dat tot allerlei vormen van overlast (zoals bedel- en hanggedrag, bierblikjes en ander 
verpakkingsmateriaal op trottoirs en in tuinen,  etc.).

GR783X5
Meer toezicht van de politie of toezichthouders vooral de hangjongeren bij het 
Poosterplein Grote Beer na 1800 uur ga ik niet meer na buiten dat vind ik onveilig Niet veilig!

GR487S9 Geen idee

niet meer psychische personen in de woonwijk en zeker niet in combinatie met CVD gezinnen met 
kinderen, daarnaast ouderen die de laatste levensjaren de rust verdienen zonder angst. Deze groep moet 
zonder spanning kunnen bewegen binnen en buiten het complex, ervaar tijdens uitlaten van hond dat ik 
zelf al gespannen raak van de Bavo bewoners capelle a/d ijssel die vrij rondlopen in en om aangrenzende 
park (roken,drinken en laten het vuil achter) bij aanspreken daar van volgt op zeer grove manier 
verwensingen .voorkom het vluchten van huidige bewoners uit de wijk dan is het voor iedere doelgroep 
prettig wonen

GR1143W7 n.v.t.
Niet huisvesten in de Evenaar. Rondom de Evenaar wonen gezinnen met kinderen het moet een 
zorgcomplex blijven voor ouderen.

GR775X9 Onderhoud groenvoorziening en aanpak zwerfvuil (vooral bij restafval bakken) Nee, woonbeleidbepalers doen soms domme dingen!

GR2995X4
Meer controle, en een betere selectie bij het selekteren van nieuwe bewoners. Nu 
hoog gehalte Pameyer (..) etc. n.v.t.

GR4301U6 Misschien word ik zelf eens een psychisch patient,. Dan wil ik ook goed verzorgd worden

GR4188T8

Mijn schoonmoeder heeft in Evenaar gewoond. Door Humanitas willen en (..) ontmanteld. Voor het plan 
Evenaar had men in de voorfase veel transparanter moeten zijn, en participanten voor tegen groenstrook, 
en kijk uit op diverse bankjes. Daar is hel veel problemene, met mensen van bavo.

GR3675Z3 Door goed te luisteren naar de buurtbewoners mensen niet meer toerekeningsvatbaar of psycho krijgen
GR1704V8 Mensen moeten ergens wonen

GR3760S1
Geen doorgang van de plannen voor woon-zorgcomplex de Evenaar. Meer zorg voor 
schoonhouden buitenruimtes, vooral rond de vuilcontainers.

Mensen met een psychische aandoening horen niet gehuisvest te worden in een woonwijk met oudere 
en jonge mensen met kinderen

GR1785X3

Er is geen sprake van permanente overlast patienten BAVO Europoort, maar wel 
incidenteel. Het is niet duidelijk waar die overlast gemeld kan worden en wie er dan 
op kan treden. Politie maakt vaak een probleem van iets [niet altijd erg taktvol 
optreden] terwijl BAVO zelf blijkbaar de eigen patienten niet onder controle kan of 
mag houden. Overlast is openbare dronkenschap, wildplassen, lawaai, maar zelden of 
nooit agressief gedrag. Sommige buurtgenoten hebben het over diefstal; zelf heb ik 
daar geen last van (gehad).

maak me wel zorgen over de begeleiding. Telkens blijkt men tekort te schieten in de begeleiding van 
psychiatrische patienten.

GR4631V6

zorg dat buiten ruimtes er goed uitzien! Zorg dat groenvoorziening er goed uitziet! 
Bestrating ook voor de woningen goed eruit ziet eerste signaal dat de wijk 
functioneert!!! De buurtwinkel een sociaalcontat geven! behouden!

Luister naar de bewoners van Oosterflank. Niet nog meer onderzoeken uitvoeren die de mening van de 
bewoners laten verwateren. Op den duur vullen bewoners de onderzoeken niet meer in waardoor het 
lijkt of men het eens is met de voorgenomen plannen.

GR4167P2 Bestrating egaliseren. Voor het groen dat verwijdered wordt opnieuw plaatsen.

Laten we er van uitgaan dat verslavingsproblematiek ook een psychische aandoening is. Dan heeft de de 
wijk al aangetoond om te kunnen gaan met de BAVO (en met een beperkt aantal bewoners die niet of 
nauwelijks zelfstandig kunnen wonen, die nu reeds in de wijk gehuisvest zijn). Het gaat er niet om dat er 
mensen met psychische klachten in de Evenaar komen worden, het gaat om de 'mix' van mensen die 
allemaal speciale zorg nodig hebben. Het is onwenselijk deze groepen in één gebouw te concentreren, 
terwijl de alternatieve optie van spreiding ('menging') met niet-zorg behoefenden nimmer onderzocht is 
(bv  studenten, zelfstandig wonen-trainees [alleenstaande jongeren onder de 18], zelfstandige ouderen 
zonder zorg).  Het probleem is dat de Evenaar uitsluitend bewoond gaat worden door groepen met de 
noodzaak tot intensieve zorg, en dat al die groepen zich niet alleen in het huis, maar ook in de wijk zullen 
bewegen.  Het draagvlak van de ene sociaal zwakkere groepn kan niet de andere hulpbehoefende groep 
zijn.  In wellicht misplaatste zaken-taal: de wijk kan niet functioneren op 'burners', zonder dat daar 
voldoende 'earners' tegenover staan.

GR4729X3
het groen in de wijk moet beter bijgehouden worden en het voetpad worden gebruik 
als fietspad + scooters

Las laatst een toelichting. Deze huize kampen heel veel met personele bezetting, Als dit huis gebruik gaat 
maken van tel.nummer of wat voor tech. melding ben ik radicaal tegen! Personele begeleiding = 
oplossing in eerste instantie is het de begeleiding die het doet.

GR4215U7 wijk is in een afglijdende situatie door invloeden buitenaf Je kunt het morgen zelf ook hebben.

GR2621S5

terug keren van de wijkagent in de wijk. Instellingen voorzien van avondklok. 
Gemeente/politie goed laten informeren over personen met psychische aandoening 
(vaatstra). Geloof en vertrouw niet op personen met respijt. je hebt al genoeg van die instellingen in de buurt

GR4204Z2 is al genoeg overlast van BAVO Capelle



GR4497W2 Afgelopen moet zijn met de hang jongeren in de wijk

in de wijk last van drugsverslaafden - gebruiken. In de wijk wordt van tijd tot tijd auto's vernield, zie politie 
rapporten. Er zijn veel kinderen in de nabijheid van de evenaar. Liever, zie ik avondklok toegepast voor 
deze personen. Liever, wederom wijkagenten zichtbaar in de wijk als voorheen. Overheden jokken veel te 
veel, ben bang dat ipv mensen met een psychische aandoening ook verkrachters en moordenaars 
worden geplaatst. die klaar gestoomd om terug te keren in de maatschappij. Vaatstra

GR2491Q4 Ik woon op de Kobelaan, dus niet in de buurt en zal er dus ook geen last van hebben.

GR2713W6

Het zou aantrekkelijk zijn om het vijvertje onderaan bij LaPlace wat leuker te maken, 
bv wat drijvende kunstwerken er in te plaatsen, zoals in veel andere Europeese 
steden. Het is in de zomer een mooie plek om op te trappen te zitten. Ik woon niet in de buurt van de Evenaar

GR3812W5

1. Betere verlichting en bestrating van de gemeenschappelijke (toegangs/brand) 
paden achter de woningen2.  Aanbieden  aan woningeigenaren van 
participatiemogelijkheden bij (groot)onderhoud vanwege de woniningstichtingen 
b.v. gevel Ik wil niet met angst leven

GR920T5
Bavo is gewenst, ik ben van mening dat het geen extra overlast geeft. Bavo is zeer 
welkom!

Ik vind het moeilijk om daar over te beslissen. Iedereen heeft recht op huisvesting, maar als men er 
overlast van krijgt (wat helaas ook gebeurt) dat is men niet zo blij er mee. En hoe wordt het toezicht en 
begeleiding?

GR4895S7

Om de mensen die wonen in de wijk wonen beter te beveiligen moeten er meer 
camaras geplaatst worden en de straten eenrichtingsverkeer maken voor een betere 
doorstroming vooral in de omgeving van de Kreeftstraat en de Voermanweg, want er 
staat iedere dag file's in de straat en dubbel geparkeerde auto's. En er moet meer 
actie tegen drugs handel er wordt constant drugs verhandeld rond het flat waar ik 
woon en er wordt ook ingebroken in de bergingen. Wat de camara''s betreft'zet er 
een neer op de hoek van de Voermanweg en Kreeftstraat.

Ik vind het beter dan deze personen in diverse woningen in de wijk te huisvesten.  Ik verwacht een beter 
toezicht en  meer woonruimte vrij voor anderen.

GR4193P4 Ik ben voor! Mensen met psycische problemen moeten een kans krijgen om hier te wonen

GR3087W5
ik ben voor maar wel dat de mensen goed begeleid worden als de mensen naar het winkelcentrum willen 
of een wandelingen wilt maken.

GR3563Y7

- verbeter s.v.p. het onderhoud aan openbare groenvoorziening in en rond de wijk  
en de bestrating ( zowel trottoirs als fietspaden en rijwegen ). Er vallen regelmatig ( 
oudere ) mensen t.g.v. door wortels omhoog gedrukte stenen en stoeptegels...- zorg 
s.

ik ben tegen personen met een psychische aandoening in een woonwijk oosterflank met kinderen en 
scholen.

GR1432Z6 ik ben tegen ik wil geen overlast voor mijn huisdeur

GR4141U1

Oosterflank schreeuwt om aanpak buitenruimte, waarbij het nuttig is om bewoners 
daarbij meer dan heden te betrekken. Technische en sociale aanpak problemen 
moeten samen worden aangepakt, kunnen dan hand in hand achteruitgang stoppen. 
Het houden van een bewonersbijeenkomst en een tafeltjes avond is onvoldoende om 
de sociale cohesie in de wijk te versterken. We missen ook het " ouderwetse" 
opbouwwerk.Ik denk dat clienten van de Bavo ten onrechte (deels?) verantwoordelijk 
worden gehouden voor ( soms irritante?)  problemen. Beeldvorming speelt een grote 
rol. De invulling van de plint  (mede) door buurtbewoners kan een positieve bijdrage 
leveren.

Ik ben TEGEN het plan, omdat onze wijk Oosterflank in het beleid van de Gemeente wordt gekenmerkt 
als "Rode wijk" en er niet nóg meer mensen met psychische problemen - zoals nu het geval is - willen en 
kunnen opnemen.Voorts moet mij van het hart dat ik de handelwijze van de "heer" de Langen con sorte 
ronduit schofterig vind. Dit heerschap c.s. . bestierde het  namelijk om willens en wetens, zonder inspraak 
en/of medezeggenschap van buurtbewoners bij het opstellen van het plan, dit bij diezelfde 
buurtbewoners door DE STROT TE DUWEN. Gedurende de looptijd van het conflict is de "verdeel-en-
heers- techniek" in alle toonaarden gehanteerd en heeft men zich bediend van LIST en BEDROG...Op 17-
01-2018 heb ik persoonlijk ( én met mij  enkele honderden buurtbewoners )  van hem via de 
omroepinstallatie mogen vernemen dat hij links- of rechtsom alles in het werk zou stellen om ZIJN plan 
doorgang te laten vinden. Hoezo Democratisch...? Of is dit een reguliere handelwijze binnen het CDA...? 
Geen wonder dat het electoraat het vertrouwen in de politiek volledig kwijtraakt. Vertrouwen komt te voet 
en gaat te paard...! In dat licht mag en kan dit individu het predicaat "volksvertegenwoordiger"  NIET 
dragen.Volksverlakker is een  meer toepasselijke titel.

GR1456Y5

De wijk Oosterflank is in de afgelopen jaren hard achteruit gelopen, mede door de 
grote verandering van de samenstelling van bewoners. Het niveau van bewoners is 
sterk gedaald en er zijn veel gezinnen met een rugzakje komen wonen in de 
Oosterflank.De wijk heeft niet meer de uitstraling van een rustige woonwijk, wat voor 
de betere opgeleide bewoners aanleiding kan geven om de wijk te verlaten. Dit 
impliceert dat de wijk nog verder achteruitgaat omdat veelal nieuwe bewoners een 
andere sociale inslag hebben.Als suggestie wil ik de gebiedscommissie meegeven 
om te proberen de kwaliteit van de bewoners te verhogen doormiddel van de wijk 
aantrekkelijker te maken voor eventuele gezinnen die iets meer te besteden hebben. 
.

Ik ben ontevreden ze lopen vanaf Coop met een blik bier en wordt halverwege weggegooit (voor 
kinderen niet goed)

GR470Q6

Terugkeren van de wijkagent in de wijk. Gemeente en politie goed laten informeren 
over personen met psychische problemen (geen Vaatstra 2).  Psychische 
aandoeningen is een groot woord, dus geen plaatst voor personen met "respijt".  
Geen plaatst voor zeden delicten. Er fietsen veel kinderen van Capelle aan den IJssel 
naar Emaus college in Oosterflank (Rotterdam-laexander.)

Ik ben noch tegenstander noch voorstander van het huidige plan.  Vrees wel de leegstand. Heb daar 
middenin een stadscentrum een naar voorbeeld van gezien. Vind het te ver gaan dat je als omwonende 
inspraak zou kunnen hebben over de invulling gebaseerd op de zorg die aan de mensen verleent moet 
worden. Wel moeten buurtbewoners de waterdichte garantie krijgen dat de veiligheid gewaarborgd is en 
de overlast, die er nu al is, aangepakt wordt. Samenwerking tussen gemeente, politie, de instellingen en 
bewoners. Platform en misschien herstart BuurtBestuurt.



GR594T8

Ik ben het mee eens dat personen met een psychische aandoening gehuisvest moeten worden, maar niet 
in een wooncomplex van diversen samenstellingen.In de praktijk leid dit voor overlast zowel in het 
wooncomplex als in de omgeving. Ook de samenstelling van dakloze gezinnen kunnen overlast met zich 
meebrengen doormiddel van ex-partners die verhaal komen halen. Momenteel is er al veel overlast van 
personen met een psychische aandoening die zich ophouden in het park rondom De Evenaar en de 
speelplaats voor de kinderen.In het park wordt veel gedronken, geblowd, geünieerd, geslapen en 
geschreeuwd, wat als dreigend overkomt. In de enige buurtsuper in de wijk komen deze personen erg 
provocerend over.   In een woonwijk met ± 10.000 bewoners is het niet verantwoord om nog meer 
overlast te creëren.

GR4497W2

Ik ben er tegen het ombouwen van de Evenaar. Het woord Psychische aandoening is een groot woord. 
De overheden (gemeenten jokken veel) waardoor zij niet open en transparant naar de bewoners toe. Heb 
behoorlijk bezwaar tegen zeden delicten die respijt hebben. Misschien ben ik grof, maar een een mens 
met honden karakter maakt men geen lieve poes van. Wanneer personen met Psychische Aandoeningen 
op straat komen dan zijn er geen of nauwelijks controle, bij eventuele gebeurtenissen komen er geen 
politie, zij hebben andere prioriteiten. De gemeente kan beter deze woningen geschikt maken voor één 
persoon woningzoekende (geen antikraak woning), dan probleem creëren in de wijk. Ombouwen van de 
evenaar kan de huizenwaarde omlaag drukken.

GR2264X7 Meer politie door elke wijk. Iedereen moet ergens wonen

GR4129Q7 Maak er weer een oudereflat van
Idioot plan om dementerenden en mensen met psychische problemen bij elkaar te plaatsen. Waar zijn de 
ervaringdeskundigen?

GR3571R1

Meer onderhoud aan de fietspaden wegens boomwortelstuwing. Bij extreem brede 
stoepen tussen de bomen in extra parkeerplaatsen. Voetpad tussen aarhuispad en 
parkeerplein verbreden. Bij die parkeerplekken kan er niet eens een invalide- of 
kinderagentje door. Hier word de wijk niet beter van!

GR4181W2 dat er voor het maken van beslissingen gepraat wordt met bewoners Het was toch goed zo als het was voor oudere mensen

GR1833W3

Het moet geen dumpplaats worden voor allerlei soorten categorieen mensen met totaal verschil, terwijl 
er gelegenheden zijn waar ieder op zijn/haar plek kan zijn zoals in het gigantische bavodorp. Als 
bejaarde zou ik me de in de evenaar niet op mijn gemak voelen.

GR4427X9
Metro overgang oosterflank te vaak dicht er ontstaan files, ned stinkende auto's. Dure 
oplossing onder de grond de metro

Het is een rode zone! De belasting is al te groot met twee gebouwen uit hoofdzakelijk probleem vallen 
recht tegenover de evenaar!!

GR4913S3 Het is een huis voor ouderen, die al hoog bejaard zijn. En niet voor verslaafden.

GR3493Y4
Er lopen al te veel problematische mensen rond in deze wijk. Drinken, schreeuwen, 
vloeken, etc. Het is belangrijk dat ieder mens een plek heeft er een dak boven het hoofd

GR3772P7
Het huis beschikbaar houden voor ouderen zorg en voor klanten die uit behandelt zijn in ziekenhuis nog 
niet zelf standig kunnen wonen.

GR1373W6 Hangjeugd geluidsoverlast 's avonds laat parkeerterrein grote beer

Het gaat niet erom of we nu al problemen gehad hebben of hebben, maar dat de kans op problemen 
steeds groter worden naarmate er meer mensen met problemen komen wonen in deze buurt.De 
opvangcapaciteit is al ernstig overschreden voor dit soort mensen.

GR378P5 overlastgevende bewonders uitzetten!! Drugspanden sluiten. het gaat juist weer wat beter met oosterflank.
GR3755V4 Ik heb geen suggesties alles is ok Gevaar voor de omgeving vooral voor kinderen en schooljeugd
GR4670W8 Bejaardenhuis evenaar in stand houden!!! genoeg ellende in de wijk.

GR3742T7
Waar is (zoals vroeger) agent op straat?? (voor eventuele aanwijzingen) of andere 
ideen of vermoedens?! Tips!! geen commentaar

GR3585W6 Meer aandacht voor de buitenruimte (ofwel, goede weg en voetpaden, parkeren) Geen bejaardenhuis ontmantelen ze zijn zo nodig!!!
GR1155Q1 minder te oude en uitgegroeide bomen! Meer parkeerplaatsen eventuele óngeregeldheden'??
GR4307Z6 Ik mis handhaving door de overheid met alcohol + hondenpoep met opruimplicht Ervaren nu geen overlast. Plannen voor een buurtontmoetingscentrum/restaurant lijken mij zinvol

GR441Z4
Meer zichtbare, menselijke toezicht en handhaving in de buitenruimten, m.n. in 
voetgangersgebieden, op woonerven en rondom afvalcontainers er zou naar een andere locatie moeten worden gezocht!

GR2684W8

Het drankverbod is er gelukkig wel mar kan nauwelijks worden gecontroleerd. Dus 
vaker controlren vooral 's avonds. Sluiting van de avondwinkel waardoor er 's avonds 
tot 01.00 uur geen voertuigen met harde bas muziek en meegillende personen 
komen het aanbrengen van een vaste camera aan de parkeerplaats Grote Beer t.h.v. 
Oosterwiek er zijn instellingen dit soort mensen er zijn al genoeg verharde mensen die van en los lopen

GR2255S3
Er zijn in de laatste jaren steeds meer personen en instellingen gekomen die met (ogenschijnlijk) 
psychische problemen te maken hebben hier in de wijk

GR3851Z8

Er zijn hier in de wijk en direkte omgeving voldoende psychische problemen zonder dat daar ook nog 
personen met psychische problemen of aandoeningen bijkomen zoals: misdaad , drugs, geluidsoverlast. 
Plannen? Gebruik de evenaar als woning voor studenten.

GR5038R9
De vraag is "wat kan een wijk aan" Bavo/Bouman/individuele opvang van deze 
instanties etc.

Er zijn al voldoende patiënten van de BAVO en Boumankliniek in de Oosterflank. Nog meer zou de 
overlast vergroten en de wijk veel minder aantrekkelijk maken.Bavo en Bouman zijn de laatste jaren al 
veel groter gegroeid en genoeg is genoeg.



GR3738T4
de mensen moeten meer verantwoordelijkheid nemen voor hun directe 
woonomgeving. Denk daarbij aan onderhoud tuin en zwerfvuil in directe omgeving.

Er zijn al genoeg problemen met deze personen in onze wijk. Als er nog meer bijkomen wordt het steeds 
maar erger denk ik.b.v. : een bankje wordt door hen vernield, er komt geen andere in de plaats, want die 
is dan de andere dag wel weer stuk.            van dieren houden ze niet, want anders gooi je geen stenen 
naar eendjes in de vijver.  (jeugd)           winkelwagentjes  mee naar huis en daarna ergens dumpen.           
enz.

GR4590Q6
Er wordt in de wijk genoeg mensen met een psychische aandoening opgevangen en of gehuisvest 
(collectief/individueel)

GR1532W5

Woonomgeving: vanwege de vele sixt bestelwagens die veel dubbele 
parkeerplaatsen in beslagnemen. Veel verpakkingen van de vele eethuisjes in en 
rondom Alexandrium die in de auto worden opgegeten en op straat worden 
achtergelaten!! Het betreft de grote beer

er worden te weinig garanties gegeven tav. Nieuwe bewoners en hun te verwachten hinder. Tot nu toe is 
het incidenteel maar bewonders twijfelen.

GR4524S5 meer politie controle voor het te hard rijden op de hoofdweg er staan te veel woningen om heen

GR949Q6 Terug, per direct, naar de situatie voor deze onzinnige, onveilige en apolitieke actie
Er moet een mogelijkheid blijven dat bewoners om wat voor reden in de Evenaar en in hun eigen wijk 
blijven wonen. Op het bavo terrein opvangen, daardoor goede controle

GR3659P1 Geen nieuwe bewoners met een zogenaamd rugzakje. er is ook een opvang vlakbij het ijsselland en er moet ook rekening gehouden worden met kinderen

GR4082V6

Zorg dat het een wijk blijft met en voor de Nederlanders. Laatste jaren overspoeld 
met buitenlandse mensen.Op zich niets op tegen maar niet in elke straat de huizen 
voldouwen met deze mensen.Een verhouding 8:2 zou voldoende moeten zijn. Het 
moet hier geen Spangen worden uit de jaren 80-90.

er is een te grote concentratie van welke instelling dan ook: BAVO, Bouman CvD, pameyer, genoeg is 
genoeg en rood is rood (gebiedsstructuur)

GR4243W7
Er is een code Rood voor de wijk wat betreft de huisvesting van mensen met een psychiatrische 
achtergrond.

GR1940S3 Er is al zo'n instelling op de rand van Oosterflank en Capelle a/d IJssel.Is meer dan voldoende.

GR1881V5
Meer voorlichting op de scholen tav. Drugs gebruik en de consequenties. Persoonlijk 
gerichte opleidingen geven opdat men het nut ervan ervaart. Dit hoort niet thuis midden in een woonwijl wel daarbuiten zoals bavo en bouman

GR4897S2 Dit hoort niet thuis in een kinderrijke wijk
GR3467W3 Zoals het nu is moet het blijven Die mensen moeten ook een kans hebben

GR646T2 Meer blauw (politie) i.v.m. verhandelen van drugs om en rond park Varnasingel

Deze wijk is er in de in 26 jaar dat wij er nu wonen de laatste 8 jaar steeds verder op achteruit gegaan 
overlast van overvallen en herrie in de wijk, we hebben een buurtwinkel die steeds meer last krijg van 
mensen met psychische problemen. Wij vinden wel dat deze mensen geholpen moeten worden maar 
niet in een woonwijk waar veel kinderen wonen die hier opgroeien. Oudere mensen moeten in het 
bejaarden centrum De Evenaar wijken omdat deze en dat vindt de Gemeente beter daar mensen in moet 
komen met toch psychische aandoeningen.Mijn mening is dat hier een andere oplossing voor moet 
komen.

GR3612R4
Meer snelheidscontrole op de hoofdweg tussen capelseweg en grote beer wordt 
dikwijls 100/120 per uur gereden Deze plannen mogen geen doorgang vinden

GR3783U3 Deze personen zijn er al genoeg in de wijk.
GR3652Q8 ? Deze personen horen niet in een woonwijk met kleine kinderen en oude mensen. Zie (veiligheid)

GR145R8 Dat ze eerst het ene op moeten oplossen voor de weer wat anders hebben.
Deze personen horen niet in een dichtbevolkte wijk te worden gehuisvest en zeker niet samen met 
ouderen.

GR2P9 maak van de evenaar huizen voor 55 plussers Deze mensen moeten toch ook gehuisvest worden.

GR3578P7

Verbetering van de handhaving, m.n. op het gebied van  dealen van drugs ( o.a. 
Rigapad 11, bij politie welbekend) en het uitbannen van parkeren van (grote) 
bedrijfsvoertuigen, waardoor delen van de wijk wel lijken op een bedrijventerrein. der zitten al genoeg gekken hier

GR621Z6 De wijk is al rood. Niet nog meer. de wijk is in de afgelopen jaren al flink achteruit gegaan.

GR1417W1 niet alle probleem gevallen bij elkaar
De wijk is de laatste jaren toch al belast met de instroom van onaangepaste bewoners en heeft niet voor 
niets de status 'rood'.

GR4302Y6 De wijk is al rood. Zie nr. 2.
GR3400Y5 de wijk is al genoeg belast
GR471Z2 De wijk heeft al problemen genoeg.  Is niet zo maar een rode wijk in het beleid van Rotterdam

GR4299S6 Plannen de Evenaar afblazen.

DE WIJK HEEFF GENOEG LAST VAN CRIMINALITEIT EN VAN DE BEWONERS VAN DE BAVO IN CAPELLE 
A/D IJSSEL ( NOG GEEN 500 MTR VAN DE EVENAAR) DE MANIER WAAROP DIT DOOR ONZE STROT 
WORDT GEDUWD IS AL EEN TEKEN AAN DE WAND. ER IS GEEN ENKEL VERTROUWEN IN HET BESTUUR 
VAN DE GEMEENTE ROTTERDAM

GR5207R2
verhuis de patienten BAVO Capelle a/d ijssel naar een gebied buiten de bebouwde 
kom

De trend is dat personen met een psychische aandoening steeds meer aan hun lot worden overgelaten.  
Krijgen we hakbijltoestanden ook hier omdat de begeleiding niet voldoende is.

GR1487Q5 Beter onderhoud van de wijk. Zwerfvuil bestrijdens en drugsgebruik tegengaan
De term Regio Rotterdam is niet aan de orde in onderhavige plannen. Je kunt ook nog zeggen in 
Nederland.

GR1421Q2

Inspraak orgaan voor het de wijk. Verbeteringen aanbrengen:  verlichting, 
speelplekken, voorzieningen voor jongeren,  wijkagent zichtbaarder,  betere 
spreiding van woningen. Er zijn buurten waar het onveiliger is dan in andere buurten. 
Met name in het "midden" rond Evenaar.In De Evenaar een mix van 
ouderenhuisvestiging 75 % en jongeren/studentenhuisvesting. 25% de plannen gaan niet bijdragen tot een veiliger woonomgeving en zijn in strijd met 'code rood indicatie'



GR3791X5
Meer gearigeerde winkels. De Alexdandrium I is verworden tot een eentonig saai 
winkelcentrum. Meer aandacht voor aso figuren en hangjongeren gewenst.

de oosterflank heeft veel oudere bewoners dus geen psychische bewoners erbij ook een mix zoals 
voorgesteld in de Evenaar gaat niet werken

GR1433V2 De " Evenaar" geschikt maken voor normaal levende ouderen.

De jarenlange  problematiek/overlast van  Bavo Europoort dient eerst onder controle te zijn  voordat je  
dit plan doorzet.  Veel  bewoners hebben de overlast Bavo/Europoort eigenlijk vanaf het begin (1990) te 
snel gedoogd. Nieuwe Oosterflankers ervaren deze weer toenemende overlast veel sterker (meer media) 
dan de oudere Oosterflankers.Door eerdere inspraak  van bewoners-  ZONDER gemeentelijke plannen - 
had  de invulling geleid tot een andere mix van doelgroepen. Humanitas is te snel op zoek gegaan naar 
de huidige partijen om hun financiële positie veilig te stellen. Ook de huidige politieke inzichten t.o.v.  
nieuwere vormen van ouderenhuisvesting  zijn in het geheel niet meegenomen. Rotterdam zou hierin het 
voortouw  moeten nemen.  Er dient NU  goed onderzoek te worden gedaan welke andere partijen  en 
welke gemeentelijke financiële middelen  er zijn (gemeente heeft  blijkbaar  miljoenen beschikbaar voor 
het huidige plan !!!!!!!!!!)

GR528P5

Aan de rand van het speelpleintje achter het voormalige bejaardentehuis "De 
Evenaar" was enkele jaren geleden een post van de wijkagent ingericht. Vanuit die 
post was er zodoende ook direct zicht op dat speelpleintje. Sinds het vertrek van die 
post en dus van de wijkagent, bezoeken ambulante patiënten vanuit BAVOEuropoort 
dat pleintje (er staan ook bankjes) en nuttigen daar hun bij de buurtsuper even 
verderop gekochte blikken bier of zelfs een fles wijn. Verder wordt er ook stevig 
gerookt (in alle soorten en maten). Kortom, er dient weer toezicht te komen op dat 
pleintje, de post van de wijkagent moet terugkomen daar (of in De Evenaar).

De gemeleerdheid van de bewoners in de Oosterflank is dusdanig dat het in de wijk zienderoog afglijd 
tot een asowijk. Nu de ouderen zijn wegbezuinigd in F. F de 'Evenaar' moet daar niet nog eens een groep 
met allerlei problemen worden gehuisvest.

GR4244U4
Groenvoorziening verdient meer aandacht (kijk naar Capelle straten in slecht 
onderhoud. Riolering is slecht fietspaden Evenaar zeer slecht.

De Evenaar is te dicht op de woningen gebouwd , dit hele project Evenaar is in de jaren 80 als opvulling 
in de wijk gebouwd, niet uit behoefte voor ouderen zorg..Dit zou de tweede maal zijn dat de Evenaar 
onrust veroorzaaktin deze woonwijkDit gebouw hoort niet zo dicht in een woonwijk te staan.Wekelijks 
reden de lijkwagens door deze woonwijk

GR4239U5

De beoogde maar liefst zeven (7) verschillende groepen (nieuwe) bewoners vormen in de eerste plaats 
geen samenhangend geheel, het is daardoor sterk te betwijfelen of het in het pand komt tot 
samenwonen - meer verschillen dan overeenkomsten.Dan zijn er groepen beoogde bewoners die op hun 
beurt weer aanloop aantrekken. Denk hierbij aan de voormalige patiënten van BAVOEuropoort die hun 
nog niet uitbehandelde "collega's" direct voor de deur hebben rondhangen (zie mijn stukje hier 
voorafgaand). Een andere groep vormen de eenoudergezinnen met kinderen. Vanuit één van de 
woningcorporaties wordt aangegeven dat het hier vooral gaat om "loverboysmoeders" - die gaan dus 
bezoek krijgen.De gemeente stelt dat er slechts van geringe extra overlast sprake zal gaan zijn, echter, in 
het kader van het Convenant Huisvesting Bijzondere Doelgroepen wordt de wijk Oosterflank al 
aangemerkt als een "rood gebied", wat inhoudt dat de wijk er geen overlast meer bij kan hebben. Dus 
zelfs in de optiek van de gemeente wordt dit convenant genegeerd, nog los van de aard van de 
inschatting van de te ontstane overlast.Ten slotte, in de voormalige aanleunwoningen van "De Evenaar" 
worden al sinds een paar jaar andere categorieën bewoners gehuisvest, hoewel er niet echt sprake is van 
overlast, kun je vaststellen dat dit geen bewoners zijn die zich in de wijk nestelen en hun woning en 
tuintje met zorg koesteren.Kortom, de huidige situatie is objectief gezien (vanuit het Convenant) al geen 
mogelijkheden biedend om nieuwe bewoners met een zorgcomponent binnen te halen. Voorts denk ik 
dat de gemeente (en de zorgpartijen) een verkeerd beeld willen schetsen van de nieuwe bewoners waar 
het gaat om nieuwe en dus extra overlast - deze zal aanmerkelijk hoger liggen dan in de stukken gesteld 
wordt, gezien de achtergronden van de beoogde nieuwe bewoners.Haal de overduidelijk extra last 
gevende groepen uit de nieuwe mix en zowel binnen als buiten het pand zal het veel rustiger blijven.

GR4968Z1
grote bomen vervangen door kleiner en ander soort. Bestrating 
aanpakken/herstraten.

Dat doet niet terzake. Wat de gemeente op voorhand al hefet beslist buiten de medezeggenschap van 
de eigenlijke betrokkenen zal dit door de gemeente doorgevoerd worden

GR4525Y8 Meer handhaving
contracten zijn volgens mij al getekend. Bewoners krijgen steeds hetzelfde verhaal te horen. Kost nu al 
veel geld? Hoezo?? Slopen of studenten erin huisvesten

GR4303X3 wat verlichting grasveld achter de huizen van de Kalundborgerf.
communiceren verdient geen voldoende. Negeren van ''rood'' gebied verdient ook geen pluim. 
Overheid zwaar in de min

GR3367R7 Stigma krijg je alleen weg door kennismaking in directe omgeving Bavo in de buurt is al genoeg
GR4038Z9 bang voor overlast en zeker op het grasveld z.oz.

GR898V7
geen drugdealers voor de deur van de Oosterwiek of het parkeerterrein meer politie 
surveillanceof cameras plaatsen Als er redelijk toezicht is wil je toch ergens kunnen wonen

GR247S9

Alles staat en valt met een goede begeleiding. Zodra dit onder spanning komt te staan door 
personeelsvermindering door bezuinigingen valt de bodem onder onze acceptie van huisvesting van 
psychiatrische patiënten weg. Als dit niet gegarandeerd kan worden zijn wij het niet eens met deze 
huisvesting.

GR3879S1

krijg het idee dat we een afvoerputje worden heb de wijk sinds het begin bewoont 
maar gaat nu toch wel heel erg achteruit zeker bij de huurflats  alles wordt er 
ingestopt  gaat vandaag of morgen wel een keer fout       is ook de reden dat we hier 
niet blijven al veel problemen de huidige bewoners (dealers)1



GR4559U4
hoek evenaar capelseweg weer bussluis maken alleen maar een sluiproute sluiproute 
rijden als gekken word het veiliger Al genoeg overlast door bavo

GR2155Q9 #NAAM? al genoeg  mensen die niet sporen  hier
GR4978W6 1 hoort niet tussen de oudere in te wonen 2 te gevaarlijk voor de kinderen die daar wonen en spelen

GR4435X3

- Oosterflank is een rode wijk, de wijk staat al onder druk.- Aan de ene kant ligt Bavo Europoort Capelle 
direct tegen de wijk aan. Aan de andere kant in de wijk Winkelcentrum Alexandrium, - Bij uitvoering plan 
Evenaar zal er waardedaling van de koopwonin

GR3373W8

GR3388S7
overzichtelijke parkeerplaatsen uitsluitend voor particuliere personenauto's in de 
woonwijk

GR927V1 Aanwezigheid kantoor (wijk)agent zoals voorheen naast supermarkt Coop.

GR1913U3

De buitenruimtes dienen op de juiste wijze aangepakt te worden, er veel achterstand 
in het groen onderhoud (bomen welke nodig gesnoeid dienen te worden vanwege 
dood hout. Tevens zijn er diverse bomen welke dusdanig  het daglicht in huizen 
tegen houdt dat men bijna de gehele het licht aan dient te hebben)

GR4956P3

Herrie van motoren,geluid uitlaat heel hard soms.Vooral onder de tunnel 
Alexandrium!!!!Hulpdiensten ook onder tunnel met sirenes.(s'nachts is dit niet 
nodig!!!)is bijna geen verkeer en blauw licht is heel goed te zien!!!

GR2791T5

Laat de mariniers in doorn blijven. De patienten van bavo met de mensen uit syrie 
naar zeeland gaan. Want dit is vergeten groep. Sinds ik hier 1 1/2 jaarwoon krijg ik 
geen visite meer vanwege betaald parkeren

GR88Z1 meer (camera) toezicht parkeerplaats grote beer/varnasingel
GR3730Z7 meer controle op vuil op de openbare weg

GR3848U8

Uitvoering werkzaamheden herinrichting Oosterflank is een ambtelijke rotzooi . 
Uitstel en onduidelijkheid van een startdatum voor de werkzaamheden is nog steeds 
niet duidelijk.  Op bijeenkomsten gestelde vragen zijn nog steeds niet beantwoord.  
Onbekend welke aannemer de werkzaamheden moet gaan uitvoeren.  Advies van de 
gemeente om zelf een aannemer in te schakelen voor werkzaamheden. welke door 
de bewoners moeten worden geregeld is door uitstel/ontbreken start datum niet 
mogelijk.  Gemeente schuit de kosten van vervanging afvoeren in openbare ruimte 
ten onrechte af op bewoners. Bij de aankoop van de woning in 1986 is duidelijk 
aangegeven dat bewoners aansprakelijk zijn tot aan de erfgrens. Enkele maanden 
geleden is reeds begonnen met het verwijderen van de beplanting. Hierdoor is een 
enorme rotzooi ontstaan waardoor de wijk meer op een asociale achterstands wijk is 
geen lijken.

GR1879V2
we hebben toch al een junkenhotel bij het Ijsselland ziekenhuis, of moet de 
oosterflank het afvoerputje worden van gem. 'rdam worden

GR2223Y8

GR3752P9

Woon niet in de buurt vd "Evenaar", ewl bij metro station en Alexanderium. Ben wel 
bang dat patienten deze kant op kunnen komen. Ik ben wel bezorgd voor de 
bewoners in de buurt van "De Evenaar".

GR3342V8 Zie het - door mijn echtgenoot- digitaal ingevulde en verstuurde formulier Zolang psychische patienten onder controle blijven staan, heb ik er geen bezwaar tegen

GR2756R8

Ik woon tegenover de Evenaar. Dit deel van Oosterflank is altijd een fijne plek 
geweest om te wonen (koop woningen). Ik voel me er veilig maar zie veel BAVO 
patientenin de wijk lopen, vaak met drank (van de coop). Voor kinderen onveilig Zie nr. 2

GR4141U1 zie het- door mijn echtgenoot- ingevulde en digitaal verstuurde formulier

GR4169W4
Bestrating zeer zeer slecht - grote beer - eridumusstraat - pegasusweg -poolster- 
kreeftstraat-vannasingel. Om en nabij Alexandrium zie bijlage [Enneüs heeft geen bijlage ontvangen]

GR2924Y4

Ik zou graag willen dat de ouderen eerder in een verzorgingstehuis kunnen. Niet pas 
na een zeer hoge indicatie? Oh ja, in de evenaar is nog plek voor ze. Daar was het 
ook voor bedoelt!! Zet ze in een hutje op de hei, kunnen ze geen overlast veroorzaken. Maar niet in een woonwijk!

GR3827Y1

De straten en parken zouden beter onderhouden moeten worden. Toezicht op het 
uitlaten honden in 't park waar overal poep licht. En bijna niet op de plekken waar het 
mag ze moeten ergens wonenen

GR2749V5

Ze hadden lekker de ouderen daar moeten laten wonen. Er zitten nu veel ouderen eenzaam thuis dat is er 
een groot probleem. Je ziet ze niet, maar zijn er wel en dat is in en in triest. Ik doe hier onderzoek naar en 
kom dit zo vaak tegen. Alles is en wordt afgebroken voor de mensen. Dat is een BLODY shame!!

GR1646Q5 Leefomgeving schoonmaken + schoonhouding
Wij vinden dat deze mensen niet in de buurt moeten zijn waar een kinderspeelplek is waar zij soms hun 
behoefte doen in de zandbak

GR1520V2 wij hebben genoeg aan de bavo. In ommoord bij de varenhof is ruimte genoeg.

GR965P6
Verbeteringen van de straten. Meer controle door politie. Zorgen dat de wijk niet 
verder achteruit gaat. Was een prima wijk om te wonen

wie heeft er geen psychische problemen. Iedereen moet geven- en nemen, om prettig te leven met 
elkaar. Met begrip voor de ander komen we een heel end

GR441T9 Meer straatvuil opruimen. weg er mee !!!!!



GR1597Q9 We hebben in deze wijk meer dan genoeg aan de bavo en andere rond lopende personen

GR2576S6
op het poolsterplein 's avonds jongelui naar avondwinkel gaan. Auto op de stoep en 
muziek hard aan. Moet ik deuren sluiten We hebben er al genoeg zoals bavo.

GR1527X2
beter verzorgen en schoon houden van tuinen en buitenruimte van je tuin geen 
opslagplaats maken We hebben de Bosman kliniek al een bavo meer is te veel

GR2822Z8
meer vegen aan het Malmopad. Veel bomen en bladafval 6 maanden per jaar. Ik werk 
zelf gemiddeld 3 uur! Per week aan onkruid op de stoep voor mijn deur/ we hebben de bavo ook vlakbij toch

GR608X5
we hebben al gewone bewonders in de omgeving genoeg die overlast bezorgen daar kan je rest ook 
nog niet bij zetten

GR1594Z2 We hebben al genoeg te stellen met associale medebewoners en drugsverslaafden

GR5194U8
van de bavo is er nu al genoeg overlast + van de verslavingskliniek ik vind het een 
schande dat oudere hiervoor hun huis uit moesten!

Vroeger voelde ik mij veilig, maar tegenwoordig met mijn leeftijd is het toch heel wat onveiliger er wordt 
te weinig aan de oudere gedacht.

GR2497S6 Vraag mij af of het verstandig is deze mensen in een groep bij elkaar i een pand te laten wonen.

GR1524V5 Vooral nieuwe bewoners laatste jaren niet zo sociaal.
voor de deur v.d. evenaar is een leuke kinderspeelplaats je kan straks je kinderen niet meer zonder 
begeleiding laten spelen

GR567T6 veiligheid.
GR1128X9 zorg voor meer veiligheid Veel scholen in de buurt en verblijven er al vrij veel in de wijk.

GR791Z2

er wonen een aantal mensen die een woning hebben, en je ziet ze nooit echt daarin. 
Volgens mij word dit onderverhuurd etc. klopt niks van, veel meningen zijn al jaren 
onbewoond, af en toe komt er iemand. Echte overlast is van jeugd, midden in de 
nacht dealen en in auto's zitten, rotzooi achterlaten, dus niet van de bavo.

Vanaf 1983 wonen wij in Oosterflank. Een heerlijk rustige buurt, nu gaat hij steeds verder achteruit (in de 
loop der jaren) en nu als de "Evenaar" "nieuwe bewoners" inlaat.

GR4186Z6 veel obstakels door hoge stoepranden. Onveilig door valgevaar
Tot voor kort had ik een hond en durfde die niet het het park uit te lopen door vreemde figuren. Ook bij 
coop winkel. Rare figuren uit bavo

GR4430Z5
toen er allemaal bejaarden mensen woonde, was de wijk gewoon gezellig. Dit zal nooit meer hetzelfde 
wonen. Er wonen nu al mensen in de wijk die zich met niemand bemoeien. Ben er niet op tegen.

GR837X7
Betere verlichting op parkeerplaats en stoep bij de hoeksteen, waar 14-2-2018 een 
bewoner is neergestoken en overleden (mombassaplaats)

tegen. Dit is een kwetsbare groep waarbij probleemgedrag kan voorkomen. Dit heeft invloed op de 
kwaliteit van wonen voor de buurtbewoners

GR3093Q9
Ik woon al 34 jaar in deze wijk (eerst om de hoek /hasenserf) en het was GEWELEDIG 
wonen en m'n kinderen hebben fijne herinneringen. Ik zie het wle hard achteruit gaan Tegen: omdat bavo europoort er al is

GR3327V8
Oudere mensen huisvesten die tijdelijk verzorging nodig hebben. Buurthuis van 
maken voor de wijk

Tegen: er zijn al genoeg 'begeleid wonen' woningen in de wijk. Waarvan de bewoners uitwaaieren in de 
wijk nu de buurtwinkel wat vaak beangstigend is. En de Bavo natuurlijk in Capelle

GR2887V7 Beter onderhoud buitengebied
Tegen omdat patienten vd bavo al uitwaaieren. Straks wordt het nog erger. Ik heb vroeger patienten 
geplaatst in de bavo maar het beleid daar wordt steeds slechter/slecht toezicht gehouden

GR4485U8 Tegen de plannen. Al genoeg overlasrr van Bavo patienten. Is al zone rood hier

GR297Y9
Beter onderhoud bestrating en geen autos meer op de stoepen parkeren. Meer 
politie in de wijk. Het is nu een achterstandswijk Te grote concentratie op klein gebied

GR4604U9

het moet schoner, ook de tuinen aan de straatkant. Vaker de bezemwagen laten 
komen schoonmaken. Vooral de kant waar veel bomen staan. Ook in het park veel 
rotzooi te dicht op huizen met kinderen

GR1447V5 t'is nu al een probleemwijk
GR4754Z7 Sommigen poepen in het park en liggen hele dagen op de banken te slapen, lang uit.

GR3596R8

Oosterflank holt achteruit. Wij zitten gelukkig nog in een gedeelte waarin wij en alle 
buren en overburen al 38 jaar wonen, dus wordt netjes gehouden.Onkruid overal, 
wat slecht wordt bijgehouden door gemeente. Wij doen het zelf. Maar ook 
woningcorporaties zouden er op moeten toezien dat tuinen van huurders worden 
verzorgd. Doet ontzettend armoedig aan en absoluut geen welkom zijn in de wijk. 
Onkruid( rustig meer dan een meter hoog) en afval in tuinen.

Ouderen, die moeten kunnen genieten van hun oude dag, te combineren met gezinnen en 35 personen 
met psychische problemen is een volkomen foutieve beslissing.

GR4669Z7
ik woon hier 36 jaar maar vind de wijk achteruit gaan ze hebben al 2x geprobeerd in 
te breken meer politie vooral in de avond en doe iets aan veiligheid en straatvuil

Oosterflank zit al vol met probleemgevallen : Bavo, maar ook veel mensen die overlast veroorzaken.Dit is 
nooit met meer toezicht op te lossen.Concentreer niet alles in Oosterflank

GR1668X7 Geen bravo in een woonwijk en ouderen apart houden
Omdat, hemelsbreed, er 300 meter verder in Capelle a/d IJssel ook al opvang is voor bewoners met 
problemen.Deze lopen ook rond in Oosterflank. Ik vind dit meer dan genoeg.

GR1644X8

Gewoon weer de ouderen in de Evenaar huisvesten daar het schandalig is hoe er met 
deze mensen omgesprongen is. Als je ouder bent wil je een verzorgt leven, en niet 
angstig hoeven te zijn dat je bij je vrienden weg word gehaald.

omdat ze v.a. de metro langs mijn huis lopen en heel erg bang ben voor overlast met medicijnen in 
combinatie met drank

GR3290R5 Niet nog meer psycho mensen in de wijk
Omdat je niet alles maar door elkaar kan plaatsen , is vragen om moeilijkheden en dat weten ze wel ,maar 
het draaid weer om geld en haantjes gedrag ( zin door drijven ) van de politiek

GR4115U6
Meer controle op straat. Werken aan een schonere wijk. Veiligheid van verbeteren in 
de wijk

Omdat ik als 96 jarige zeer kwetsbaar ben, en het niet prettig is bij mensen te wonen die je wat kunnen 
doen. Bovendien vind ik het vreselijk dat de mensen die ik al jaren ken wegmoesten. Die zijn kort daarna 
overleden. Verhuizen van ouderen moet niet en is een SCHANDE!!

GR2955Z5 geen idee
Omdat het een ouder vesting is en nu die mensen er uit moeten voor de psychische aandoeningen 
mensen



GR1271V7
De wijk is al verloedert en de evenaar zal dit alleen mar nog erger maken. Wordt zelfs 
al gebedelt voor geld door allochtone in de parkeergarage van A.H. Alexandrium.

Omdat er al genoeg mensen met een psyschische aandoening worden opgevangen in de wijl en gehele 
deelgemeente

GR3735U4 Omdat de Evenaar o.a. geschikt is voor personen met een psychische aandoening

GR501W4

Nu al overlast, van de opvang bij de Metro en dan nog een opvang van naast ijsselland. En dan nog een 
opvng ebij. DE EVENAAR. Verschillende keren ruzie bij de Coop meegemaakt. Je zal er maar naast 
wonen met kleine kinderen. Kan je huis echt niet verkopen. Onrust en verloedering. Kreeg een a4 van de 
gemeente met tel. nummer als er overlsat is, ruim je eigen rotzooi op.

GR778P1 Geen Nu al overlast als je naar Ijsselland loopt
GR894Y4 Geen Niet in een woonwijk

GR95Z9

Dat veiligheid gewaarborgd blijft  en door Bavo betere begeleiding van cliënten 
komt, zodat deze niet onbeperkt alcoholische dranken kunnen nuttigen bij tennishal 
en speelvelden voor kinderen. Neen

GR2814S9 Nee, woonbeleidbepalers doen soms domme dingen!

GR4194X3 Stoplichten metrostation bij de hoeksteen beter op elkaar afstemmen

Moet er niet aan denken dat in een kinderrijk omgeving mensen met psychische problemen rond gaan 
lopen.  Vind dat daarmee de veiligheid van de kinderen in gevaar komt.  Bavo kan haar patiënten  in 
nabijgelegen Capella al niet goed begeleiden.  Heb daar geen hoge pet van op en verwacht dus veel 
meer overlast. Zodat speelruimte voor kleine kinderen straks alleen maar in je eigen achtertuin veilig i s.

GR3593S5 Maak de wijk veiliger
Moeilijk vind ik het, ik woon aan de hoofdweg. Er is wel wat mis in Oosterflank maar waar niet. Het is 
genoeg als ik zeg dat ik 's avonds niet meer naar buiten durf.

GR3313U9

Zwerfvuil: project waarin kinderen zwerfvuil opruimen en beloond worden voor 
hoeveelheid zwerfvuil dat ze verzamelen misschien dat ze hierdoor zelf minder blikjes 
e.a. weggooien

Mensen met psychische aandoeningen kunnen onberekenbaar zijn, waardoor ik me niet mer veilig voel 
op straat.

GR3850X8
De Semiramistuin, ik durf er niet meer door te lopen, voel me onveilig. Veel groepen 
en jongeren + loslopende honden. Mensen met problemen niet plaatsen in de wijk met kinderne

GR1886V2 personeel v.d. Frimah na sluitingstijd even het afval v.h. plein laten halen

mensen met een psychische aandoening moeten ook een kans hebben om zelfstandig te wonen. Het is 
wel belangrijk dat de psychische aandoening onder controle is en dat de patienten trouw hun medicijnen 
blijven slikken. Hierbij  is ook regelmatige (bloed) controle van belang.

GR3618Z7

- Kijken of er genoeg lantaarnpalen zijn die aanblijven in de loop van de nacht; ik zie 
vaak plekken die te weinig verlicht zijn.- Bewoners met overhangende struiken, die 
het uitzicht benemen bij kruispunten met auto's / fietsers , dwingen om die struiken Mensen met een psychische aandoening horen niet in een woonwijk

GR780S2
Mensen met een psychische aandoening en leden van gezinnen die professionele begeleiding nodig 
hebben verhogen de kans "incidenten"en het gevoel van onveiligheid in de wijk

GR3488S3
Mensen huisvesten in Alexander is prima. Maar NIET OP DEZE PLAATS!!! Veel te ver weggestopt. Doe 
maar langs een invalsweg of zo.

GR953P5

Andere laad- en loszone voor de Pegasusweg. Heel gevaarlijke situaties voor fietsers. 
Wandelaars en mensen met een rolstoel, zij kunnen vaak geen gebruik maken van het 
wandel/loopgebied vrachtwagen staan op hun plek. Fietsers moeten rare capriolen 
uithalen om er langs te gaan. Mensen aan bijde zijden krijgen niet de zorg die er nodig is.

GR4767S9
Aanpakken hangjeugd rond oosterhof, vooral 's avonds maakt dat de buurt 
onaangenaam m'n moeder is overleden, woon in de frusahof, geen goed plan voor de andere ouderen.

GR2909P9 Meer schoonhouden singels straten, meer blauw op straat Lijkt mij geen goede mix

GR3756P2

Beter onderhoud aan fiets en voetpaden. Vaker surveilleren van politie en 
stadstoezicht. Dit laatste vooral 's avonds en s'nachts. Zie regelmatig drugsdeals 
plaatsvinden liever geen mensen met een psychische aandoening in de buurt zorgt enkel voor overlast

GR831V3

Voorzieningen zoals ouderengym graag weer terug en zit verlegen om goedkope 
maaltijden, maar 1-3 euro. Geen 7,50 of nog duurder en gezellig uitjes aanbieden -
betaalbaar-

In gewone huurwoningen worden vaak bavo bewoners geplaatst, die vaak veel overlast geven dit ook uit 
eigen ervaringenLaat staan 35, en dat bij ouderen.Wie dat onzalige plan heeft verzonnen is mij een 
raadsel.En waarom? Ouderen horen hun laatste jaren rustig door te brengen, en niet met kwetsbare 
groepen bij elkaar gezet te worden

GR1488S3 Meer controle, wijk gaat achteruit, dealers, criminaliteit
in een wijk als oosterflank wonen (en komen) al genoeg mensen met problemen. Een complex als de 
evenaar is totaal ongeschikt voor de samensmelting van doelgroepen

GR5069W4
geen bavopatienten tussen ouderen en 55+ woningen. Dit is vaak om overlast 
vragen. Ik spreek uit ervaring.

In deze wijk zijn al ruim voorzien van speciale flats-huizen-etages-bavo-enz enz. Dan gaat het nog meer 
achteruit. Voel me hier niet meer thuis. Heel pijnlijk. Heel triest.

GR1341R3
Vaker politie zichtbaar op straat, te vaak uren donker door kapotte of storing 
straatverlichting. Heel onveilig gevoel!

In de wijk zijn en lopen al genoeg mensen met psychische problemen. Patienten van BAVO lopen al door 
de wijk naar Alexandrium

GR878R7 ik woon in 55+ complex en heb veel overlast van bavo en begeleid wonen.
GR1457T7 n.v.t. Ik vind het geen goede combinatie voor kwetsbare zieken en ouderen
GR3178R9 Dat in een pand maar 1 persoon woond. Geen 2. Ik vind dat deze mensen ook een kans moeten krijgen. Wel onder goede begeleiding.

GR4415Q4
Ja een gezellige weektmarkt op het Alexanderplein. Het is jammer zo'n mooi plein en 
er gebeurt daar nooit wat, nooit in al die jaren ligt het er verlaten bij zonde Ik heb geen bezwaar. Deze mensen moeten ook de kans krijgen in een normale omgeving te leven

GR1164R1 Ik heb al 2 van dat soort, moet ik nu nog meer na dat ik hier na zo lang woond liever niet



GR90X2

De 35 mensen met een psychische aandoening kunnen beter op een andere plek 
worden gezet buiten een woonwijk.Er staat al jarenlang een pand leeg op de 
Leningradweg 50  Rotterdam naast gelegen het voetbal complex  Alexandria en 
tennis vereniging Pharo Ik denk dat het heel veel problemen zou geven voor de mensen die erboven op wonen

GR4198S9 Daarvoor wonen wij hier nog te kort in de wijk ik denk dat de wijk onveiliger wordt er wordt al veel ingebroken

GR1372Q4
Ik vind het goed opgezet.De wijkbewoners zijn zeker voldoende geinformeert. Ik heb 
geen suggesties .

Ik ben zeer erop tegen omtrent het door ontwikkelen van het plan  De Evenaar ,daar onze wijk al reeds als 
zone ROOD wordt aan gemerkt.

GR914Q1 Niet zoveel probleemgevallen, in de wijk Ik ben voor, omdat mensne met zorg ook een mooi plekje moeten krijgen!!

GR1497Z2

Dat de handhavers ook mensen aanspreken die "foute" honden los laten lopen waar 
het niet mag en niet alleen de mensen met normale honden bekeuren.Die durven ze 
wel aan te spreken.Er zijn al diverse aanvaringen geweest met foute honden die 
mensen en andere dieren aanvallen.

Ik ben voor het plan om de Evenaar  een andere bestemming te geven..Ik ben van mening dat elk mens 
een kans moet krijgen om zijn eigen leven te lijden, met of zonder hulp..Ik ben ook van mening dat je zelf 
het nodige mee gemaakt moet hebben om te begrijpen dat er voorzieningen als de Evenaar moeten zijn.

GR4668R9

Dat de mensen die naast de ondergrondse container hun grofvuil deponeren dat je 
er zelf miet bij kan om je vuil in de container te doen. Zulke mensen moeten een 
flinke boete krijgen met z'n allen moeten wij de wijk schoon houden. Ik ben tegen omdat er al genoeg probleemgevallen in de wijk wonene

GR4207P8

Ik ben tegen het plan omdat het midden in een woonwijk is en ik er bang voor ben dat er te veel overlast 
komt zeker met de omliggende paden en bankjes.Nu zitten er ook wel mensen van de Bavo en Bouman 
kliniek in het park maar die zorgen niet voor overlast.

GR2556U3
zorgcomplex voor jonge starters op de woningmarkt bewoonbaar te maken. Zij 
kunnen dan in de wijk blijven wonen voor betaalbare huren

Ik ben het eens omdat de mensen ook ergens moeten wonne onder begeleiding dat is geen probleem. 
Je hebt soms meer last van gezonde mensen.

GR4703S4 minder burocraten, meer handen rondom en op straat en in de wijk
Ik ben er tegen verschillende groepen bij elkaar midden in een woonwijk onder te brengen. de kans is 
groot dat dit voor problemen gaat zorgen.

GR4610V8

ik ben er tegen omdat er al zoveel van deze personen door de wijk struinen en angst opwekken 
bijkinderen. Jonge mensen verdwijnen uit de wijk omdat er geen woonruimte voor ze is. Op de zevenaar 
zijn er al woningen met begeleid wonen!Bavo ligt ook vlakbij en de angst slaat er in omdat ze door de 
wijk lopen en er geen controle op deze mensen is

GR3822V9
Ik woon al 33 jaar in deze wijk met veel plezier, natuurlijk verandert er altijd iets. Maar 
2x bavo lijkt mij iets te veel. Iedereen heeft recht op huis en woonopvang. Wel goede begeleiding, handjes en geen managers

GR3150Y7 Sociale huurwoningen tussen koopwoningen
iedereen heeft recht op een plek om te wonen. Ook mensen met psychische aandoening als het maar 
geen gevaarlijke mensen zijn dan is het goed

GR4138V2

DeEvenaar zou beschikbaar mogen zijn met kleine appartementen betaalbaar voor 
jonge mensen die werken in een beschermde omgeving. Dat komt hun 
zelfstandigheid ten goede. De Evenaar zou een goede strartplek zijn, mede vanwege 
de multifunctionele opzet ervan.Dat ouderen kunnen revalideren in hun eigen wijk, of 
in de wijk van van familieleden, is een prachtig initiatief. Er zou zelfs een 
vrijwilligersgroep ontplooid kunnen worden voor hand & spandiensten zoals bij een 
bar in een buurthuis.DeEvenaar zou mèt het huis van de buurt Oriënt ruimten voor 
vergaderingen beschikbaar kunnen stellen.Een bepaalde ruimte zou mogelijk een 
oefenruimte kunnen zijn voor een koor of band.

Huidige bewoners en ouderen voor revalidatie maar 35 personen in de evenaar met psychische 
problemen? In de bavo Europoort zijn drankverslaafden die hier in de supermarkt Coop de drank halen 
en drinken.

GR4600Z8
Horen niet in de Evenaar. Bavo is al ruim voldoende voor de Oosterflank. Leegstaand Daniel den Hoek of 
Haven ziekenhuis betere locatie.

GR645W1

Hierover is met Humanitas goed overleg gevoerd.  In redelijkheid ga ik uit van een percentage personen 
met een psychische aandoening in de verhouding 25 % tot de andere doelroepen.Het bespreekbaar 
maken van een psychische aandoening krijgt hand over hand meer aandacht. Zo kwam er deze maand 
juni het boek uit 'Pillendoos'vna een vrouw die kampt met depressies ondanks de medicatie. Begrip 
vragen voor welke soort van psychische aandoening is ook een aandachtspunt voor de media.  Normaal 
lijkt doktersbezoek met een vervelende griep. Veel anderen hebben een  psychiater nodig. Vertrouwen 
houden in behandeling en begrip tonen voor iedermans beperking.

GR112W4 Ze moeten van de evenaar een verpleeghuis voor jongeren maken. Het zijn mijn medemensen die ook een plek om te wonen nodig hebben.

GR2096P8
Meer controle v.o. politie meer begeleiding bij psychiastrisch pot. Die naar buiten 
gaan. Vermindering psychiatrisch patienten. Veel zwerfvuil; zoals v.o. bierblikjes ea.

Het was een fijn huis. Maar mensen met psychische aandoeningen? Neen, niet in de wijk, achtertuin en 
winkel!

GR4305X9

Misschien meer toezicht houden , vaker door de wijk lopen en de mensen waar je 
overlast van heb erop aanspreken.En zeker ook doorgeven aan de bavo als ze daar 
vandaan komen. Het kan niet bij een kinder speelplaats en ouderen

GR1398V1 Er zou misschien vaker politiecontrole kunnen plaatsvinden.
Het aantal psychiatrische patienten is al te groot voor deze woonwijk. Er is geen gezond evenwicht 
hiermee



GR1615V7

Ik woon sinds juni 1980 in de wijk Oosterflank. Het was een hele prettige wijk om te 
wonen. De laatste jaren gaat deze wijk heel hard achteruit. Mede door de mensen die 
in onze wijk en bij de Coöp rondhangen. Oosterflank is in het beleid van Rotterdam 
(Convenant Huisvesting Bijzondere Doelgroepen) een rode wijk. Dat betekent dat 
onze wijk onder druk staat en we geen mensen met psychische problemen kunnen 
opvangen. De patiënten van de BAVO mogen de supermarkt Jumbo in Capelle 
Schenkel niet binnen daarom komen ze massaal naar de Coöp in Oosterflank. Buiten 
zwerven regelmatig mensen van de BAVO rond die buiten o.a. bier lopen te drinken. 
In het begin hingen ze ook in het IJssellandziekenhuis rond, daar mogen ze ook niet 
meer komen omdat deze mensen veel overlast bezorgen. Ik lag een tijd geleden 10 
weken in het IJssellandziekenhuis mijn kamer was recht boven het restaurantje in de 
hal van het ziekenhuis. In die tijd was er een patiënt van de BAVO van de 1e 
verdieping afgesprongen dwars door het dank van het restaurantje.  U begrijpt dan 
zeker wel dat de komst van een extra BAVO helemaal niet gewenst is. Dit willen we 
zeker niet in onze rode wijk die toch al onder druk staat! Maak Oosterflank weer voor 
de Oosterflankers! Zodat ouderen en kinderen zich veilig kunnen voelen. Ik ben dus 
erg blij dat mijn eigen kinderen al volwassen zijn en dat ze hebben kunnen opgroeien 
in een prima wijk om te wonen en buiten te spelen want dat is deze wijk niet meer.

Heel duidelijk omdat we nu al heel veel overlast hebben van mensen met psychische aandoeningen.En 
wij vinden dat het niet verantwoord is om deze mensen zonder toezicht te laten lopen.Mensen worden 
behandeld voor verslaving enzo en wat zie ik constant , dat ze gewoon alcohol kopen.Vraag me af of ze 
ook wel gecontroleerd worden hierop.Kijk een in het parkje de blikjes liggen overal.Dus wij vinden dat de 
limiet bereikt is.Maak er gewoon weer een huis voor ouderen van in een moderne stijl.Mix van jong en 
oud en gezamelijke keukens en huiskamers .Moderniseer het en het kan een prachtig complex 
worden.Dat is zoals wij het zouden willen.

GR1631S4 meer toezicht van de politie

Heb zelf jarenlang gewerkt met de clienten uit de Bavo, ik vind dat iedereen een kans moet krijgen om in 
een gevarieerde woonwijk te wonen. Denk dat de mensen die er tegen zijn, bang zijn voor het 
onbekende.

GR412R2 Heb geen suggesties Heb hier boven al vermeld.
GR2867S1 Gevaarlijk voor de bewoners!
GR1669U4 Geen mening
GR1622Z1 Ervaar veel overlast van Bavo patienten! Dus tegen!

GR427V7
meer voor de jeugd (honk zoals vroeger) voor oudere activiteiten niet sluiten de 
verveling slaat dan toe ook voor jong en oud

Er zou eerst helemaal geen bejaardenhuis komen. Maar in de crisis periode 1980 waren er al funderingen 
voor vrijevestiging huizen , maar na een paar jaar werd dus hierop het bejaardenhuis gebouwd. Dus ook 
aanpassing van het bestemmingsplan.BAVO Capelle aan den IJssel is dichtbij. Om 19 ouderen op te 
zadelen met psychiatische patiënten is niet correct.Zorg voor ouderen, combineren met kortdurende 
revalidatiezorg, respijthuis is prima. Ook opvang voor ouderen, die nu een ziekenhuisbed in beslag 
nemen en niet naar huis kunnen en tijdelijk opgevangen moeten worden, een prima idee.

GR3981T4 Er zijn genoeg psychische patienten in de Oosterflank.Met name in de Bavo

GR3441Q9 Nog meer patienten is te veel voor deze wijk
er zijn genoeg mensen in oosterflank die psychische zijn en worden te veel en dan word het angstig om 
te wonen.

GR3814P7 er zijn al veel mensen die zorg nodig hebben en veel mensen die niet nederlandstalig zijn.

GR3383V3

Een goed speelplaats maken voor de kinderen waar ze kunnen spelen en de bal niet 
tegen de muur schoppen soms vrij laat hoe het nu lang licht wordt. Af en toe zeg ik 
wel eens wat maar wil met niemand ruzie ik woon hier al 20 jaar er zijn al te veel patienten in deze wijk

GR4334X9 Betere samenstelling bevolking groepen, de balans is nu zoek
Er zijn al een tweetal voorzieningen (BAVO en Bouman stichting)  in de wijk dus als wijk werken we al mee 
maar er moet balans blijven

GR2441T7
Meer controle in de wijk in verband met geluidsoverlast van medebewoners, 
zwerfvuil in de wijk en bij de ondergrondse afval bakken.

er zal altijd een verhaal achter deze mensen hun problemen zijn en wij kunnen ze hier aan hun lot over 
laten

GR4446W7
Gaarne geen mensen meet met een psychise aandoening wij hebben al bij het 
Ijsseland ziekenhuis zo'n gebouw met mensen Er wonen hier al genoeg  Bavo/GGz personen, en deze wijk heeft een rode zonering.

GR2205P1
Een gebied waar deze mensen te kontroleren zijn. Het gebrek aan zorg is er gewoon 
niet. Zielig voor deze mensne, ma rmeerderheid heeft voorkeur. Er wonen al genoeg probleemgevallen in de wijk.

GR1393S8 Meer toezicht en ook de mensen die er een puinhoop van maken aanpakken.
Er lopen al te veel mensen rond die psychise problemen hebben door de straten van het gebouw naast 
het Ijsselland ziekenhuis

GR3591V7 Meer blauw op straat, zeker rond de Oosterhof
Er is zorgtekort, dus mensen gaan zwerven, het schollenbos wordt onveilig en andere omgeving! Wij 
hebben al genoeg mensen uit andere culturen waar wij rekening mee moeten houden.

GR4361T9
Minder bavo patienten tusen ons in huisvesting. Weer meer hoge inkomens en 
mensen met kinderen huisvesten

Er is al voldoende last van de Bavo, daarnaast ligt tegenover de Evenaar een kinderspeelplaats lijkt mij 
niet zo’n goed idee.‘

GR428X3 Er is hier al genoeg psychische hulp in de buurt. ,meer er bij wordt echt te veel.
Er is al teveel overlast, rondom de oosterhof. En rond de Bavo Capelle, wat ook in Oosterflank zorgt voor 
overlast

GR3892T5 Veiligheid
Er is al te veel overlaast van dealers en psychische probleem makende/zoekende bewoners. Nu wordt het 
steeds erger met dit Evenaarplan.

GR2271W5 Er is al overlast meer wordt teveel



GR2455V7

Voorkomen van nog meer problemen in een wijk waar gezinnen onbezorgd zouden 
moeten kunnen wonen. Dit gebeurt natuurlijk niet wanneer er meer problemen bij 
komen in de Evenaar. er is al genoeg mensen met problemen psyche in oosterflank

GR4123U2
De wijk wordt overvol. Veel geschreeuw van kinderen. Veel last van hangjongeren op 
portiek. Niet veilig. Veel afval op straten en portiek Er is al genoeg ellende in de wijk met de Bavo in de Oosterflank- code rood.

GR1439Y1
speed'-camera's installeren op de grote beer tegen motorrijders - voor ze 
ongelukken veroorzaken en iemand 'kapot' rijden

Een wijk waar kinderen opgroeien is geen omgeving waar je ook mensen met psychische problemen 
moet opvangen. U kunt ook de vraag stellen waarom je dat wel zou willen. Dan komt u erachter dat er 
geen voordeel is om het wel te doen. Daarnaast is op kleine afstand al de Bavo waar de wijk al vele jaren 
veel overlast van heeft. Hangende verslaafden bij speelplekken, agressie bij de supermarkt, blikjes bier in 
de tuin en dealers bij bankjes rondom speelplekken.

GR2728V7
zou graag willen dat er meer straten en pleinen er verzorgd uit zien het is een zooitje 
overal wij wonen hier 38 jaar en schamen ons voor de zooi!

door er op de evenaar al genoeg mensen zitten met problemen. Daardoor wordt het steeds onveiliger. 
Veel afval daardoor. Dit was vroeger niet.

GR3818Y8
Teveel sociale huurwoningen zijn verkocht, en een groot deel daarvan  wordt 
onderverhuurd aan mensen die cash betalen en de wijk geen goed doen.

Die mensen moeten ergens wonen, t kan iedereen overkomen en 'n zelfzuchtigehouding van 'niet in mijn 
buurt'vind ik niet kunnen!!

GR4386P4
deze wijk is erg achteruit aan het gaan iedereen fietst op de stoep, zelfs met scooters en al. Dit is enger 
als in Crooswijk

GR1677R2
Deze wijk heeft al code rood t.o.v. van mensen met psychische problemen.Is de Oosterflank het 
afvoerputje van Rotterdam  wat dat betreft?

GR3615S8
Niet meer probleemgevallen toelaten in de wijk. Bavo en bouwman in de buurt is 
voldoende. De wijk gaat er alleen maar op achteruit

GR1519V8 Er kan overlast optreden als zij tussen / of met ouderen in een gebouw wonen de oosterflank is al een rood gebied

GR1386R1

In de eerste plaats door geen personen met psychische aandoeningen in 
verzorgingstehuis De Evenaar onder te brengen. De Bavo is al op korte loopafstand 
en door de jaren heen ontzettend uitgebreid, (bijna een dorp op zich) ! Een 
verbetering is: dat de zorgen van bewoners serieus worden genomen, willen mensen 
in Oosterflank blijven wonen. Demissionair wethouder de Langen moet draagvlak 
creëren (woorden die hij gemakkelijk in de mond neemt) maar er zoals het er nu naar 
uit ziet er niet naar handelt. En schadelijk voor de politiek! Kortom: meer dan 1000 
handtekeningen mogen niet genegeerd worden!

De komst van de verschillende doelgroepen is een te grote belasting van deze wijk en van de direkte 
omgeving van de Evenaar. Bavo valt onder gemente Capelle maar zorgt voor veel overlast in Rotterdam 
'Oosterflank'

GR3346S6

Parkeeroverlast van Sixt autoverhuur. Parkeren op de stoep en invaliden op/afgangen 
van Sixt van en de bezoekers/gebruikers  (vrachtauto's bussen) van de laad- en 
losingang van het Alexandrium

De combinatie ouderen met bewoners met een psychise aandoening maakt ouderen angstig en onzeker, 
zij voelen zich niet veilig in zo'n omgeving

GR1984U5
Bavo Europoort is op loopafstand 2 vestigingen is te veel. Deze mensen lopen nu 
door de wijk en rond de buurtsuper liggen de bierblikjes.

De Bavo op korte loopafstand is al veel te uitgebreid. Juist omdat Oosterflank als onveilige wijk wordt 
aangemerkt moet dit plan van tafel. De Evenaar kan een nuttige bestemming krijgen door 
appartementen voor kleine huishoudens in te richten waar veel behoefte aan is.

GR72U5

Ik ervaar wel dat er veel rommel naast de afvalcontainer wordt gezet, heel vervelend. 
Het leukste is dat het een gevarieerde wijk blijft met gezinnen, ouderen en 
alleenstaanden

De BAVO heeft voldoende ruimte in Capelle om patienten op te vangen.  Er moet moet plaats blijven 
voor ouderen die zorg nodig hebben in de Oosterflank (de Evenaar)

GR4140X9 Heel veel overlast. Hangjongeren Poolsterplein en Kreeftstraat
Dat plan is al meer besproken volgen mij is er niets aan de plannen veranderd, ook na dat er petities zijn 
getekend hier niet mee eens zijn.

GR2534Y6 Meer kleinere winkels zoals de markt niet altijd niet altijd naar de supermarkt te gaan Dat kan deze wijk er niet bij hebben

GR1242P5
I.v.m. tekorten personeel politie is het moeilijk, maar 's avonds en 's nachts 
regelmattig politie door de wijk geef veilig gevoel. Bewoners ervaren al heel lang overlast in park met mensen met honden en wandelaars lastig valen

GR3853U4 In ieder geval veranderingen eerst met bewoners van de wijk overleggen/inspraak. Ben bang voor overlast bij ons veel (..) genoeg is genoeg

GR3451X4 Meer controle in de wijken ten gunste van de veiligheid

Bedoeling is in de Evenaar dan geen mensen met alcohol of drugsproblemen te plaatsen. Vraag mij af of 
dit mogelijk is niet te doen. Mombassenplaats heeft onder de bewoners dit wel en deze personen geven 
veel overlast!! Dakloze gezinnen geen bezwaar. Begeleiding is nodig!

GR960S3
We hebben tot op heden een vrij rustige woonomgeving. En dat willen we graag zo 
houden Bavo Europoort zit al tegen de wijk. Dat is dan al genoeg.

GR240Y7
Meer verlichting grote beer, s'avonds te donker beter voor de veiligheid, vooral de 
grote parkeerplaats

Bavo de Bouman kliniek en nu wordt de evenaar  met klanten met een psychische aandoening  gevuld. 
Teveel van het goede!!

GR4192T1 BAVO Capelle is genoeg niet hier ook nog erbij. Code rood zegt toch al genoeg

GR3824P2
Het gedeelte waar ik woon vind ik prima. Ik vind het alleen niet prettig om s 'avonds 
van de metro naar huis te lopen. Het iseen donker en stil stuk.

Bang voor overlast vooral vd kinderen in de mensen met koophuis zijn bang dat hun huis minder waard 
zal zijn --> de bejaarde bewoners vd Evenaar zijn op een achterbakse manier de Evenaar uitgewerkt 
niemand wist zo genaamd wat er in de Evenaar zou komen

GR2898T7 Bang voor overlast

GR1906T7

Als het op deze manier mogelijk is om de Evenaar te behouden, vind ik het een goed plan dat er een 
voorziening is voor meerdere doelgroepen. En waar ook wijkbewoners gebruik van zouden moeten 
kunnen maken.

GR4405S9 Als er voldoende toezicht en begeleiding is

GR1450S7
Meer toezicht/controle politie. Weer ouderwets Nederlandse winkels in de 
Kreeftstraat voor dagelijkse boodschappen alleen ouderen met of zonder zorg



GR4313U2
Al teveel overlast van Bavo klanten. Wordt het speelterrein Gedserpad, Tromsodreef, Moermanskpad nog 
meerbelast.

GR1923X4

Al genoeg "overloop" van patienten van Bsvo in Oosterflank. Verspreid over de wijk wonen al mensen 
met psychische problemen. De evenaar en bavo zijn vlak bji elkaar gesitueerd. Te grote concentratie in 
een te klein gebied!!

GR4406S6 1 bavo in de directe omgeving van de Evenaar is genoeg (naast ijsseland ziekenhuis)
GR4380S9 ik ben te ouder het ligt aan waar je woont in de oosterflank

GR4700T1
wil niet nog meer bova uitbreiding in de weik. En de fietspaden zijn vreselijk de 
tegels zitten los. Mijn kind is vorige week nog van gevallen

GR1836T4 De evenaar moet open blijven voor de oudere bewoners

GR2554S1
graag wil ik en ook meerdere voetgangers het zebrapad het stoplicht net even wat 
langer op groen bvb hartelijk dank

GR3368T2

Meer acceptatie van elkaar. Zelf wonen portiek-enige nederlandse-uitnodiging voor 
kopje koffie-thee-lachen vriendelijk- komt nooit wat van -jammer [persoonsgegevens 
verwijderd door Enneüs]

GR852Z8 Als er woningen leeg komen moet er een evenredig aantal blanke mensen in komen.

GR980S7
Dat er op de hoofdweg meer schoongemaakt moet worden er word heel weinig 
geveegt altijd is er rotzooi

GR1351Z7
Het zou fijn zijn als er ook gewone burgers in kwamen wonen. We hebben te maken 
met veel buitenlanders.

GR3631Z5 Meer controle op drugsdealers
GR2013S2 meer verlichting verder geen idee


